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Nemožné se stalo skutečností  (u) . Při včerejším pohodovém výletu s mým otcem a sousedem jsme byly
napadeni jedním šílencem s krátkou střelnou zbraní ze které vystřelil nad mojí hlavou při klidném
průjezdu krokem, jak se později ukázalo pán je myslivec a vše ví a umí. Bohužel si neuvědomil že
zastavím a nahlásím vše policii, ta byla během chvilky na místě a věc se začla šetřit, borcovi zabavili
zbraň odvezli na služebnu kam jsem i já a dlaší 2 kolkaři soused a můj otec dorazily k podání vysvětlení.
Na mě včerejší den byl hodně silné kafe, dávejte si pozor i když jezdíte po silnici, doufám že pán přijde o
veškeré průkazy a bude řádně potrestán. Jen pro zajímavost uvádím odkaz na toho borce 
http://www.facebook....d=1315855019&sk=info  Uzavřeno 16.09.2011 v 16:53 uživatelem Dinlicenthor

  Otevřeno 05.10.2011 v 17:35 uživatelem Jumbo720

Hans-quad 29.05.2011 11:35:16

to bylo na silnici????
Gargamel 29.05.2011 11:36:14

Udělal jsi dobře že jsi se nenechal zastrašit jedním blbem (y) (y) (y) málo kdo by to
udělal a těžko říct co bych udělal já :lol: nějk jsem si to nepřipouštěl že bych mohl
potkat blbce kterej by vystřelil na kolkaře, třeba i do vzduchu :[ :[ Hod jsem
podrobnosti pro zajímavost (y) (y) Jo a jsi takovej velkej QuadHrdina (y) (y)
Panda 29.05.2011 11:38:22

na panelce :-( uz jsem borcovi napsal a tem kamosum myslivcum take co to maj za
kolegu http://www.facebook....vice/116339801718779
PK-WELD 29.05.2011 11:39:34

bylo to na panelové cestě která není opatřena zákazem vjezdu a je běžně přístupná,
vede na skládku a pak do lesních cest, jelikož nejsem moc dobrý spisovatel tak sem
těch podrobností příliš nenapíšu někdo by mě mohl chytat za slovo
PK-WELD 29.05.2011 11:42:16

na jiném foru jsem to lehce popsal asi takto: kdo zná v Bukovně u MB střelnici tak ví
jak to tam vypadá, protíná jí panelová cesta, na pokyn obsluhy jsme projížděli a ten
magor natáhnul uzávěr u pistole směrem k nám a střelil v okamžiku průjezdu přez tu
cestu co jsme projížděli pod úhlem max. 60 stupňů což není moc když stál asi 2 metry
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ode mě a já seděl na kolce, dost mazec. Po tom co jsem hned volal poldy říkal chlapy
přeci jsme lidi vždyť se vlastně nic nestalo se dohodnem ne, mě zbytečně ničíte život.
Nechápu jako fakt, samozdřejmě že zapírá, byly jsme tam 3 oni taktéž takže mu jen
zabavili zbraň a šel na výslech, zatím je to tvrzení proti tvrzení.
Hans-quad 29.05.2011 11:45:04

no tak do te pěknej k.o.k.o.t ten mylsivec :[ !!!!!!tak vám kluci držím palce (y) (y) ať to
dopadne co nejhůř pro d.e.m.e.t.a v zeleném ...............
PK-WELD 29.05.2011 11:45:29

myslím že sem asi naskenuju svojí výpověď na policii aby bylo jasno, je to poměrně
dobře napsané trvalo to hooodně dlouho (y)
PK-WELD 29.05.2011 11:49:49

nevím zda to bude vidět ale je to tato komunikace 
http://www.mapy.cz/#...0.302712_50.977361_6
Lupíno 29.05.2011 11:53:36

Dinlicenthor> zavolej do TV. Ať maj zelený mužíčci reklamu. ;-)
PK-WELD 29.05.2011 11:56:59

Lupíno>Dinlicenthor> zavolej do TV. Ať maj zelený mužíčci reklamu. ;-)

nemám zas toliko volného času a hlavně chuť se někde ukazovat jako oni, ke všemu
nejsem dobrý řečník bohužel
PK-WELD 29.05.2011 11:58:07

Panda>na panelce :-( uz jsem borcovi napsal a tem kamosum myslivcum take co to
maj za kolegu http://www.facebook....vice/116339801718779

co si tam napsal? Nevím zda je to dobrý nápad
kokoi 29.05.2011 12:04:15

Dinlicenthor> Dboře jsi to udělal (y)
Hans-quad 29.05.2011 12:06:11

pan Klíma asi dostane Email zase odemne B-) :lol:
mined 29.05.2011 12:06:34

To už je opravdu vrchol.Pokuď jedu po cestě bez zákazu vjezdu a jedu v klidu,tak
nechápu tuhle reakci nějakýho blba v zeleným.Dal bych to do televize,ať vidí co se děje
ve skutečnosti.By mě zajímalo,jestli by se s tím taky tak zabívali.Držím palce,ať to
dobže dopadne pro kolkaře (y) :-) .
drobec 29.05.2011 12:15:44

1000 k.o.k.o.t.o.v. mu do prdele narvat hajzlovi spinavemu - strielat po ludoch
PK-WELD 29.05.2011 12:16:14

máme i nějaké videjko kde napadl mého kolegu protože hledal jeho vystřelenou
nábojnici, nejdříve jí hledal útočník sám ale nenalezl, když jí našel kolega hned po něm
skočil (u)

Stránka 2/64
19.04.2024 02:19:44

Motorkáři.cz

http://www.mapy.cz/#x=14.831345&y=50.449217&z=17&l=3&d=muni_3932_0_1&c=h&t=s&q=Bukovno%2C%20okres%20Mlad%C3%A1%20Boleslav&qp=10.573905_48.452213_20.302712_50.977361_6


Už je to tady
https://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3700&fid=15

Hans-quad 29.05.2011 12:20:36

Dinlicenthor>máme i nějaké videjko kde napadl mého kolegu protože hledal jeho
vystřelenou nábojnici, nejdříve jí hledal útočník sám ale nenalezl, když jí našel kolega
hned po něm skočil (u)

  tak to video bude k dobru (y) a že po něm skočil měl mu jí hned pustit a ne jednu
pořádně do držky .....
jarda58 29.05.2011 12:43:08

Doživotně takovýmu sráčovi sebrat zbroják.Ještě bych si na něj počkal a beze světků
ho nechal POSRAT STRACHY.Myslivci jsou sráčové a basta,za tím si stojím.
prezYdent 29.05.2011 12:44:50

Dinlicenthor>  Měl bys tuto kauzu zmedializovat, tohle si přeci nemůžou ty zmrdi
dovolit!!!! Po mě resp. nade mě kdysi dávno střílel jeden kretén z "Lidových Milic",
jsem se málem posral, bohužel to zmedializovat nešlo. Dnes již jsem na podobné
situace připraven, vždy připraven.....  PS: nepíše se uzávěr pistole ale "závěr"
Dee.. 29.05.2011 12:53:31

kdovi kolik trofeji ctyrkolkaru ma doma na zdi :lol: uplne tam vidim ty hlavy s prilbama
mezi jelenima parohama :lol:
Dee.. 29.05.2011 12:54:30

hlavne by si panove meli uvedomit ze ty lesy nejsou jejich.
prezYdent 29.05.2011 12:58:37

Ozbrojená složka,která nectí zákony ČR, by měla být zakázána!
mined 29.05.2011 12:58:40

prezYdent> taky si myslím,že by to už měl někdo dát do TV.Jinak se budou po nás
vozit pořád ty zelený palice.Nechci je házet všechny do jednoho pytle,narozdíl od
nich.Jak se říká:na hrubej pytel,hrubá záplata.Oni nadělaj v lese větší paseku-jen se o
tom nepíše. :-)
Aligator.avs 29.05.2011 13:00:01

Tak to je vážně vrchol :-( (n)
prezYdent 29.05.2011 13:01:56

mined>  určitě by "televize" ráda přijela si natočit zajímavej šot a ještě k tomu honorář
:-DD
Aligator.avs 29.05.2011 13:02:47

prezYdent>mined>  určitě by "televize" ráda přijela si natočit zajímavej šok a ještě k
tomu honorář :-DD

  Bubu jak ty - píše se ŠOT a ne ŠOK
prezYdent 29.05.2011 13:04:02

Aligator-max>  jj, pozdě jsem si fšimnul..
.KUBA 29.05.2011 13:11:29
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Taky su za to aby sa informovala TV nech nejsme len my tý ZLÝ!!!
Panda 29.05.2011 13:13:58

Dinlicenthor>Panda>na panelce :-( uz jsem borcovi napsal a tem kamosum myslivcum
take co to maj za kolegu http://www.facebook....ce/116339801718779co si tam
napsal? Nevím zda je to dobrý nápad

  neboj je to slusne napsany :-DD
fofr77 29.05.2011 13:41:55

do držky měl dostat a ty dva co na něj civěli těm bych dal taky, hajzli........ uvázat je
za kolku a tahat je polese aby si to pro příště rozmysleli néé ted vážně, dobře si udělal
a eště je rozmáznout v TV aby veřejnost věděla že nejsou vždy v právu. nedávno
kámoš byl sám na projížce a potkal hulkaře a tak obral na plynu až skoro zastavil,
jeden z těch hulkařů ho udeřil hůlkou a řval na něj co dělá v lese, ale kámoš se
neleknul a zastavil, přišel k němu a dal mu jednu mezi světla (oči) a on i ty dva zbylí
jen čuměli a pak odjel. tak že se držte a jezdě jak se má, at to ty slušní kolkaři
neodnáší. blátu zdar ;-)
Miky26 29.05.2011 14:18:55

Dinlicenthor> Hlavně to nenech zamést policii pod kobereček.Je to hrubé porušení
zákona o zbraních a střelivu.Nesmí vystřelit z krátké zbraně mimo střelnici(obencí
ohrožení)Pokud cíleně mířil směrem k lidem a nebráníl svůj majetek(lze to specifikovat
jako pokus o zabití)Neoprávněné použití střelné zbraně. Porušil všechny zákazy a
pravidla ze zákona o zbraních a střelivu. Krátkou zbraň nesmíš nejenom vyndat a mířit
s ní na někoho pokud tobě samému nehrozí přímé ohrožení na životě a už vůbec ne
vystřelit natož směrem k lidem(nutná obrana,krajní nouze)Ani jednu z podmínek jste
nesplňovali.Měli by mu sebrat všechny zbraně co má,sebrat zbrojní průkaz.Pokud to
však tak necháš zůstane to zameteno pod koberečkem.Měl by jsi na něj podat trestní
oznámení za pokus o zabití.Je jedno jak to soud posoudí,ale je důležité, že to bude
posuzováno ne jako přestupek ,ale jako trestný čin.
fofr77 29.05.2011 14:23:18

Miky26> (y) (y) (y) přesně tak, ted koukám na zákon :-DD
Miky26 29.05.2011 14:32:46

fofr77> 7 let jsem učil lidi tento zákon,vyučuoval je a učil střílet ze zbraní všeho
možného druhu má určitě vystříleno přes 100.000 ran,ale nikdy by mne nenapadlo
pokud bych nebyl v přímém ohrožení na životě zbraň vytáhnout a že jsem měl v ruce
od PSM až po Automag
Miky26 29.05.2011 14:41:10

Dinlicenthor> dej sem každopádně to video.Nemůžu uvěřit, že to někdo udělal.Dokud
neuvidím, neuvěřím.
PK-WELD 29.05.2011 14:43:48

video té střelby nemám protože nemám kameru na kolce, máme jen jak se vymlová a
jak hledá tu nábojnici on a pak můj soused, ale věř že se to opravdu stalo, nebpojedu
na cajty přeci jen tak, ten člověk měl totálně v hlavě zkrat
PK-WELD 29.05.2011 14:49:29
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tady ho máme krátce po střelbě, v tom místě panely končí a cesta pokračuje ke skládce
a k hájovně, jak je vidět tak jde o hojně využívanou cestu 

PK-WELD 29.05.2011 14:50:01

zbraň má borec v levém podpaždí u srdce
Miky26 29.05.2011 14:52:56

je vidět podpažní pouzdro přes rameno.
PK-WELD 29.05.2011 14:55:45

hlavně v tuto dobu už věděl že si nedělám srandu a že udělal obrovskou chybu ve svém
životě, chtěl se dohodnout, houbeles nic takovýho, má co chtěl a budu řešit klidně u
soudu
1Pegas 29.05.2011 15:04:23

Pošli kopii protokolu do TV a oni se určitě ozvou. Tohle tady ještě nebylo, takže budou
chtít mít zprávu jako první.
1Pegas 29.05.2011 15:21:09

Dokonce je členem komise - střelecké http://old.myslivost...ms/oms.asp?id_oms=74
Levis29 29.05.2011 15:24:32

Dinlicenthor> co se dá napsat, asi hodně z nás tušilo že se todle jednou někomu stane,
pro tebe palec nahoru za to jak si reagoval (y) (y) (y)  Bylo by supr kdyby sme to viděli
v televizi!!
prezYdent 29.05.2011 15:24:53

Pokud nebude odstrašující precedent, bude střelba po čtyřkolkářích zcela legální !!!! 
...ani možná netušíte, kolik myslivců nosí ještě někde po kapsách "flusbroka"...
PK-WELD 29.05.2011 15:26:40

1Pegas>Dokonce je členem komise - střelecké
http://old.myslivost...ms/oms.asp?id_oms=74

jj vím už jsem o něm pár věcí hledal, večer jsem se teprve dozvěděl jeho jméno takže
do rána bylo co hledat
PK-WELD 29.05.2011 15:33:18

a abychnezapoměl tak vtip dne byl když oznámil hlídce že chce na mě podat trestní
oznámení že jsem si ho vyfotil
prezYdent 29.05.2011 15:34:40

Dinlicenthor>a abychnezapoměl tak vtip dne byl když oznámil hlídce že chce na mě
podat trestní oznámení že jsem si ho vyfotil

  :lol: :lol: :lol:
1Pegas 29.05.2011 15:36:49

a potom že pan ing. Mazač nemá smysl pro humor :lol:
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PK-WELD 29.05.2011 15:41:41

můžu vám s jistotu říct že já se ve chvíli kdy jsem viděl jak proti mě míří zbraní vůbec
nesmál
mined 29.05.2011 15:43:38

Dinlicenthor> to ti věřím a už jen to je důvod to pořádně rozmáznout :-DD
jarda58 29.05.2011 16:16:04

Dinlicenthor) náhodou tel na Mazače nebo mejl nemáš?Spousta z nás by s ním chtěla
mluvit :[
větvičkář_Rox 29.05.2011 16:22:22

Klucí, byť jsem odpůrcem bahnění, brodění, rozrývání a podobných čtyřkolkářských
kratochvílí, tak tohle fakt odsuzuju (n)  Ikdybys zrovna mně pod kolama
nejchráněnějšího živočicha a na vzácnou kytku ti chcal olej - kdo po tobě vystřelí, musí
přijít o noty a nejlíp do lochu. Kor když je to tak, jak popisuje Dinli, to je fakt vrchol... 
Dinli, taky se přimlouvam, dotahni to do konce.  A na nás všechny apeluju, chovejme
se slušně, ať nenávisti ze strany nekolkařů předejdeme (y)
Zrzoun 29.05.2011 16:36:09

Dinlicenthor> Potřeboval bych na Tebe kontakt (pošli po SZ), telefon stačí, už to vědí v
Nově, chtěli by s tebou mluvit, můžeš ho rozdupat, hajzla.  Vůbec o tom do teď
nevěděli.
Josejose 29.05.2011 16:56:45

Dinlicenthor> Tak toto je mazec a s jeho funkcema jde vidět, že měl do jisté chvíle
hodně sebevědomí.Je potřeba abys to opravdu zmedializoval dokud se na nás
kolkařech nestane ještě něco horšího pak bude pozdě.Se zbraněma pracuji 20let a toto
by mě ani ve snu nenapadlo udělat, ten člověk je psychicky narušený jinak mě to
nebere rozum. (n)
Panda 29.05.2011 17:38:19

je kluci uz jim tam napsal Klima teda jestli to je ten z televize 
http://www.facebook....vice/116339801718779
Hans-quad 29.05.2011 17:43:16

Panda> ten z TV je Josef Klíma ;-)
Panda 29.05.2011 17:45:34

HansLtm>Panda> ten z TV je Josef Klíma ;-)

  jj koukal jsem na nej do profilu skoda. no neva hlavne ze jim napsal nekdo :-DD
Zrzoun 29.05.2011 17:47:35

Ať je ten Zdeněk kdo chce, napsal jim to tam hezky.
PetrT30 29.05.2011 18:07:49

škoda že nejde reagovat :-(
drobec 29.05.2011 18:09:59

PetrT30> no ak si na fejsfaku tak snad ide
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4kolky 29.05.2011 18:26:14

Určite by som to tlačil do médií aby to pánom poľovníkom len tak potichu neprešlo.
Robia si čo chcú akoby im tie lesy patrili. A toto je ozaj silná káva. Česť výnimkám ...
Xsmile 29.05.2011 19:10:04

Síla... Jen bych doplnil, že i když se trestní oznámení podá, bude případ řešit policie a
bude jen na ní, případně na státním zástupci, jak bude nakonec věc kvalifikovat (tč
obecného ohrožení, případně jiný, anobo přestupek). Pokus o zabití určitě neuspěje,
obecné ohrožení možná, ale nejspíše nakonec stejně jen přestupek. Už jen proto bych
se také přimlouval za medializaci, což může být nakonec docela slušný trest se všemi
důsledky :) Kdyby sis to přeci jen rozmyslel, znám pár novinářů a reportérů, tak klidně
napiš SZ, můžu jim zkusit napsat, jestli by měli zájem (také to pro ně nemusí být
zajímavé).
PK-WELD 29.05.2011 19:44:17

Xsmile:jde o to zda vůbec něco vyřeší, oni byly 3 a my taktéž 3, takže tvrzení proti
tvrzení, bude to velice těžké prokázat, ale na druhou stranu kdyby to nebyla pravda tak
nebudu volat policii a kazit si krásný den
Gargamel 29.05.2011 19:51:29

Dinlicenthor> však oni zjistí jestli se ze zbraně střílelo :lol: :lol: :lol: a je jedno jestli je
to tvrzení proti tvrzení :lol: :lol: aspoň víš že máš jezdit min. ve čtyřech a více :lol:
:lol: A jdi do toho ať tě vidím v televizi (y) (y) (y) a nezapoměň jít před tím k holiči a
na kosmetiku ať neděláš ostudu :lol: :lol:
cort 29.05.2011 19:56:34

Dinlicenthor> Toho, že to bylo tři na tři bych se nebál. Tři lidi neuměj lhát věrohodně,
tři lidi mluvící pravdu se naopak shodnou.
PK-WELD 29.05.2011 20:00:55

ze zbraně se klidně střílet mohlo protože v místě je střelnice jak jsem psal na začátku,
bude to těžký boj
kokoi 29.05.2011 20:01:01

Dinlicenthor> A tu nábojnici jak kvůli ní byla ta potyčka máte nebo si jí vybojoval? To
je přece slušnej důkaz.
PK-WELD 29.05.2011 20:02:03

nábojnici maj policisté ale že by se k tomu stavěli jako k důkazu to určitě ne, vyndal
kapesník a odvezl ji nic víc nic míň
PK-WELD 29.05.2011 20:02:43

nebu>Dinlicenthor> však oni zjistí jestli se ze zbraně střílelo :lol: :lol: :lol: a je jedno
jestli je to tvrzení proti tvrzení :lol: :lol: aspoň víš že máš jezdit min. ve čtyřech a více
:lol: :lol: A jdi do toho ať tě vidím v televizi (y) (y) (y) a nezapoměň jít před tím k holiči
a na kosmetiku ať neděláš ostudu :lol: :lol:

neboj ostudu neudělám jelikož do telky nejdu
Hans-quad 29.05.2011 20:04:18
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Dinlicenthor>ze zbraně se klidně střílet mohlo protože v místě je střelnice jak jsem psal
na začátku, bude to těžký boj

   i na provoz střelnice jsou určitá pravidla a ty se v době střelby musí
dodržovat!!!!!!!!zde se zdá že se nedodrželo vůbec nic!!takže může mít průser i
provozovatel střelnice!!!
PK-WELD 29.05.2011 20:07:39

HansLtm>Dinlicenthor>ze zbraně se klidně střílet mohlo protože v místě je střelnice
jak jsem psal na začátku, bude to těžký boj   i na provoz střelnice jsou určitá pravidla a
ty se v době střelby musí dodržovat!!!!!!!!zde se zdá že se nedodrželo vůbec nic!!takže
může mít průser i provozovatel střelnice!!!

on je střelmistr v této střelnici,vpodstatě na jeho pokyn jsme se vydali po cestě a pak
po nás šel, docela síla že
Hans-quad 29.05.2011 20:08:58

Dinlicenthor>HansLtm>Dinlicenthor>ze zbraně se klidně střílet mohlo protože v místě
je střelnice jak jsem psal na začátku, bude to těžký boj   i na provoz střelnice jsou
určitá pravidla a ty se v době střelby musí dodržovat!!!!!!!!zde se zdá že se nedodrželo
vůbec nic!!takže může mít průser i provozovatel střelnice!!!on je střelmistr v této
střelnici, docela síla že

  tak to má docela problém zelenáč :lol:
Hans-quad 29.05.2011 20:11:00

a o nás už taky píšou jen z jiného soudku http://www.novinky.c...a-vazne-zraneni.html
(u) +o(
PK-WELD 29.05.2011 20:11:30

jj četl jsem
AtvNelu 29.05.2011 20:25:11

Jak tenhle blazen muže nosit u sebe zbran,vypada jako magor,ale asi ne jinom vypada
.... on je magor.Co kdyby si mel dite sebou atd. Hlavne u soudu řekni že v noci z toho
nemužes spat :-) ;-) ;-)
SilverX5 29.05.2011 20:27:05

HansLtm> když jsem si projel ty komentáře,tak zjišťuju,že média a jejich přiblblí honiči
za senzací tady vládnou....bych z těch příspěvků blil (n)
Hans-quad 29.05.2011 20:29:15

SilverX5>HansLtm> když jsem si projel ty komentáře,tak zjišťuju,že média a jejich
přiblblí honiči za senzací tady vládnou....bych z těch příspěvků blil (n)

  joooooooo ty příspěvky vypovídaj o debilitě přispěvovatelů (n) (n)
Xsmile 29.05.2011 20:37:17

SilverX5> Ty diskuse nemá cenu číst - minule u jiného článku v diskusi jedna napsala:
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"A kolik taková věc vůbec stojí, může si jí normální smrtelník dovolit či na ni našetřit -
asi ne?!" Od té doby diskuse u článků o kolkách nečtu :-D Pro normálního člověka je to
k zasmání, pro člověka se slabšími nervy k nasrání :-D Kolkařovi z článku přeju
uzdravení, ale fakt je, že když se srazím mimo komunikaci s traktorem, tak mě
nenapadá moc možností, kdy by mohl mít vinu traktorista... A jinak ten článek asi bude
trochu účelový - kdyby se mělo psát o každé relativně běžné nehodě, tak nečtem nic
jiného, tady ale jde o kolku, tak šup s tím na web, ať mají zase čtenáři k večeru na co
nadávat... (n)
JarB 29.05.2011 20:39:09

HansLtm> Taky jsem četl, a ta diskuse.... (u) no a co se týče tohohle případu, tak
vůbec nevím, co si mám o tom myslet. Snad jen být v šoku. No, opravdu to tu bude co
nevidět jako na západě....ale divokým.
zmizík_zaks 29.05.2011 20:47:39

Můžu se jen zeptat co s tím vyřeší televize?
drobec 29.05.2011 20:56:23

mal sem chut im to tam okomentovat ale nebudem sa tam kvoli dementom registrovat.
takych moralistov ako su tam do rana naserem plnu kopu - je to hnus velebnosti
Xsmile 29.05.2011 21:00:21

zmizík_zaks> Možná to nevyřeší nic, ale třeba to alespoň dokáže dotyčnému slušně
otrávit život - i to může stát za to - média mají tu úžasnou vlastnost, že si příběh
dotvoří a podají ho tak, aby byl divácky zajímavý :-) . Ovšem aby se to nakonec
neotočilo proti kolkařům... Každopádně bych řešení nechal na Dinlicenthorovi, protože
se to týká jeho.
PK-WELD 29.05.2011 21:06:16

Xsmile>zmizík_zaks> Možná to nevyřeší nic, ale třeba to alespoň dokáže dotyčnému
slušně otrávit život - i to může stát za to - média mají tu úžasnou vlastnost, že si
příběh dotvoří a podají ho tak, aby byl divácky zajímavý :-) . Ovšem aby se to nakonec
neotočilo proti kolkařům... Každopádně bych řešení nechal na Dinlicenthorovi, protože
se to týká jeho.

necháme to tak jak to je, nikam reportáž dělat nechci jen se napíše pár článků do novin
a časopisů, do 4 do rána se mě to mlelo v hlavě co se mohlo stát kdyby po mě střelil
dnes jsem tu nemusel být, je to hnus a hnus se musí uklízet, udělám vše pro to aby
měl co nejvíc problémů se vším co kdy dělal okolo zbraní, ty už mu začalki včera,
zabavili mu zbroják, tu dotyčnou zbraň a pokud nemá zbroják musí okamžitě
neprodleně odevzdat i ostatní zbraně a munici
Miky26 29.05.2011 21:09:13

Panda>je kluci uz jim tam napsal Klima teda jestli to je ten z televize
http://www.facebook....vice/116339801718779

 Aby to bylo přesné jmenuji se Zdeněk Klíma alias Miky 26 a ne Josef Klíma. Ten z
Novy to je pouze můj jmenovec.
Xsmile 29.05.2011 21:10:24
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Dinlicenthor> Ideální řešení, tak hodně štěstí a do budoucna co nejméně problémů s
podobnými zakomplexovanými ubožkáky... (y)
mined 29.05.2011 21:13:22

Dinlicenthor> nás taky všude ukazujou jako ostrašující případ,tak teď snad dojde i na
ně(už je načase).Věřím že jsou i slušní myslivci jako i kolkaři. :-)
Miky26 29.05.2011 21:14:19

Dinlicenthor>Xsmile>zmizík_zaks> Možná to nevyřeší nic, ale třeba to alespoň dokáže
dotyčnému slušně otrávit život - i to může stát za to - média mají tu úžasnou vlastnost,
že si příběh dotvoří a podají ho tak, aby byl divácky zajímavý :-) . Ovšem aby se to
nakonec neotočilo proti kolkařům... Každopádně bych řešení nechal na Dinlicenthorovi,
protože se to týká jeho.necháme to tak jak to je, nikam reportáž dělat nechci jen se
napíše pár článků do novin a časopisů, do 4 do rána se mě to mlelo v hlavě co se
mohlo stát kdyby po mě střelil dnes jsem tu nemusel být, je to hnus a hnus se musí
uklízet, udělám vše pro to aby měl co nejvíc problémů se vším co kdy dělal okolo
zbraní, ty už mu začalki včera, zabavili mu zbroják, tu dotyčnou zbraň a pokud nemá
zbroják musí okamžitě neprodleně odevzdat i ostatní zbraně a munici

 Pozdě jakmile jsi to napsal sem i na FB počítej s tím, že do dvou dnů je tohle v
médiích a važ každé slovo,které řekneš do tisku i na kamery.Umí to skvěle
překroutit.Každopádně se zasadím přes českomoravskou mysliveckou jednotu za to aby
byl vyloučen a pusím to s tvým souhlasem do silvária což je největší myslivecký
portál.Podle zákona může být odsouzen za obecní ohrožení s použitím střelné
zbraně(výstřel mimo střelnici a určený prostor) až odnětím svobody nepodmíněně na 8
let.To, že na tebe mířil nabitou zbraní se dá i kvalifikovat jako pokus o zabití.
Hans-quad 29.05.2011 21:15:23

Dinlicenthor> zatím na http://www.facebook....vice/116339801718779 v tvůj prospěch
reakce :-DD
Hans-quad 29.05.2011 21:17:30

Miky26>Dinlicenthor>Xsmile>zmizík_zaks> Možná to nevyřeší nic, ale třeba to alespoň
dokáže dotyčnému slušně otrávit život - i to může stát za to - média mají tu úžasnou
vlastnost, že si příběh dotvoří a podají ho tak, aby byl divácky zajímavý :-) . Ovšem
aby se to nakonec neotočilo proti kolkařům... Každopádně bych řešení nechal na
Dinlicenthorovi, protože se to týká jeho.necháme to tak jak to je, nikam reportáž dělat
nechci jen se napíše pár článků do novin a časopisů, do 4 do rána se mě to mlelo v
hlavě co se mohlo stát kdyby po mě střelil dnes jsem tu nemusel být, je to hnus a hnus
se musí uklízet, udělám vše pro to aby měl co nejvíc problémů se vším co kdy dělal
okolo zbraní, ty už mu začalki včera, zabavili mu zbroják, tu dotyčnou zbraň a pokud
nemá zbroják musí okamžitě neprodleně odevzdat i ostatní zbraně a munici Pozdě
jakmile jsi to napsal sem i na FB počítej s tím, že do dvou dnů je tohle v médiích a važ
každé slovo,které řekneš do tisku i na kamery.Umí to skvěle překroutit.Každopádně se
zasadím přes českomoravskou mysliveckou jednotu za to aby byl vyloučen a pusím to s
tvým souhlasem do silvária což je největší myslivecký portál.

  klobouk dolu chlape .............. :-DD :-DD
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prezYdent 29.05.2011 21:19:14

JarB>HansLtm> Taky jsem četl, a ta diskuse.... (u) no a co se týče tohohle případu,
tak vůbec nevím, co si mám o tom myslet. Snad jen být v šoku. No, opravdu to tu
bude co nevidět jako na západě....ale divokým.

 ....divokej západ? Ten už tu asi je dle hlasovací ankety v tomto tématu... :o
PK-WELD 29.05.2011 21:32:56

prezYdent>JarB>HansLtm> Taky jsem četl, a ta diskuse.... (u) no a co se týče tohohle
případu, tak vůbec nevím, co si mám o tom myslet. Snad jen být v šoku. No, opravdu
to tu bude co nevidět jako na západě....ale divokým. ....divokej západ? Ten už tu asi je
dle hlasovací ankety v tomto tématu... :o

to teda, pokud po 7 lidech stříleli tak by mě zajímalo po kom, myslím si spíš že si pár
zdejších členů utahuje v té anketě :-D
AtvNelu 29.05.2011 21:48:36

Dinlicenthor>prezYdent>JarB>HansLtm> Taky jsem četl, a ta diskuse.... (u) no a co se
týče tohohle případu, tak vůbec nevím, co si mám o tom myslet. Snad jen být v šoku.
No, opravdu to tu bude co nevidět jako na západě....ale divokým. ....divokej západ?
Ten už tu asi je dle hlasovací ankety v tomto tématu... :oto teda, pokud po 7 lidech
stříleli tak by mě zajímalo po kom, myslím si spíš že si pár zdejších členů utahuje v té
anketě :-D

 to sou ti co čumeji na Rambo a terminatora :lol:
SilverX5 29.05.2011 22:22:51

AtvNelu> To je přesně ta situace,kdy se přehání na obou stranách ;-) Kdos bez viny
hoď kamenem.A znám jak debily kolkaře,tak pohodový zelený mužíky,který nam ještě
kynou :-DD .A samozřejmě naopak.Naštěstí je těch debilů na obou stranách méně (y)
:-) :-)
Tomas13 29.05.2011 22:38:17

Přidáme si ho, a na profilu musíme mít sebe, se 4kolkou.. :-DD :-D :-D Tomu pukne v
hlavě, až bude ignorovat ty žádosti.. :lol: :lol:
cort 29.05.2011 22:48:52

SilverX5>AtvNelu> To je přesně ta situace,kdy se přehání na obou stranách ;-) Kdos
bez viny hoď kamenem.A znám jak debily kolkaře,tak pohodový zelený mužíky,který
nam ještě kynou :-DD .A samozřejmě naopak.Naštěstí je těch debilů na obou stranách
méně (y) :-) :-)

 :-)
hesin1 29.05.2011 22:59:26

Když měl kolega naposledy přiloženou bouchačku k hlavě od tzv. ochranáře,tak nikdo
ze zúčastněných neměl náladu a chuť něco řešit a bylo to spíš o rychlým útěku.Proto
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aktérovi této akce držím palce a pevné nervy,bo nic není jen tak a právo jak známo je
slepé.... +o( +o( +o(
pool-450 29.05.2011 22:59:59

Tomas13>Přidáme si ho, a na profilu musíme mít sebe, se 4kolkou.. :-DD :-D :-D
Tomu pukne v hlavě, až bude ignorovat ty žádosti.. :lol: :lol:

 Taky už jsem nad tim přemýšlel,
Sejček37 29.05.2011 23:06:42

Dinlicenthor> drž se chlape,ať to dobře dopadne (y) to už je fakt vrchol debility,co se ti
přihodilo (n)
Dzejar 29.05.2011 23:10:41

Dinlicenthor> jestli to není tajný, pověs sem to video s tím zeleným chudákem jak se
snaží domluvit.
KVĚTOSLAV 29.05.2011 23:29:34

Ach jo uvidite ze se tomu zelenymu bezmozku nic nestane ale aspon je dobry ze jsi mu
zneprijemnil zivot bude s tim mit trochu problem jak se z toho vysekat jinak ve
spravedlivy proces neverim (y)
grepik 30.05.2011 12:06:39

Dinlicenthor> Jedním z nich jsem já a naše banda.vracely sme se dom už večer na
světlech a na cestě kde je zakaz jen z jedný strany na nás vylítl nějakej zelenej mozek
a pusti dvě z brokády přímo za námi.asi to šlo nad hlavy protože si nikdo nedovezl
žádnou dirku.bohužel jsme se zachovaly špatně,zalehly sme za řidítka a plnej pryč.dnes
bych se už vrátil a brokádu mu omotal okolo krku.Je to hnus velebnosti
janekx 30.05.2011 12:17:50

Na me nekdo vystrelit, by chlapek litoval do konce zivota, obe dve vteriny. :-D
Aligator.avs 30.05.2011 14:04:44

Janekx_CHEC> No nevím za klávesnicí se to lehce píše ale ve skutečnosti to sranda
není po mne šla rozuřená motorová pila a moc klidný jsem nebyl +o(
Zrzoun 30.05.2011 15:10:00

Mě by zajímalo, když vystřelil v úhlu 60°, kam ta kulka dopadla a jakou rychlostí?  
Jestli nemohla při dopadu někoho nevinného ohrozit, zranit nebo zabít, případně něco
rozbít nebo poškodit (střechu, okno, automobil, aj.).  !!! Jestli třeba nezaletěla do
nějakého kočárku o kilák a půl dál, kde zrovna odpočívalo nemluvně? !!!  Když už by
mu nějak prošlo to, že střílel (nestřílel) po lidech, kvůli tvzení proti tvrzení, tak za tu
zbloudilou kulku bych mu dal bez pardónu obecné ohrožení + doživotně zákaz vlastnit
jakoukoliv střelnou zbraň.
Dzejar 30.05.2011 16:21:09

Zrzoun> Proto je zákaz střílení na veřejných prostransvích a všude kromě střelnice.
Viděl jsem i zásah policie při loupeži ve Spořce a každej policajt hodně váhal, jestli má
vůbec pistoli jenom držet v ruce
PK-WELD 30.05.2011 17:42:28
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dnes opět na policii, pán to má spočítané, lovecký průkaz a zbrojní průkaz fuč (y) dobře
mu tak
Hans-quad 30.05.2011 17:46:23

Dinlicenthor>dnes opět na policii, pán to má spočítané, lovecký průkaz a zbrojní průkaz
fuč (y) dobře mu tak

   :-DD :-DD :-DD jsi frajer :-DD :-DD :lol:
skupo2 30.05.2011 17:50:01

Dinlicenthor>dnes opět na policii, pán to má spočítané, lovecký průkaz a zbrojní průkaz
fuč (y) dobře mu tak

  (y) (y) :-DD :-DD
marek.sm 30.05.2011 18:02:32

No tak sláva, dneska konečně první dobrá zpráva. Snad se to mezi zelenejma rychle
roznese a napříště si rozmyslí machrovat se zbraní. Jen aby mu to nesebrali a za pár
měsíců zase nevrátili.
Saimon 30.05.2011 18:03:15

Dinlicenthor>dnes opět na policii, pán to má spočítané, lovecký průkaz a zbrojní průkaz
fuč (y) dobře mu tak

  Dobře mu tak hajzlovi (y) (y) (y) (y)
Trloň 30.05.2011 18:08:38

ali-ta motorovka z vesníku byla dobrá jak si řikal :-DD  stačí ujet,motorovka tě
nedožene,kulka z kulovnice jo
Aligator.avs 30.05.2011 18:27:29

trloň> To máš pravdu ale příjemné to taky nebylo první dojem když jedeš po cestě a
najednou na tě vystartuje domorodec že to je všechno jeho natočí pilu a pustí se proti
tobě +o(   Dinlicenthor > tak to je dobrá zpráva jen se nenechat ojebat a stát si za
svým pokud víš jak to bylo.
drobec 30.05.2011 18:48:14

hm asi by mali dat do povinnej vybavy k 4kolkam aj kameru - vtedy by bol jasny dokaz
a hotovo - ja stretnut toho hajzla tak mu rozslapnem ksicht
kokoi 30.05.2011 19:52:20

Dinlicenthor >Tak je to spravne, soudruzi, tak to ma byť :-DD
Petr64 30.05.2011 20:08:13

Dinlicenthor>dnes opět na policii, pán to má spočítané, lovecký průkaz a zbrojní průkaz
fuč (y) dobře mu tak

  tak super,jseš 1 :-DD
Sejček37 30.05.2011 20:16:55
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Dinlicenthor> (y) výborně,ono se to neříká na darmo o tej sviňi a vařící se vodě :-DD
dobře mu tak (y)
Panda 30.05.2011 20:18:45

jj dobre mu tak haj..... :-DD :-DD :-DD
pool-450 30.05.2011 20:19:17

Dobrá práce,ještě by to chtělo tu televizi,aby se o tom dozvědělo co nejvíc myslivečků
a radoby ochránců přírody. :-DD
janekx 30.05.2011 20:30:30

Zrzoun> dostrel 9mm Luger tedy nejrozsirenejsiho naboje je cca 2Km pod uhlem
30stupnu, pod 60 stupnu je kratsi, ucinny dostrel cca 800m a 1km. ale i dale muze
zpusobit i tak velmi vazna zranejni. ustova rychlost 320-430m/s  Ovsem toto vse je
pomenne podle typu strely, obsahu prachy, delky hlavne atp.
Miky26 30.05.2011 20:40:33

Zrzoun>Mě by zajímalo, když vystřelil v úhlu 60°, kam ta kulka dopadla a jakou
rychlostí?   Jestli nemohla při dopadu někoho nevinného ohrozit, zranit nebo zabít,
případně něco rozbít nebo poškodit (střechu, okno, automobil, aj.).  !!! Jestli třeba
nezaletěla do nějakého kočárku o kilák a půl dál, kde zrovna odpočívalo nemluvně? !!! 
Když už by mu nějak prošlo to, že střílel (nestřílel) po lidech, kvůli tvzení proti tvrzení,
tak za tu zbloudilou kulku bych mu dal bez pardónu obecné ohrožení + doživotně zákaz
vlastnit jakoukoliv střelnou zbraň.

  Záleží co to bylo za ráži zbraně a použitou zbraň, třeba 7,62 tokarev pistole vz.52 má
pod úhlem 45 stupňů dolet cca.3km a na vzdálenost 1000m je pořád
smrtelný.(prostřelí i kevlarovou neprůstřelnou helmu US army na 25m a to skrz).
Borkovnice má dostřel podle velikosti broků v náboji, dá se to přepočítat zhruba podle
velikosti broku 3mm = 300m. Kulovnice běžně 6 km na vzdálenost kolem 3km pořád
smtrelná.Některé běžné lovecké ráže např. 223Remington, které znáte možná jako
5,56 NATO a používá se i do US army M16 je po celé délce své dráhy smrtelný i cca. po
1km je po zásahu smrtelný na 80% těla.
Petr64 30.05.2011 20:45:24

Miky26>Zrzoun>Mě by zajímalo, když vystřelil v úhlu 60°, kam ta kulka dopadla a
jakou rychlostí?   Jestli nemohla při dopadu někoho nevinného ohrozit, zranit nebo
zabít, případně něco rozbít nebo poškodit (střechu, okno, automobil, aj.).  !!! Jestli
třeba nezaletěla do nějakého kočárku o kilák a půl dál, kde zrovna odpočívalo
nemluvně? !!!  Když už by mu nějak prošlo to, že střílel (nestřílel) po lidech, kvůli
tvzení proti tvrzení, tak za tu zbloudilou kulku bych mu dal bez pardónu obecné
ohrožení + doživotně zákaz vlastnit jakoukoliv střelnou zbraň.  Záleží co to bylo za ráži
zbraně a použitou zbraň, třeba 7,62 tokarev pistole vz.52 má pod úhlem 45 stupňů
dolet cca.3km a na vzdálenost 1000m je pořád smrtelný.(prostřelí i kevlarovou
neprůstřelnou helmu US army na 25m a to skrz). Borkovnice má dostřel podle velikosti
broků v náboji, dá se to přepočítat zhruba podle velikosti broku 3mm = 300m.
Kulovnice běžně 6 km na vzdálenost kolem 3km pořád smtrelná.Některé běžné lovecké
ráže např. 223Remington, které znáte možná jako 5,56 NATO a používá se i do US
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army M16 je po celé délce své dráhy smrtelný i cca. po 1km je po zásahu smrtelný na
80% těla.

  Tak teď se budu bát jenom jít kolem lesa }:(
janekx 30.05.2011 20:49:34

Petr64> to si nevyberes, dostat zbloudilou neni problem i ve meste ;-)
Marinemen 30.05.2011 21:21:51

Já mám trochu jinou story. V neděli jsem se vracel z projížďky a za Zákupama jsem si
hodil pauzičku na skládce dřeva.Sedím,pokuřuju,kávu piju.Najednou koukám a na
skládku zatáčí vozidlo PČR.No co mě můžou,maximálně vynadat.Z auta vystoupili
dva,jeden tak 25 let,druhý asi jako já tak 45 - 50.Ten mladší se došoural ke mě a začal
ze mě tahat rozumy jako kolik kolka žere,kolik utáhne a kde všude se s ní dá
vyjet.Nakonec z něj vypadlo že by si taky chctěl koupit kolku a neví jestli pracanta
nebo sportku.Doporučil jsem mu pracáka (sportkaři prominou) no a pak se hoch vytasil
s prosbou svést se.No co jsem měl dělat,půjčil jsem mu blembák a za komentáře toho
staršího ("dyk se na tom zabiješ" atd) milý polda honil kolku po
parkovišti.Vrátil,poděkoval a jeli dál.
Hans-quad 30.05.2011 21:27:05

Marinemen> :lol: :lol: :-DD  je to cca 3 roky přifrčím si ke známému do firmy a hle
parkuje tam i auto Policie +o( ,já na kolce bez SPZ (u) .Nic přece neodjedu,zaparkuju
jdu za známím a 2 kousky policie u něj (u) ,ale na odchodu....šel snima ven tak jsem
šel taky.A oni ty joooooooooooo 4kolka (u) ,říkám si to bude poprc +o( +o( .ten mladší
hned ke kolce (u) a jen slyším ,,a hele bez čísel ,, (u) (u) .Pane řidiči kde máte SPZ na
mě (u) (u) .Tak povídám jooooooooo teď jedu na dopravák to hodit na čísla (s) (s)
.ahaaaaaa a víte že nemáte jezdit když není to a to .....Odpovídám jj (s) (s) .No a jak
se zeptal jak to jezdí bylo vyhráno :lol: :lol: ,dal jsem mu klíčky a cca 30 minut k tomu
:lol: .Zaparkoval Poděkoval a Odjel spokojenej :lol:
honzaj 30.05.2011 21:27:17

Marinemen> Tomu se říká ideální stav! :-DD
Marinemen 30.05.2011 21:30:11

Však já taky ze začátku koukal jak Mařenka na nahýho Jeníka.... ale nakonec i poldové
jsou lidi ne?
ggggrrrr 30.05.2011 21:31:31

Marinemen> Zažil jsem přesně to stejný. Polda odjel spokojenej, že se povozil, a že ví
co a jak oproti motorce(údajně má doma Husqvarnu). A já odjel víceméně taky
spokojenej kvůli osvětě :)
marek.sm 30.05.2011 21:36:39

Marinemen>Však já taky ze začátku koukal jak Mařenka na nahýho Jeníka.... ale
nakonec i poldové jsou lidi ne?

 No jak by teprve musel koukat uvědomělý občan - ochránce přírody, kdyby viděl
policajta driftovat na kolce? :lol:
hesin1 30.05.2011 21:38:27
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Marinemen> Tak to bylo štěstí,žes měl zrovna nasazenou značku +o( +o( :lol: :lol:
Hans-quad 30.05.2011 21:40:58

marek.sm>Marinemen>Však já taky ze začátku koukal jak Mařenka na nahýho
Jeníka.... ale nakonec i poldové jsou lidi ne? No jak by teprve musel koukat uvědomělý
občan - ochránce přírody, kdyby viděl policajta driftovat na kolce? :lol:

   :lol: :lol:
SMAZANO 30.05.2011 21:45:52

Ja bych poldovi Renegada nepujcil... By si rozbil nekde hubu a sel bych sedet ne..... B-)
B-) B-)  Ale jinak me taky zastavila hlidka, mel jsem ladak jako prase a xenony mu
svitily do oci a on jen jak to jezdi a jake na to prej jsou papiry... Tak jsem si deset
minut pokecal a jel dal...  Zatim mam jen dobre zkusenosti s policii.... :-DD :-DD :-DD
V mem meste kde ziju policajti vsechny kolkare znaji ale ze by nekdy nekoho prudily o
tom nevimmmm.... Takze dekujem kluci za lidsky pristup... Jo ale myslivci, to je jina
chatra..... To je uplne jina kapitola. (n) (n) (n)
Marinemen 30.05.2011 21:48:13

hesin1> Vždy mám nasazenou značku a světe div se mám tam někde i
lékárničku,vestičku a žárovičky.Jsem totiž slušný občan... :-D :-D :-D
kokoi 30.05.2011 21:49:16

Já taky s policajtama zatím jen ty nejlepší zkušenosti. Nestavěj a když je potkám třeba
na pumpě pokecaj a jede se dál. V něděli jsem si dal v Praze na křižovatce zvedačku,
najednou koukám v protisměru policati. Jen koukali a nechali mě bejt :-)
Zrzoun 30.05.2011 22:14:36

Marinemen>hesin1> Vždy mám nasazenou značku a světe div se mám tam někde i
lékárničku,vestičku a žárovičky.Jsem totiž slušný občan... :-D :-D :-D

  Ještě máš mít pojistku, ty jeden sklerózo :-D
Marinemen 30.05.2011 22:26:46

Zrzoun> Also ja,gut ještě pojistku,mám takovou hezkou porcelánovou,na 100A.... :-D
:-D :-D
hesin1 30.05.2011 22:37:08

kokoi> Nikde v dopr. předpisech není,že nemůžeš jezdit po zadních....máš
dvoustopé,máš,děláš dvě stopy,děláš..... :-7 :-7 :-7 :-7
kokoi 30.05.2011 22:53:22

hesin1> Někde jsem slyšel nebo četl, že motorkářum za to dávaj flastry. Údajně za
"nezvládnutí vozidla".
ziky16 30.05.2011 23:01:40

kokoi> ano, nezvládnutí vozidla 500kč na místě.
fofr77 31.05.2011 01:08:19

jo, jo, dal jsem si autem drift na kruháči v dejvicích a za 1000 :-P bez bodů :-P a to jen
že jsem šikovný řidič, že jsem zvládnul vozidlo "se smála pod praporčice :lol: " jsou
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tam kamery (u) upss
bulda 31.05.2011 07:48:10

to jsou teda věci a já jezdim s oblibou na kruháči driftem, nebo po dvou kolech :   Jinak
samozřejmě podpora pro Dinlicenthora, zbroják mám od 1993, ale snad právě proto by
mě takovouhle pičovinu jako toho rádoby myslivce nikdy nenapadlo udělat. Doufám, že
dostane co mu patří, pro takovéhle nevyrovnané osobnosti by společnost měla mít jen
malé pochopení.
mates-x 31.05.2011 08:14:19

Tak teda taky jednu zkušenost přihodím,..Mame tady s klukama určite trasy vedoucí
převážně přes honitby místních mysliveckých sdružení,a doposavad s myslivci nemáme
problem jsme s nima v úzkém kontaktu jelikož dva z nás jsou z mysliveckých rodin
víme kde kolkám můžem nakládat full a kde pro změnu jezdit co nejmíň a nejtišeji
takže je vše o domluvě a klape to,dokonce když myslivci potřebujou v terénu s něčím
pomoct a nebo se někam podívat do nepřístupných míst radi pomůžem. Jenže,někde je
to myslivec někde záhradkářa jinde zase rybář.. Jedna z našich tras vede místem kde
se velmi često pohybuje člověk jmene P.Sklenařík bohužel toto místo je velmi těžké
objet a tak tam tudy musíme sem tam prostě projet a tento pronajimatel rybníka(ke
kterému se přiblížíme tak nanejvíš na 60 metrů) po nás při každém průjezdu střílí z
nějaké ruční zbraně,pokoušeli jsme se projet jako myšky nepomohlo a střílel,pak jsme
zvolili strategii full gas a pryč samozdřejmě taky střílí.Těžko říct zda je to ostré(což si
myslím že ne jelikož by i tupec musel zakonitě z tolika vypalených ran trefit) nebo
plynovka každopádně se v brzké době schyluje k celkem konfliktu protože nám došla
trpělivost.S myslivci se domluvíš a s jedním úchylným kreténem to nejde tak bohužel...
Už pár let zpátky když jsem tam projížděl na endůrku tak mi s kumpánama zatarasili
cestu a s kverem v ruce mně zastavil tenkrát jsem mu vysvětlil že nejde jen tak na
někoho vytáhnou kvér a po pár minutách kdy jsem ho držel za límec to na chvíli
pochopil(bohužel jen na chvíli)..Jeho dva kumpáni tam tenkrát stáli jak opaření a ani se
nehli hrdinové..
Charliedk 31.05.2011 08:15:03

Se zajmem jsem si precetl cele vlakno a musim rict, ze jsme velice rad ze uz je ten pan
bez zbrojaku. Kdyby se to stalo me, urcite bych to zmedializoval uz jem kvuli tomu aby
si ostatni podobni dementi s kverem uvedomili co je ceka po jejich 5 vterinach slavy.
Sam vlastnim kver, ale na vyjizdky ho nevozim a ani to v budoucnu neplanuju. A nerad
bych se dozil obdobi, kdy by to byla nutnost, protoze dementi jako pan Mazac by me
primo ohrozovali na zivote.
Charliedk 31.05.2011 08:21:43

mates-x> idealni vec na tyhle pripady je kamera, natocit, zavolat benga.. a bude mit
moc velky problemy.. ve vedlejsi vesnici jednou takovej machr vytahnul kver na
exekutora.. do 20 minut tam byli cernokuklaci, rozbili mu drzku, brejle a hodinky a ten
clovek je bez kveru a bez papiru a jeste mel na krku trestni oznameni..
mates-x 31.05.2011 08:36:23

Charliedk> (y) před pár měsíci jsem si pořídil POV HD a dělá fakt hezké filmy ;-) takže
až k tomu dojde počítám s tím že bude zapnutá a udělám si záznam jen to pak bude
třeba vypípat jelikož tam ku... a pi.. bude lítat asi spousta. :)
Cali 31.05.2011 09:43:51
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HansLtm>Marinemen> :lol: :lol: :-DD  je to cca 3 roky přifrčím si ke známému do
firmy a hle parkuje tam i auto Policie +o( ,já na kolce bez SPZ (u) .Nic přece
neodjedu,zaparkuju jdu za známím a 2 kousky policie u něj (u) ,ale na odchodu....šel
snima ven tak jsem šel taky.A oni ty joooooooooooo 4kolka (u) ,říkám si to bude poprc
+o( +o( .ten mladší hned ke kolce (u) a jen slyším ,,a hele bez čísel ,, (u) (u) .Pane
řidiči kde máte SPZ na mě (u) (u) .Tak povídám jooooooooo teď jedu na dopravák to
hodit na čísla (s) (s) .ahaaaaaa a víte že nemáte jezdit když není to a to .....Odpovídám
jj (s) (s) .No a jak se zeptal jak to jezdí bylo vyhráno :lol: :lol: ,dal jsem mu klíčky a
cca 30 minut k tomu :lol: .Zaparkoval Poděkoval a Odjel spokojenej :lol:

 ˇUplatek protislužbou nebrat :lol: :lol: :lol:
Cali 31.05.2011 09:44:27

Aligator-max>Janekx_CHEC> No nevím za klávesnicí se to lehce píše ale ve
skutečnosti to sranda není po mne šla rozuřená motorová pila a moc klidný jsem nebyl
+o(

  :lol: :lol: :lol: já to nebyl?
Drtikol 31.05.2011 10:07:51

Můžu dotaz ? Kdo dotyčnému odebral ty průkazy PČR v rámci jakého řízení ?
přestupkového ? já očekával že to bude klasifikováno jako podezření na spáchání
trestného činu tedy to státní zástupce dá k soudu a ten mu pak v rámci postihu ty
průkazy odebere ...  Jinak rozhodně držím palec ... neumím si představit že by po mně
někdo střílel ... už jsem zažil pána co se po mně sápal a mlátil mně kabelkou i to bylo
moc ale tohle to mně hlava nebere ..  zajímavé je i to jak popisuješ že se dotyčný
ihned probral a uvedomil si co udělal za píčovinu ... ono totiž většinou tito jedinci
jednají pod vlivem mediální masáže tedy co kolka to hajzl a hned tě napadnou atd...
pak si uvědomí že se chovají jako kreténi ... nás taky na silnici napadala osádka
nějakého vozíku ale když jsme zastavili pokecali tak si uvědomili že jsme normální lidé
jako oni ... a ne hrůůůůza kterou z nás dělají mediální žumpy apod...
Leonardo 31.05.2011 10:23:07

Dinlicenthor> (y) (y) (y) (y)za statecnost :-D  patri mu to.
Charliedk 31.05.2011 11:00:10

prukazy mu odebrala PCR to zcela urcite protoze PCR mu je i vydala. Tedy v tomto
pripade zbrojni pas, prukaz zbrane nebo spis zbrani / asi jich mel vic /. Pochopitelne
prisel i o lovecky listek. Prukaz mu muzou sebrat v ramci prestupkoveho rizeni, nebo
pri zahajeni zvlastniho rizeni. To nevim presne, ale vysledek je v obou pripadech
naprosto stejny :)
Drtikol 31.05.2011 12:16:39

Charliedk>prukazy mu odebrala PCR to zcela urcite protoze PCR mu je i vydala. Tedy v
tomto pripade zbrojni pas, prukaz zbrane nebo spis zbrani / asi jich mel vic /.
Pochopitelne prisel i o lovecky listek. Prukaz mu muzou sebrat v ramci prestupkoveho
rizeni, nebo pri zahajeni zvlastniho rizeni. To nevim presne, ale vysledek je v obou
pripadech naprosto stejny :)
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  Jojo já se ptám právě proto že jestli to skončilo přestupkovým řízením pak je to dost
škoda ...
drobec 31.05.2011 12:21:03

tak snad zadrzat mu zbrojak mozu kedykolvek - asi to bude ako s vodicakom - a kedze
je toto dost vazna zalezitost tak nebudu cakat na nejake prestupkove picoviny. v
kazdom pripade je to hajzel a clovek aby zacal nosit nepriestrelnu vestu
scarymovie 31.05.2011 13:02:01

fofr77>jo, jo, dal jsem si autem drift na kruháči v dejvicích a za 1000 :-P bez bodů :-P
a to jen že jsem šikovný řidič, že jsem zvládnul vozidlo "se smála pod praporčice :lol: "
jsou tam kamery (u) upss

  sakra, to já si nikdy nemůžu odpustit jezdit po těch našich kruháčích driftem, nebo po
dvou a to třeba i 2x dokolečka :lol: a jak tady říkáte, tak mám jen štěstí, že tam maj
totálně na hovno kamery (aktualizuje to snímky asi po půl minutě :lol: )
bulda 31.05.2011 13:26:01

No k tomu odebrání zbraně a zbrojního průkazu - praxe je běžná že při spáchání tr.
činu či přestupku tyto policie v nejkratší době zadrží až do pravomocného rozhodnutí o
vině-nevině= spáchání - nespáchání přestupku. Osobně jsem zvědavý jak to celé
dopadne, protože nepochybuju, že pan myslivec se bude hájit tvrzením, že střílel v
sebeobraně, že do něj čtyřkolkáři najížděli a tydíž 4kolku použili jako zbraŇ A ON SE
JIM TÍMTO ZÁKONNÝM ZPŮSOBEM BRÁNIL (viz: (5) Držitel zbrojního průkazu smí ze
zbraně, kterou je oprávněn držet, střílet pouze v místech, kde je k tomu oprávněn
podle zvláštního právního předpisu, nebo na střelnici, pokud se nejedná o použití
zbraně k ochraně života, zdraví nebo majetku. Soudní znalec, který je držitelem
zbrojního průkazu, je oprávněn držet zbraň a střelivo a střílet ze zbraně na střelnici za
účelem vypracování znaleckého posudku.)  . Bezprostředně po činu měl Dinlicentor
podat na pána trestní oznámení pro úmyslný pokus o zabití, tím by se to trochu
posunulo, takhle to skončí v lepším případě jako přestupek na úseku zbraní a střeliva,
seberou mu min. na 5 let zbroják, kvéry si převede na nějakého kamaráda, střílet na
střelnici bude moct z nich ale dál pod doprovodem někoho kdo má zbroják a "dá na něj
pozor". Plus teda dostane pokutu dle zákona o zbraních a střelivu až 50 000,-czk vše
lze dohledat zde http://www.mujglock....ce-cervenec-2010.htm §76 + další § na které
se odkazuje.
Xsmile 31.05.2011 16:03:35

bulda> V takovém případě by ovšem musel prokázat, že se skutečně jednalo o nutnou
obranu, neboli že výstřelu předcházel útok, který se snažil odvrátit. Což - pokud policie
neprošetřila na místě ihned podle stop - se už těžko zjistí a v tomto případě to zůstane
na úrovni tvrzení proti tvrzení. Se střelbou, která se dokáže jednoduše, je to naštěstí
jinak, takže Dinlicenthor je jednoznačně ve výhodě a momentálně v roli poškozeného,
ne útočníka. Už jen jako právník jsem taky zvědavej, jak to dopadne :-) Tipuji a
doufám, že pro kolky (y) a pro psychopata rádobymyslivce (n) Ono už to odebrání je
slušný trest a předpokládám, že nasr... je slušně :-D
bulda 31.05.2011 16:52:21

Xsmile> (y) já to tam chtěl dopsat, že to skončí tvrzením proti tvrzení a poliši se
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odkážou na důkazní nouzi, ale nějak mi to vypadlo, takže fešák dostane jen pokutu a
seberou mu zbroják, škoda že to neni celý natočený jak tam nabíhá a střílí, to by bylo
jiný kafe. a to ještě budou tlaky protože myslivecká loby spolu dost drží a má dlouhé
prsty..., ta medializace by tomu prospěla. a nasranej může být leda tak na sebe,
protože magor co nechápe smysl účelové komunikace nemá vůbec vlastnit zbraň,
protože jeho právní vědomí je rovno nule.
hesin1 31.05.2011 20:41:08

Zabijte krtka,vlastně to nejde,když přežil let na orbit a zpět ;-) ;-) ;-)
SMAZANO 31.05.2011 20:42:01

hesin1> Zabijte bobra, zachranis strom... :-DD :-DD :-DD :-DD
bberny 31.05.2011 20:42:25

Asi někdy v Březnu jsem přesně touto cestou od Hrdlořez jel a když jsem se blížil k
asfaltu tak proti mě vyjela zelená lada s otevřenýma dveřma, tak abych nemohl objet.
Zasebou táhla vozík na kterým bylo asi 4 lidi v zeleným. Když jsem přibrzdil tak všech
6 kreténu s kloboukama se proti mě rozeběhlo. Jelikož jsem byl sám, tak jsem zahnul v
pravo a vyjel na zasetý pole a zdrhal pryč.... Teď, když jsem se tuto zprávu dozvěděl,
tak jsem šokován, protože si ani nedokážu představit, co by se mi stalo, kdybych tam
zůstal stát....
SMAZANO 31.05.2011 20:46:44

bberny> Taky uz proti me staly frajeri v zelenem. Sedeli v aute a s kulovnicama v ruce,
bylo to takove to stare Aro a sedeli jako na korbe a mysleli ze pres ne neprojedu... Vzal
jsem to prikopem kde bylo bahno a kdyz jsem vyjel pred nima zahazel jsem to auto
jako prase... No asi jsem mel taky stesti ze me nejakej ten kloboucnik nesejmul.... Bylo
to pri orietacnim zavode v Nove Pace... B-) B-) B-)
hesin1 31.05.2011 20:50:29

bberny>Asi někdy v Březnu jsem přesně touto cestou od Hrdlořez jel a když jsem se
blížil k asfaltu tak proti mě vyjela zelená lada s otevřenýma dveřma, tak abych nemohl
objet. Zasebou táhla vozík na kterým bylo asi 4 lidi v zeleným. Když jsem přibrzdil tak
všech 6 kreténu s kloboukama se proti mě rozeběhlo. Jelikož jsem byl sám, tak jsem
zahnul v pravo a vyjel na zasetý pole a zdrhal pryč.... Teď, když jsem se tuto zprávu
dozvěděl, tak jsem šokován, protože si ani nedokážu představit, co by se mi stalo,
kdybych tam zůstal stát....

 Normálně bys dostal po tlamě,tak jak to má být :lol: :lol: :lol:  Hele neřeš to,u nás se
v neděli sešli :lol: baníkovci a sprťani,že si semelou držky a jaký kolem toho bylo
tóčo,já se jen lek,že ten vrtulník,co lítal nahoře ,honí kolegy v quadu,ale naštěstí šlo o
jiný magory. :-P :-P :-P
Miky26 31.05.2011 22:08:09

bulda>No k tomu odebrání zbraně a zbrojního průkazu - praxe je běžná že při spáchání
tr. činu či přestupku tyto policie v nejkratší době zadrží až do pravomocného rozhodnutí
o vině-nevině= spáchání - nespáchání přestupku. Osobně jsem zvědavý jak to celé
dopadne, protože nepochybuju, že pan myslivec se bude hájit tvrzením, že střílel v
sebeobraně, že do něj čtyřkolkáři najížděli a tydíž 4kolku použili jako zbraŇ A ON SE
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JIM TÍMTO ZÁKONNÝM ZPŮSOBEM BRÁNIL (viz: (5) Držitel zbrojního průkazu smí ze
zbraně, kterou je oprávněn držet, střílet pouze v místech, kde je k tomu oprávněn
podle zvláštního právního předpisu, nebo na střelnici, pokud se nejedná o použití
zbraně k ochraně života, zdraví nebo majetku. Soudní znalec, který je držitelem
zbrojního průkazu, je oprávněn držet zbraň a střelivo a střílet ze zbraně na střelnici za
účelem vypracování znaleckého posudku.)  . Bezprostředně po činu měl Dinlicentor
podat na pána trestní oznámení pro úmyslný pokus o zabití, tím by se to trochu
posunulo, takhle to skončí v lepším případě jako přestupek na úseku zbraní a střeliva,
seberou mu min. na 5 let zbroják, kvéry si převede na nějakého kamaráda, střílet na
střelnici bude moct z nich ale dál pod doprovodem někoho kdo má zbroják a "dá na něj
pozor". Plus teda dostane pokutu dle zákona o zbraních a střelivu až 50 000,-czk vše
lze dohledat zde http://www.mujglock....ce-cervenec-2010.htm §76 + další § na které
se odkazuje.

 Souhlas každé slovo. Další věc je ,že by to neuhrál ani na nutnou obranu jelikož u
nutné obrany je používáno soudy " nesmíš způsobit větší škodu,než která ti
hrozí".Tudíž nutná obrana střelnou zbraní je v tomto případě reálná pouze pokud jsi v
přímém ohrožení života. Zbroják berou automaticky PČR pokud uděláš vážný přestupek
ze zákona o zbraních a střelivu.Lovecký lístek mu pravděpodobně neseberou, ale
zbraně a střelivo ano.
Xsmile 31.05.2011 22:30:01

Miky26> Varovny vystrel do vzduchu by v pripade prokazani utoku a jeho odvraceni
jako nutnou obranu nejspis uhral...pokud by prostrelil hlavu, je to samozrejme
neprimerena obrana a jen bych doplnil, ze podle nedavnych judikatu muze byt obrana
vedena o stupen ucinnejsim prostredkem nez je veden utok, tj. jde-li utocnik s nozem,
muzes pouzit vystrel, uz jen proto, ze realne posoudit miru škody, ktera ti hrozi je pri
utoku skoro nemozne.  Coz na tehle veci nemeni nic a dotycny by se mel jit predevsim
lecit...
PK-WELD 01.06.2011 08:10:48

bberny>Asi někdy v Březnu jsem přesně touto cestou od Hrdlořez jel a když jsem se
blížil k asfaltu tak proti mě vyjela zelená lada s otevřenýma dveřma, tak abych nemohl
objet. Zasebou táhla vozík na kterým bylo asi 4 lidi v zeleným. Když jsem přibrzdil tak
všech 6 kreténu s kloboukama se proti mě rozeběhlo. Jelikož jsem byl sám, tak jsem
zahnul v pravo a vyjel na zasetý pole a zdrhal pryč.... Teď, když jsem se tuto zprávu
dozvěděl, tak jsem šokován, protože si ani nedokážu představit, co by se mi stalo,
kdybych tam zůstal stát....

tu Ladu znám, ten samý den na nás hulákal jak kráva kam jedem a jednou se za náma
vydal
gogous.35 01.06.2011 13:13:40

Marinemen>Já mám trochu jinou story. V neděli jsem se vracel z projížďky a za
Zákupama jsem si hodil pauzičku na skládce dřeva.Sedím,pokuřuju,kávu piju.Najednou
koukám a na skládku zatáčí vozidlo PČR.No co mě můžou,maximálně vynadat.Z auta
vystoupili dva,jeden tak 25 let,druhý asi jako já tak 45 - 50.Ten mladší se došoural ke
mě a začal ze mě tahat rozumy jako kolik kolka žere,kolik utáhne a kde všude se s ní
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dá vyjet.Nakonec z něj vypadlo že by si taky chctěl koupit kolku a neví jestli pracanta
nebo sportku.Doporučil jsem mu pracáka (sportkaři prominou) no a pak se hoch vytasil
s prosbou svést se.No co jsem měl dělat,půjčil jsem mu blembák a za komentáře toho
staršího ("dyk se na tom zabiješ" atd) milý polda honil kolku po
parkovišti.Vrátil,poděkoval a jeli dál.

 (y) takto se buduji vzajemne sympatie s PaCH :-) a ne po nas hned strilet :´-(
prezYdent 01.06.2011 15:49:27

gogous 35>  ..nevidím jedinej důvod, proč bych měl lézt policajtům doprdele, u těch
myslivců je to horší, kdo se k nim přidá, riskuje život někde při honu či lovu.......  Ale
zpět k tématu - je škoda, že kauza není zmedializovaná, možná by i stačilo, kdybys
Dinlicenthorne napsal článek zde na webu viz. "články" a my bychom jej pak pustili dál
do éteru pomocí e-mailů....
PK-WELD 01.06.2011 22:59:01

tak zítra dorazí reportér Mladé Fronty Dnes :-DD
hesin1 01.06.2011 23:01:05

Dinlicenthor> Seš frajer,já bych na TO NEMĚL ŽALUDEK!!!!! :-DD :-DD :-DD
Zrzoun 01.06.2011 23:01:25

Dinlicenthor>tak zítra dorazí reportér Mladé Fronty Dnes :-DD

  No konečně :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD
marek.sm 02.06.2011 07:35:51

Dinlicenthor> Jak se o tom dozvěděli? Dostali hlášku nebo monitorujou fóra?
PK-WELD 02.06.2011 07:53:09

marek.sm>Dinlicenthor> Jak se o tom dozvěděli? Dostali hlášku nebo monitorujou
fóra?

dal jsem jim echo
Levis29 02.06.2011 08:12:51

Dinlicenthor> Snad to ještě neobrátí proti tobě! Známe média :´-(
prezYdent 02.06.2011 08:26:40

Některé útoky (a nástrahy) jsou zdokumentovány v cortovo Gramu http://gram.cz/
Škoda, že tam není taky ten nataženej ostnatej drát, vyfocenej tuším že Alim..  To
Dinlicenthor - neděláš to pro sebe, ale pro všechny kolkaře - stojíme za Tebou
Zrzoun 02.06.2011 08:28:48

Dinlicenthor> No kdyby jsi to býval chtěl, ale chápu, že se ti do toho hned nechtělo. 
Mohlo to být hned o víkendu v hlavních zprávách TV Nova. A ty umí popsat řádění
šílence (y). Ale i MF Dnes je dobrý. Už se těším až si počtu :-DD .
Aligator.avs 02.06.2011 08:44:26

prezYdent> Tady jsou fotky co jsme našli 
http://www.quadmania...tail/?ft=2309&fid=15

Stránka 22/64
19.04.2024 02:19:44

Motorkáři.cz

http://gram.cz/
http://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=2309&fid=15


Už je to tady
https://www.quadmania.cz/forum-detail/?ft=3700&fid=15

marek.sm 02.06.2011 08:52:58

Dinlicenthor> Tak držím palce ať to pisálci moc nepřekroutí a aby to nakonec uveřejnili
tak jak se to opravdu seběhlo. (y)
prezYdent 02.06.2011 08:55:48

Aligator-max>  Jj. to je ono, třeba by i toto zajímalo reportéry z MF...
Redwing 02.06.2011 10:35:17

Hodte sem potom nejaké linky, alebo upozornite ked bude treba kupit noviny... zákony
(tie o zraniach) máme podobné. Aj ked v podobnej situacii na Slovensku by na tom
kolkár asi bol horšie. Jazdou po lese totiž pácha trestný čin a zákon nedovoluje, ale
priamo ukladá občanovi zabránit páchaniu akéhokolvek trestného činu (nie je pravda že
musí byt priamo ohrozený obranca). Individuálne sa potom posudzuje hlavne spôsob
použitia zbrane (či ta zastrelí, vystrelí do vzduchu, alebo ju iba vytiahne...) Pre SR,
stačí si pozret Trestný zákon č.300 Z.z. § 24,25 a 26.
Zrzoun 02.06.2011 11:03:32

Redwing>  No ono je to u nás v ČR celý se zákonem o střelných zbraních celý nějak na
hlavu.  Když tě zloději vykradou a utíkají s lupem, tak už po nich nesmíš střílet abys je
zastavil, případně aby vrátili co šlohli a nově je ani nesmíš pronásledovat, protože oni
už jenom s lupem utíkají a nepáchají danou trestnou činnost krádeže. Tohle asi před
třemama měsícema řešili policajti a státní zástupci a soudci i zákonodárci v médiích.
Závěr jsem popsal výš.  Takže praxe je taková, že tě v noci zbudí šramot, ty se
zvedneš jdeš se podívat co se děje. A hle lupič Ti vedle v pokoji vybírá úspory, ty na
něj pochopitelně vyrukuješ, on se tě lekne a začne utíkat.  No a už nekrade, ale zdrhá.
Ty pochopitelně jdeš po něm, aby Ti vrátil co Ti šlohnul, no a už jsi v prdeli, protože ho
pronásleduješ. Nedej bůch, když použiješ abys ho zastavil a získal tak své věci zpět
střelnou zbraň, nebo jinné donucovaci prostředky.  Okamžitě na tebe ten zloděj podává
tresní oznámení pro porušení osobní svobody a světe div se, Policie to musí i v
takovém to případě řešit a vyřešit.  No a všechno se to otočí proti tobě, co že jsi pána
zloděje omezoval a ohrožoval.  A že jsi se měl chovat podle zákonů a nechat to na
Policii, ta by údajně zákonnými prostředky pána vypátrala, našla a věci by se Ti pak v
pořádku vrátily. Úsměvné, že, leč tvrdá realita. (vlastní zkušenost!!!)
Redwing 02.06.2011 11:27:28

Zrzoun> Tak to máte dost zlé, až sa mi tomu nechce verit. Podla výkladu nášho zákona
(ktorý som písal vyššie) ked ti niečo niekto ukradne a uteká s tým preč, neznamená to
že utok sa skončil. Naopak útok trvá a ty máš právo sa bránit. U nas nutná obrana bola
naklonená silno na stranu obrancu. Utočnik má výhodu prekvapenia, volbu zbrane atd
atd, to obranca nemá. Ked si pozrieš tie paragrafy, to čo tam je, bolo niekedy iba vo
vyklade, teraz je to priamo v zákone "zohladnuje sa nemožnost posúdit situaciu v
strese atd."  Mna si nedávno osobne predvolali na kontrolu Zbrojáku, a ked som sa tam
už musel prehnat, využil som to a popýtal som sa na to čo ma zaujímalo. Konkrétne,
na použitie zbrane pri krádeži kolky. Samozrejme môžem použit pri ochrane velkej
materiálnej hodnoty aj strelnú zbran. Zasa je otázka jak. Ak je čas, výsražne do
vzduchu, potom zranit... (ked sa mi podarí tak presne namierit :[ )  Na strane utočníka
je u nas jediná pozitívna vec. "Obrana nesmie byt ZJAVNE neprimeraná útoku." čo je
ale zjavne neprimerane, to je už na posúdeni a záleží od vela faktorov pri
individualnom prípade. Sud sa ale obvykle priklána na stranu obrancu. Naše súdy su už
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sice druhá vec, ale o tom nechcem... Inak pôvodne v tej vete nebolo slovo ZJAVNE ale
neskor tam bolo novelizaciou pridané. Je to dôkaz o podpore obrancov, nie útočníkov...
Tento zákon a jeho výklad mam celkom dobre naštudovaný, dokonca niekolko sudnych
prípadov, ako dopadli. Keby ludia vedeli čo všetko môžu velmi by sa divili... Nechcem
to tu viac rozpitvávat.  Náš jediný problém je že zákon o lesoch robí porušovatela proti
ktorému treba zakročit z kolkarov (a bicyklistov a motorárov, nie ale z traktoristov a
pod.) Že je v priamom konflikte Zákon o lesoch (ktorý zakazuje pohyb akýkolvek
vozidlám - bicyklom autám, kolkám ale zároven ho povoluje tažobným zariadeniam, asi
aby ich nikto nevidel kradnut drevo) s dopravnou vyhláškou 315, ktorá definuje polne,
lesne cesty, miestne a účelové komunukácie a ich využívanie nikoho (okrem mna :[ )
nesere. Už sa teším na prvú debatu s nejakým polovnikom. Som ale zvedavý, lebo
mam pocit že v mojom okolí vela koliek nie je, takže ani také radikálne opatrenia a
prístupy, snad sa nepletem...
Zrzoun 02.06.2011 11:28:08

Myslím, že kolega Dinlicenthor postupoval velmi kvalitně v případě jeho zachování se v
případě incidentu střelby na jeho osobu. :-DD   Nedovedu si ale vůbec představit, jak
dokázal pány útočníky humálně přesvědčit o tom, aby zůstali stát, neutekli a vyčkali
příjezdu Policie. Ani nemám představu, jak ubránil nábojnici, aby se neztratila.   Já
tyhle situace se šmejdy moc dobře znám a vím, že machrování je brzo přejde a snaží
se zmizet a po příjezdu cajtů otočí a že on pan útočník je vlastně ten chudák a že jsi na
něj naopak byl hrubý ty.
Redwing 02.06.2011 11:35:50

Najsilnejšia zbran proti takýmto ludom, aj pri jednaní s policajtami je znalost
zákonov... jak si v práve... si neohrozitelný... Policajti rýchlo pochopia s kým majú tu
čest a debata sa vedie iným smerom a v inom tóne...
Mick 02.06.2011 12:14:16

Dinlicenthor> Obdivuju a fandím. Vše, proč nás lidi nemají rádi je že v médiích o nás
mluví jen ve zlém, neviděl jsem ještě žádný příspěvek o tom jak čtyřkolkáři žijí, jací
jsou než sednou za řidítka, co je baví na ježdění apod. Vidím jenom jak nás honí
myslivci, majitelé lesů apod. nedávno jsem se setkal s nepochpitelnou reakcí
chalupáře. Jeli jsme s Pandou do Lysé nad Labem podél labe na účelové komunikaci
kde jsou pozemky chalup od vody oddělené jen touto cestou. Bylo dost sucho a prašno
a dva páni před chalupou. Řekl jsem si přibrzdím a pojedu ani ne krokem, Panda za
mnou musel také aby jsme pány nezaprášili. Když jsme pány míjeli, ten starší pronesl:
"Jen jeďte ještě rychlejc a ať je Vás víc" (upozorňuji že jsme jeli rychlostí chůze), v tu
chvíli jsem byl tak 50/50 sléz z kolky a začít si povídat, protože pokud tam jede auto a
těch tam projede co je tam chalup, jede rychleji a práší mnohem víc. To jsem jen chtěl
říct jaké o nás mají lidi mediálně ovlivněné mínění, takže se nelze divit jak se k nám
chovají, aniž by s námi měli nějakou zkušenost.
mined 02.06.2011 12:34:37

Mickpdy> ono to je taky tím,že si na nás kolkaře ještě nezvykli jako někde jinde.Ten
kdo má čtyřkolku,je zbohatlík atd..Už jsem měl debatu s pár lidma a většinou to řekne
takovej týpek,kterej si dá radši hned po ránu lahváče.To že si někteří museli něco
odepřít,aby mohli mít tohoto koníčka, z nich nikdo nechápe.Proto držím Dinlicenthorovi
palce. :-DD
marek.sm 02.06.2011 12:36:17
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Redwing>Najsilnejšia zbran proti takýmto ludom, aj pri jednaní s policajtami je znalost
zákonov... jak si v práve... si neohrozitelný... Policajti rýchlo pochopia s kým majú tu
čest a debata sa vedie iným smerom a v inom tóne...

 JJ naprostá pravda s tou znalostí zákona. Problém je, že ikdyž jsem se jednou ten
zákon naučil třeba ke zkouškám na zbroják, tak stejně po pár měsících se mi to z hlavy
zase vykouřilo. Obsah tak nějak plus mínus znám, ale ty správný názvy, formulace atd.
jsem zapomněl, takže když se o tom s někým bavím hned pozná, že nejsem silnej v
kramflecích.
Zrzoun 02.06.2011 12:41:54

.
Redwing 02.06.2011 14:24:43

marek.sm> Jasné. Ale ono zasa to málo čo človek potrebuje si zapametá. Alebo, ako
nás učili stále na výške: nemusíš vediet všetko, stačí vediet kde to nájdeš. Navyše... v
našich končinách - u vás asi rovnako ako u nas - sa tieto veci občas menia.... preto je
dobre to mat v merku. Raz od toho môže závisiet tvoj život, a to už stojí za námahu...
prezYdent 02.06.2011 15:09:16

"čin jinak trestný, kterým někdo odvrací přímo hrozící nebo trvající útok na zájem
chráněný trestním zákonem, není trestným činem" (y)
Redwing 02.06.2011 15:23:09

"...kterým někdo odvrací přímo hrozící nebo trvající útok na zájem chráněný trestním
zákonem..."  ten záujem chránení trestným zákonom je jak tvoj život, tak život
kamaráta, cudzej osoby, ale aj majetok, či dokonca čest, dobré meno alebo strom v
lese, chránená rastlina pod kolesom kolky... je to tenký lad a dvojsečná zbran. A vždy
musíš velmi dobre vediet čo robíš a prečo... pokial nebrániš holý život... tam už na dlhé
rozmýšlanie nemusí byt čas a uplatnuje sa skôr pravidlo "Lepšie sediet, ako ležat" +o(
často krát sa ale aj reálne stalo že si ulohy obranca a utočník vymenili, skončil útok,
prišlo tzv oplácanie... všetko sú to dost komplikované právne sračky...
Redwing 02.06.2011 15:32:17

Aby to bolo uplne komplet, toto je presné znenie relevatnej časti zákona na Slovensku:
 OKOLNOSTI VYLUČUJÚCE PROTIPRÁVNOSŤ ČINU   § 24  Krajná núdza   (1) Čin inak
trestný, ktorým niekto odvracia nebezpečenstvo priamo hroziace záujmu chránenému
týmto zákonom, nie je trestným činom.    (2) Nejde o krajnú núdzu, ak bolo možné
nebezpečenstvo priamo hroziace záujmu chránenému týmto zákonom za daných
okolností odvrátiť inak alebo ak spôsobený následok je zjavne závažnejší ako ten, ktorý
hrozil. Rovnako nejde o krajnú núdzu, ak ten, komu nebezpečenstvo priamo hrozilo,
bol podľa všeobecne záväzného právneho predpisu povinný ho znášať.    § 25  Nutná
obrana   (1) Čin inak trestný, ktorým niekto odvracia priamo hroziaci alebo trvajúci
útok na záujem chránený týmto zákonom, nie je trestným činom.    (2) Nejde o nutnú
obranu, ak obrana bola celkom zjavne neprimeraná útoku, najmä k jeho spôsobu,
miestu a času, okolnostiam vzťahujúcim sa k osobe útočníka alebo k osobe obrancu.   
(3) Ten, kto odvracia útok spôsobom uvedeným v odseku 2, nebude trestne
zodpovedný, ak konal v silnom rozrušení spôsobenom útokom, najmä v dôsledku
zmätku, strachu alebo zľaknutia.    (4) Ak sa niekto vzhľadom na okolnosti prípadu
mylne domnieva, že útok hrozí, nevylučuje to trestnú zodpovednosť za čin spáchaný z
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nedbanlivosti, ak omyl spočíva v nedbanlivosti.    § 26  Oprávnené použitie zbrane   (1)
Použitie zbrane v súlade so zákonom nie je trestným činom.    (2) Za použitie zbrane v
súlade so zákonom sa považuje aj jej použitie proti inému vo svojom obydlí na ochranu
života, zdravia alebo majetku, ak osoba do obydlia neoprávnene vnikne alebo v ňom
neoprávnene zotrvá a nejde o nutnú obranu. To neplatí, ak bola pritom inému
úmyselne spôsobená smrť.  ešte vysvetlím rozdiel medzi krajnou núdzou a nutnou
obranou. Pri nutnej obrane sa bráni proti vedomému úmyselnému utoku - človeka,
človeka so zbranou. v tomto prípade sa za zbran považuje aj poštvané zviera na utok.
Obranca nemusí utekat ale má právo sa aktívne bránit s dostatočnou efektivitou aby
utok zastavil. Už z toho logicky vyplýva, že utok zastavi obranca len vtedy ak je obrana
intenzivnejšia. Nesmie byt ale zjavne neprimeraná. Krajná núdza je napr. napadnutie
divými zverami, medvedom, psom. Tam, ak je možnost vyhnut sa utoku alebo utiect,
musí byt volená najskôr táto možnost...
PK-WELD 02.06.2011 18:35:57

zrzoun:proč jsou tvé příspěvky smazány???
Redwing 02.06.2011 18:55:46

Zrzoun> no... ako si popisoval tu príhodu... stopnut si to asi mal ako si o neho
"zakopol" :-$ , lebo jak si ho trafil a zložil, dobehol a ešte pre istotu nakopol, tým jeho
útok skončil, teda, ak sa nebránil a nezápasil. To čo si popisoval dalej už naozaj zneje
ako oplácanie a robí útočníka z teba, lebo si už nezastavoval útok... ja viem že je
niekedy tažké sa udržat v zápale boja... (s)
Zrzoun 02.06.2011 19:39:20

Dinlicenthor> Jenom jeden. (s)  Jsem psal něco ve stylu špatné zákony v ČR a když
jsem to dopsal, už to bylo mimo mísu, protože mezi tím tam naběhly jinné příspěvky.  
Nic zásadního tam nebylo. ;-)
slezak.z 02.06.2011 19:44:03

Redwing> No já jsem teda plně na straně Zrzouna. Zloděj je prostě svině a jako se
sviní se s ním taky musí zacházet.  Naše právo je bohužel hodně na straně sviní. Asi ti,
co zákony schvalují, vědí na které straně sami jsou a podle toho to právo také vypadá.
Zrzoun 02.06.2011 19:47:34

Redwing> Jsem mu říkal důrazně, ať leží než přijedou benga. On nechtěl poslechnout,
tak jsem ho pro jistotu (pochopitelně jen aby nezdrhnul), na tý zemi podržel do
příjezdu Policie.
Redwing 02.06.2011 20:28:35

slezak.z> Ja som tiež plne na jeho strane, pokial ide o spravodlivost. Bohužial, ako si
napísal, nie je doležité čo si myslíme alebo vieme my. Zákony a ochrana osoby totálne
zdegenerovali. To netreba ani spomínat. Páky a možnosti ale stále sú. Ale zamotávame
sa, bolo by to n dlhšiu debatu a myslim že sme trochu už aj OT...
Miky26 02.06.2011 21:17:18

pánové možná to bude znít zrovna od mé osoby blbě, ale v případě že bych načapal
někoho cizího kdo mi rabuje domácnost či by na mě, nebo mou rodinu vytáhl nějakej
kvér.Vždycky mi kamarádi od ozbrojených složek naší vlasti říkali miř na nohy tak aby
nemluvil.Nepodá na tebe trestní oznámení a jestli měl v ruce kvér byť by to byla
plynovka ty to poznat nemůžeš.A pokud ho zastřelíš u sebe v domě a po kapsách bude
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mít tvý věci.Prostě se mu něco blejsklo v ruce.A jelikož jsem ze závodů zvyklý střílet
dvojstřelem tak holt smůla je to vpracovanej reflex.Jo a nejlepší obraná zbraň je
brokovnice a broky SSG(16ks 9mm broků = jeden zásobník z pistole v jedné ráně)
albert 02.06.2011 23:04:48

Dinlicenthor> taky ti pridam jednu zkusenost, jako majitel lesa a soukrome lesni cesty
si jedu po svem pozemku,nebot tri dny pred stedrym dnem koukam o kolik stromku
jsem prisel a najednou proti me spickove terenni auto hyundai:-))), tak zpomalim a
divim se kterej blazen jezdi autem po lese. Najednou autak me zablokuje cestu, tak
zastavim a necham bezet motor a sedim, co jako pan v zelene cepicce si bude prat,
jestli se nahodou nejde zeptat zda muze projet :-) a spusti jestli mam povoleni k vezdu
do lesa, tak mu odpovidam, ze zadne povoleni nepotrebuji, ze bych rad videl to jeho
nebot si nevzpominam, ze bych mu nejake vydal :-) protoze jsem se predstavil jako
majitel pozemku na kterem se projizdel:-)naces pan otocil a najednou si rozpomnel, ze
lesni cesty jsou vlastne pro vsechny a zda bych se mohl uhnout do prikopu, nacez jsem
mu odpovedel, ze kdyz je takovy borec, ze jezdi radoby terennim autem po lese tak at
si me objede. Nacez zacal vyhrozovat, ze uz je vsechny sereme (poznamka: asi myslel
dalsi sve kolegy, kteri to s nim v hospode do noci probiraji). No a kdyz tak se plahocil
tim prikopem kolem me koukam ze pan si narezal asi pet stromku, zrejme pro cele sve
pribuzenstvo, jelikoz vim ze dal je les dvou soukromniku, ktere znam a pak uz je
dalsich asi 5 km jen statni, tak jsem i presvedcen, ze pan pri svojich prochazkach
prirody si vybral to o cem si myslel, ze to je vlastne jeho:-)kdyz jsem potom mluvil s
polesnym, tak me rikal, ze je bezny ze kdyz kaceji drevo ve statnim lese tak tenhle
chytrak jeste na ne vola policii ze nezakone tezi drevo a pak ubehnou i dve hodiny nez
se zjisti ze je vse v poradku.  To jen chci pro dokresleni situace, kdy clenove teto
organizace si bezne pletou pojmy vlastnik a majitel a najemce honitby.  Proto preju
vsem pevne nervy a hlavne tobe /Dinlicenthor/, protoze takove inzultace nejsou nic
prijemneho. Take vim o cem mluvis.  Jednou me chteli zastavit zeleznyma hrabema :-)
a jednou doslo k fotografovani znacky, vzdy jsem zastavil, nechal jsem zucastnene
vypovidat, vzdy bylo vyhrozovani policii, ale nikdy nic neprislo ;-)  Kolkam zdar
PK-WELD 02.06.2011 23:05:37

Jen pro info, zítra pravděpodobně bude dobré sledovat noviny od MF Dnes :-DD
Zrzoun 02.06.2011 23:13:00

Dinlicenthor> už zítra? :-D :lol: :-DD
PK-WELD 02.06.2011 23:24:33

jj asi už zítra pokud se prý nestane něco důležitějšího :-) Budou tam fotky se mnou a
mojí Májou :-))
Zrzoun 02.06.2011 23:29:55

a o těch nástrahách co ti posílal Aligátor jsi mluvil?  a o žiguli jsi jim řekl?
PK-WELD 02.06.2011 23:31:36

co posílal Alííí už jsem mluvil je jen na nich co si vyberou
Zrzoun 02.06.2011 23:38:47

Dinlicenthor> píšu jednou rukou, druhá umřela, tak to bude s malejma písmenkama.
chtěl jsem už spát, ale počkám si přes půlnoc, jestli se to neobjeví na netu, na i dnes
:-D
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PK-WELD 03.06.2011 00:03:02

už je po půlnoci :-D
Zrzoun 03.06.2011 00:19:26

koukám tam a zatím nic :-(
Mates09 03.06.2011 07:49:59

Myslivec zdřejmě střílel po čtyřkolkáři  Člen mysliveckého spolku Michalovce v sobotu
zdřejmě vystřelil po projíždějícím řidiči čtyřkolky. Netrefil ho. Událost se stala v
Bukovnu u Mladé Boleslavi na cestě k lesu, která křižuje prostor myslivecké střelnice.
Případ vyšetřuje mladoboleslavská policie.  Malý článek na 4. straně dnešní MFDnes
:-DD
PK-WELD 03.06.2011 07:55:01

nějaký odkaz na stránky?
Mates09 03.06.2011 08:01:34

stránka č.4 :-D tištěná verze :-P noviny se stále ještě i tisknou :-P
PK-WELD 03.06.2011 08:04:50

no neboj koupím si je ale zatím ještě nemám kde :-D
janekx 03.06.2011 08:15:04

MF asi nebyla dobra volba s ohledem na fakt ze maji 2 zpravy z jednoho mesice z
tohoto roku proti kolkarum, tak je zrejme jaka nestranost v MF vladne.   
http://auto.idnes.cz...budejovice-zpravy_pp http://liberec.idnes...1_liberec-zpravy_alh
marek.sm 03.06.2011 08:53:30

albert> Čekám, kdy se něco podobnýho stane i mně. To už je prostě vrchol drzosti,
dovolit si vyskakovat na majitele lesa v jeho vlastním lese. Měl si ho tak seřvat nebo
rovnou zadupat do země, aby by si pro příště dvakrát rozmyslel, než otevře svoji
nevymáchanou držku. Ty ukradený stromky ani nekomentuju. Sem se zase po ránu
rozčílil. :[
pumpy123 03.06.2011 09:14:41

slezak.z>Redwing> No já jsem teda plně na straně Zrzouna. Zloděj je prostě svině a
jako se sviní se s ním taky musí zacházet.  Naše právo je bohužel hodně na straně
sviní. Asi ti, co zákony schvalují, vědí na které straně sami jsou a podle toho to právo
také vypadá.

  no podivej se kdo ty zakony schvaluje a vytvari, nic prit politikum ale svině sviním
Redwing 03.06.2011 09:35:15

Ja som sice zo Slovenska ale toto ma sere aj za vás: 
http://brno.idnes.cz...0713_142744_brno_jag  "V lesích mezi Tišnovem, Lažánkami,
Maršovem, Svatoslaví a Senticemi byla při zásahu napomínána i více než desítka
houbařů. Ti i přes zákaz vjeli svým autem do lesa.  "Vzhledem k tomu, že však byli
napomínáni poprvé, jsme vše vyřešili domluvou. Hříšníci byli zapsáni a při příštím
přistižením jim hrozí peněžitý postih," varuje Neshyba."  ...  "Motorkářům, kteří byli v
sobotu přistiženi, hrozí až stotisícová pokuta. Jejich přestupky teď podle lesního zákona
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bude řešit státní správa lesů."  Myslím že tu bola slepá spravodlivost ešte aj poriadne
nakopaná do prdele :[  Jo a mimochodom, koho je asi v lesoch viac? Hubárov alebo
Kolkarov? A kto sa asi viac pohybuje mimo cesty?...
marek.sm 03.06.2011 09:40:28

Redwing> Nejlepší je hned ten 1. příspěvek pod tím štvavým článkem:  "Navhuji řádně
přitvrdit, kromě uvedeného motoristi v lese ještě doslova ničí lesní cesty, zejména při
deštivém počasí se dostáváme těžko do chaty" :-D
Aligator.avs 03.06.2011 09:46:55

Pokud už tu dáváte články tak se taky dívejte kdy to bylo vydáno ten poslení v roce
2009
Redwing 03.06.2011 12:46:31

Aligator-max> A mení rozdiel 2 rokov niečo na podstate veci? marek.sm> Ano.
Pripomína mi to jednu ženskú z green-piss v nedávnej diskusii o atomových
elektrárnach u nás: "Ja vôbec nepotrebujem žiadnu eletrinu ani atómové eletrárne, ja
si ten televízor pozrem aj pri sviečkach" ... Čo dodat... konec (inteligentnej) debaty +o(
Xsmile 03.06.2011 13:01:13

Redwing>Pripomína mi to jednu ženskú z green-piss v nedávnej diskusii o atomových
elektrárnach u nás: "Ja vôbec nepotrebujem žiadnu eletrinu ani atómové eletrárne, ja
si ten televízor pozrem aj pri sviečkach" ... Čo dodat... konec (inteligentnej) debaty +o(

   :-D :-D :-D
mates-x 03.06.2011 13:42:18

Ono to je těžko..My se tady snažíme s klukama tak nějak neprovokovat a vyhýbat se
místum s vysokým počtem různých výletníků,ochranců a všeho čemu 4kule vadí,no a
nedávno se tady někdo na čtyřkole proháněl v chráněné přárodní památce meandrů
řeky a všechno to pohnojil.. Včera vyšel článek v místních novinách a zítra to lokalní
televizní kanál odvysílá na kabelovce.. :-( Což bude mít za následek jen jedno a to je to
že všichni kdo kolku mají budeu štvaná zvěř at jezdí kdekoliv a všichni po nás půjdou
jak psi.. (n) (n) (n)
Richard.cz 03.06.2011 13:57:23

mates-x> a nemohl by se v tech novinach a televizi objevit take prispevek, kde se od
toho distancujete?
mates-x 03.06.2011 14:41:49

Richard.cz> no je to v plánu,počkám si na zítřejší premiéru zpravodajství televize a už
jsem dneska mluvil s reportérem který to dělá takže uvidíme jak to vše dopadne a co
bude třeba udělat.. Mluvil o tom že uvítá i názor druhé strany..
Gargamel 03.06.2011 15:14:32

Zrzoun> Já se nechci zastávat tvůrců videí ale jen nechápu co je tohle za blbej příklad
:-( :-( Když jsi takovej moralista tak jim napiš na klubovnu a zjebej je ale nemusíš se
podílet na tom to množit na foru :[ :[ Když sem dá někdo video z Ameriky nebo z
Rumunska tak má každej otevřenou hubu a čumí a když je to od nás jsou to pitomci
:lol: :lol: :lol:
mined 03.06.2011 15:14:41
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mates-x> myslím,že to je i rozumný poslechnout si obě strany (y) a neházet hned
všechny do jednoho pytle. :-)
PK-WELD 03.06.2011 15:16:03

tak noviny koupeny skvělý článek a jedna fotka (y)
PK-WELD 03.06.2011 15:16:43

Zrzoun:napsal jsem ti to do SZ
mined 03.06.2011 15:16:57

Dinlicenthor> tak to sem dej
PK-WELD 03.06.2011 15:21:12

mined>Dinlicenthor> tak to sem dej

až bude chvilku čas, dnes toho bylo na mě nějak moc
mined 03.06.2011 15:22:42

Dinlicenthor>jasně :-DD
Mates09 03.06.2011 16:29:50

Tedy neoplocená oficiální střelnice přes kterou ještě středem vede volně přístupná
cesta mi přijde hodně nestandardní (u) Jinak článek super, až později jsem si všimnul
toho velkého ve Středočeské příloze (y)
marek.sm 03.06.2011 17:07:17

Mates09> Brokový střelnice se asi neoplocujou, nebo alespoň taky jednu znám co má
kolem jen výstražný tabulky.
janekx 03.06.2011 17:30:20

Ano brokovy strelnice obzvlaste ty v rukou myslivcu jsou u nas zpravidla jen plac s
lehkym nebo zadnym ohranicenim, s nutnosti stilet povolenou vyseci. Uziti zbrani na
techto strelnici s jednotnou strelou je ale zakazano. I tak ale brokova strela dovede
vest k tezkym zranenim, vzpomenu-li treba oko.  Zrejme se tam zadmenu papalasovi
jeste nic nestalo, ale az to prijde tak budou mit utrum. Doufam.
kokoi 03.06.2011 18:32:46

Tady to je přímo na mysliveckým webu :-) http://www.silvarium...&fontstyle=f-smaller
PK-WELD 03.06.2011 18:44:49

kokoi:jj to je ono ten samý článek je v MF (y) jsem rád že se to vše uveřejnilo, snad to
dopadne dobře, dnes jsem předal ke zkoumání i videa a foto co jsem měl
Gargamel 03.06.2011 19:05:57

Dinlicenthor> no nic vezlém ten článek je trochu zavádějicí :lol: :lol: když to čtu tak to
vypadá že jsi mu nerozuměl a vjel si tam kam on ti zakázal :-( :-( alespoň tak jsem to
pochopil
PK-WELD 03.06.2011 19:13:17

nebu:to on tvrdí, článek si přečetlo spousta lidí a každý na to má jiný názor,100 lidí
100 názorů
Gargamel 03.06.2011 19:15:11
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Dinlicenthor> já jen jak jsem to četl já :lol: :lol: tím nechci říct nic proti tobě :lol: :lol:
PK-WELD 03.06.2011 19:19:28

jsem zvědav jak to dopadne, musíme nyní počkat, bojovat budu až do konce
SMAZANO 03.06.2011 19:24:27

Zajimavej clanek ale je to boj proti vetrnym mlynum... Asi bych nejezdil s kolkou tam
kde je strellnice... Zvlast kdyz to tam znate a jezdite tam pravidelne.... Hosi hosi.
Nestavim se na zadnou stranu. B-) B-) B-)
miras450 03.06.2011 19:27:58

"skupina jezdců na tříkolkách" :-DD
PK-WELD 03.06.2011 19:33:37

LTCar>Zajimavej clanek ale je to boj proti vetrnym mlynum... Asi bych nejezdil s
kolkou tam kde je strellnice... Zvlast kdyz to tam znate a jezdite tam pravidelne....
Hosi hosi. Nestavim se na zadnou stranu. B-) B-) B-)

je tam cesta není důvod po ní nejezdit, navíc střelnice je velice nebezpečná což se dá
vyčíst i z článku jelikož by se mohlo stát že tamtudy pojede nebo půjde někdo kdo
ještě neumí číst, děti a to by byl pak průšvih většího kalibru
bulda 03.06.2011 19:47:40

Dinlicenthor> střelnice musí bejt schválená, provoz je upraven provozním řádem
schváleným PČR, při střelbě musí být vyvěšen červený prapor, provozní řád a projekt
dělá většinou soudní znalec z oboru zbraní a střeliva, doporučuju si tyto dokumenty
vyžádat v případě potíží, měli by to předložit, pochybuju, že to budou mít všechno
pořádku, už jen to, že provozovatel střelnice dostatečněě nezajistil možný přístup do
plochy střelnice lze brát jako porušení zákona o zbr. a střelivu a mohlo by mít za
důsledek uzavření střelnice + finanšní sankci což by velmi nelibě nesli asi místní
myslivci. Ten článek je svým způsobem zavádějící bohužel.
SMAZANO 03.06.2011 19:51:17

Se vsim s tebou souhlasim, ale..... U nas je taky strenice. I male deti od rodicu vi ze
tam nesmi kdyz je nahore vlajka... Ja kdyz byl malej jsem byl vzdycky hodne opatrnej
kdyz jsem sel po louce na kterou padali rozstrelene talire... Nevim no... Pokud myslis
ze idiot vystrelil i kdyz te videl tak to nenech jen tak a pamatuj ze pravdu ma ten kdo
rve vic... Taky ten kdo ma dlouhe prsty... Zajdi za starostou a vyrikej si to snim at mas
oporu ve vyssi mistech... Pujde dodatecne podat trestni oznameni???
bulda 03.06.2011 19:54:11

LTCar> ano, trestní oznámení může podat kdykoliv
Gargamel 03.06.2011 20:03:18

bulda> a jaký trestní oznámení :lol: :lol: a na koho :lol: :lol: že by vlítnul se slzou v
oku na fízlárnu a zařval :lol: hej ty na mě stříleli, pálili to do mě ty maskovaní rasisti
:lol: :lol: já za to nemůžu že jsem stál uprostřed střelnice, neumím číst :lol: :lol: :lol:
:lol:
Redwing 03.06.2011 20:07:48

no je to zaujímavé. Ten článok v silváriu je dlhý a roztiažny, ale tiež sa mi zdá že autor
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sa snaží zahrat vec do autu ako nedorozumenie, náhodu. Rozhodne nie ako útok. Teraz
som si kúpil Papierové vydanie MF a tam vidím velmi krátky článok (7,5 riadku) ktorý
ale ovela presnejšie popisuje čo sa stalo... Ale, hlavne že je to vonku... ostatné
nerozhodnú média ale polícia a súdy...
PK-WELD 03.06.2011 20:14:10

Redwing>no je to zaujímavé. Ten článok v silváriu je dlhý a roztiažny, ale tiež sa mi
zdá že autor sa snaží zahrat vec do autu ako nedorozumenie, náhodu. Rozhodne nie
ako útok. Teraz som si kúpil Papierové vydanie MF a tam vidím velmi krátky článok
(7,5 riadku) ktorý ale ovela presnejšie popisuje čo sa stalo... Ale, hlavne že je to
vonku... ostatné nerozhodnú média ale polícia a súdy...

ve středočeské verzi MF DNes je článek hodně rozsáhlý včetně nákresu a fota
PK-WELD 03.06.2011 20:14:37

LTCar>Se vsim s tebou souhlasim, ale..... U nas je taky strenice. I male deti od rodicu
vi ze tam nesmi kdyz je nahore vlajka... Ja kdyz byl malej jsem byl vzdycky hodne
opatrnej kdyz jsem sel po louce na kterou padali rozstrelene talire... Nevim no... Pokud
myslis ze idiot vystrelil i kdyz te videl tak to nenech jen tak a pamatuj ze pravdu ma
ten kdo rve vic... Taky ten kdo ma dlouhe prsty... Zajdi za starostou a vyrikej si to
snim at mas oporu ve vyssi mistech... Pujde dodatecne podat trestni oznameni???

vlajka tam nikdy žádná vyvěšena nebyla takže asi tak
Xsmile 03.06.2011 20:18:46

nebu> Třeba pro tč obecného ohrožení na toho kdo střílel. Ono totiž i když se procházíš
uprostřed střelnice a nemáš tam co dělat, ale jsi vidět, což tady evidentně bylo, tak
nikdo střílet nesmí. A ještě jedna poznámka: ty co se vždycky nejvíc smějou tak jako
ty, tak pak taky u soudu nejvíc čuměj - denodenní osobní zkušenost. To je pak zas
veselo na druhé straně :-D Až tě to potká, tak si vzpomeň :-D
bulda 03.06.2011 20:20:44

nebu> tak jak to Dinlicentor popsal to lze chápat jako útok s použitím střelné zbraně,
který lze při troše aplikovaného práva kvalifikovat i jako úmyslný pokus o zabití. Tak to
prostě je.  Dejte sem někdo sken z tý MF. noviny jsem si nekupoval už asi dva roky.
Gargamel 03.06.2011 20:25:09

Xsmile> já se smál jakožto reakci na článek a podání trestného oznámení :-P ne tomu
co se stalo :-P a přiznávám že kdyby se mi stalo to co se stalo tak bych nevěděl jak se
zachovat :-( s nějvětší pravděpodobností bych začal koktat :lol: jo a směju se skoro
všemu :lol: :lol: :lol: páč smích léčí říkají doktoři
Gargamel 03.06.2011 20:27:04

[quote]bulda>nebu> tak jak to Dinlicentor popsal to lze chápat jako útok s použitím
střelné zbraně, který lze při troše aplikovaného práva kvalifikovat i jako úmyslný pokus
o zabití. Tak to prostě je.  ale to co on popsal je skoro pravý opak toho co píšou v tom
článku, alespoň já to tak pochopil
Xsmile 03.06.2011 20:28:32
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nebu - páč smích léčí říkají doktoři

   To je fakt, uznavam :-D  Jinak, ať je to v článku jak chce - kdyby projeli přímo
střelnicí, vjeli tam neočekávaně, nikdo by je nemohl vidět a dostali to, je to nehoda.
Pokud tam na sebe nejdřív mávali a střílelo se až pak, může to být stokrát označený
prostor, ale dotyčný prostě vystřelit neměl. Pokus o vraždu ve stádiu pokusu nebo
zabití bych v tom určitě neviděl - chybí úmysl, ten by se těžko prokázal, navíc u zabití
chybí i další znaky - ale obecné ohrožení, kde stačí nedbalost, by z toho být mohlo.
Hodně zjednodušeně řečeno, ale podstatu to vystihuje.
bulda 03.06.2011 20:37:07

nebu> jasně že se to rozchází, jak už někdo napsal, ten článek na silvariu je spíše
ovlivněn myslivcema, proto je taky Spravedlnost slepá, aby měřila svými vahami
stejnou měrou všem, bohužel to mnohdy neplatí jak všichni známe.   Jo a netlem se
furt nebo dopadneš takhle:  

  Dost na tom že jsi přihřátej :-D
Gargamel 03.06.2011 20:40:28

bulda> takle se směju když tě vidím přihlášenýho :lol: :lol: :lol:
Zrzoun 03.06.2011 21:24:23

Na těch mysliveckých stránkách se píše, že jde o střelnici na brokové zbraně.  Pan
Mazač střílel z krátké zbraně, z které se po střelbě našla vystřelená nábojnice.  Každý
řadový prodejce zbraní a střeliva podle té nabojnice pozná, zda šlo o střelu brokovou a
nebo kulovou.  Jestliže šlo o střelu kulovou, neměl tam pan Mazač s takovým střelivem
co střílet! Sám pan Mazač v článku uvádí, že s osobami co se pohybovaly po cestě
vedoucí přes nedostatečně zabezpečnou střelnici, byl v jakém si dorozumívacím
kontaktu pomocí gest.  Potom je tedy tvrzení jakého si nezúčastněného pana Urbana o
klapkách na uši, zalehnutí a netušení o pohybu osob velmi zavádějící.
Zrzoun 03.06.2011 22:22:31

Tak mám MF DNES v ruce :-) , stránka 4 malý oznamující článek.  Příloha-PRAHA tam
jsem nic nenašel :-( .  Tak jestli má někdo přílohu MF pro středočeský kraj, prosím o
uložení na QM. Dík
Marinemen 03.06.2011 23:24:49

No po přečtení článku na tom mysliveckém webbu jsem to už prostě nevydržel a ač
nerad jsem se jim tam zaregistroval a něco napsal a co horšího i podepsal.  
http://www.silvarium...&fontstyle=f-smaller
Mates09 03.06.2011 23:54:47

 http://leteckaposta.cz/581284500  http://leteckaposta.cz/243343347  každý je jedna
strana v plné velikosti
janekx 04.06.2011 01:53:20

Zrzoun> jen male upresneni delaji se brokove naboje na bezne strely jako 9mm luger a
tak akorat misto pevne strely tam je plastovy obal nesouci x broku v prumeru asi 1mm
tim nechci bagatelizovat situaci jen podotykam ze podle hilzny se to jednoduze poznat
neda
janekx 04.06.2011 02:00:24
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Zrzoun> jeste doplnim ze se muzou vymlouvat na jakykoli doruzumvani vzdy a to i
zdravi rozum veli je zasada strilet do prehledne a jasne situace a za to je strelec vzdy
zodpovedny. takze pokud si nejsu jist proste nestrilim a ne snazim vypraskat co jsem si
natahal
bulda 04.06.2011 08:10:03

Janekx_CHEC> ano, ale ten náboj 9luger s hromadnou střelou nesplnňuje to na co byla
střelnice schválená, nemá to typické znaky pro brokovou střelbu. Na nedorozumění při
domlouvání se nevymluví, pokud nebyl schopen zabezpečit atřeknici technicky tak měl
použít pro zajištění poučené osoby, pokud to nebyl schopen zajistit tak neměl střílet. To
jsou jedny ze základních povinností provozovatele, potažmo správce střelnice. Jo a
většina těch brokových pistolových a revolverových nábojů používá nábojnice vyrobené
z hliníku, takže se rozlišit částečně dají, na balistice by si s tím měli poměrně snadno
poradit, mimoto mu policie jistě zajistila zbraň i zbytek nábojů pro zkoumání, alespoň
teda tak by to mělo být.
JarB 04.06.2011 10:18:48

Ten článek na Silvariu jsem též bohužel pochopil podobně jako Nebu, a to tak, že je
vlastně všechno relativně v pořádku, čtyřkolkáři nepochopili znakovou řeč atd., vše se
zamete a my s těmi "tříkolkáři" zatočíme, protože 3 krát týdně je to k nevydržení.
Navíc Mazač je za oběť, protože mu chodí výhružky, čož je jistě značně "nepříjemné" a
kdoví, jestli ten pan žhavý výstřel nebude mít trvalé následky. :-) Předseda ho
samozřejmě hájí, ručka ručku myje. Samozřejmě je to s nadsázkou, ale pořád je to
sakra střelná zbraň a je jedno jakýho typu a ráže. Pokud prostě někam střílím, tak je
jedno, jestli tam jezdí někdo 3x týdně, nebo 1x za rok, prostě něco tam je a mohl by
být průser. Jakmile to člověk zmáčkne, tak už se to vrátit nedá a může to bejt průser
klidně do konce života. Proto bych se radši pořádně posichroval a nespoléhal se na
nějaký gesta i kdyby tam někdo na čtyřkolce stál stokrát blbě. Navíc se to může blbě
odrazit a je to hned. Stál jsem kousek u střelnice na blbý pouti a spolužák tam střílel a
odrazem mi to trefilo ucho, nic se nestalo, jen trocha krve, ale je to posraná
vzduchovka na pouti a když by to trefilo děcko do oka, tak je to jasná zpráva. Člověk
nikdy nemůže říct na 100%, ale u zbraní by to mělo být aspoň na 99 a ještě třikrát
posichrovaný. Pokud ovšem nestřílí úmyslně....což je ovšem při mém respektu ze
zbraní pro mě dost bizarní představa. Jinak pro mě je to prostě střelec, člověk, který
zřejmě porušil zákon o zbraních a střelivu. Tady se do toho plete ještě myslivost a
myslím, že ta o myslivcích je docela dlouhá pohádka, která rozhodně není jen dobrá,
nebo špatná a čtyřkolkáři ji tu asi nevyřeší. Spíš si myslím, že ty poctivé myslivce, kteří
u toho stále ještě "myslí" mrzí, kam se to všechno dneska ubírá a samotným jim z
tohohle image, co jim ti méně uctiví v médiích dělají není zrovna dvakrát dobře.
Zrzoun 04.06.2011 13:49:23

Mates09 >http://leteckaposta.cz/581284500  http://leteckaposta.cz/243343347  každý
je jedna strana v plné velikosti

  Dík :-)
PK-WELD 04.06.2011 15:03:45

počkáme, nebojte se pod kobercem to zametené nebude, v pondělí dostanu nové
zprávy
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bulda 04.06.2011 17:43:15

Dinlicenthor> jo jasně, poinfotmuj. jestli jsem to dobře pochopil, tak ti myslivci mají tu
střelnici schválenou jen jako brokovou, tudíž tam z krátké zbraně nemá co střílet.
chcapek 04.06.2011 18:20:53

Co jsem četl, je diskuse zaměřena dost jedoznačně, tím samozřejmě nechci zlehčovat
celou událost a přeji dotažení věci do konce, po lidech se prostě střílet nesmí a kulka se
nevrátí, pak to dopadá, že se myslivci postřílí mezi sebou jen proto, že v křoví něco
zašustilo.  Vyrůstal jsem v hospodářství a mám mezi těmito lidmi dost svých známých.
Zrovna tak jako jsou mezi myslivci popisovaná individua, naleznou se arogantní řidiči
mezi kolkaři. Ono připravit pole, zasít, ošetovat, nést riziko nepřízně počasí, bojovat s
malými výkupními cenami, stojí hodně peněz, odříkání, dřiny, trpělivosti a nakonec pak
zjistit, že úroda je zvalchovaná od motorek, nebo čtyřkolek, tudíž znehodnocená,
přinejmenenším nas.re. Ve finále pak jsou tito lidé a myslivci v pozoru, když slyší vrčet
krosku, nebo čtyřkolku.  Mám výhodu, že jsem z malé vesnice a ač ze začátku na mě
místní koukaly skrz prsty, brzy zjistily, že nikoho neobtěžuji. Čtyřkolku mám hlavně na
práci, takže po polních cestách a do lesa jezdím často, potkávám se tam běžně s
hajným, myslivci a nikdy žádný problém. Porto bych rád, aby si každý sáhl do svědomí,
nespoléhal na anonimitu, že v helmě ho stejně nikdo nepozná a dříve myslel nežli
bezhlavě vlítne někomu do pole, nebo v lese rozjezdí paseku s malými stromky.
marek.sm 05.06.2011 00:29:48

chcapek> OK souhlasim co pišešeš, ale rozježděná lesní školka to je jen mediální klišé.
99% ptocent konfliktů co tady čtu vzniká na lesní cestě díky mediální masáži o zlých 4
kolkářích.
fofr77 05.06.2011 00:53:10

buhví, jak to je stím schválením střelnice??? už jsem viděl pár střelnic a každá byla
označená cedulí že se blížíte do pásma střelnice, a pak byl kolem plot a násyp zeminy
že nebylo na tu střelnici vydět. podle mého názoru měl někdo plný mrazák nebo dřevo
do kamen :lol: :lol: :lol:
marek.sm 05.06.2011 01:05:18

fofr77> Zprovoznit brokovou střelnici je realativně jednoduchy oproti "klasicky"
střelnici pro kulový zbraně. Známý si to vyřizovl vloni a v principu stačí jen vlastnit
vhodný pozemek. Tím že se střílí do vzduchu na holuby není třeba budovat žádné
zabezpečení nebo vybavení jako u kulové střelnice nebo jak se to správně nazývá.
Zrzoun 05.06.2011 01:31:07

Pán Mazač sám říká, že střílel na terč.   Kluci co chodíte střílet, jsem úplně mimo,
sdělte mě prosím:   Jak vypadá teč po zásahu brokovnicí?  Z jaké vzdálenost a kolik
výstřelů (ran) z bokovnice jde na jeden terč? Jak se zásahy od brokovnice do terče
počítají?  Dá se vůbec po zásahu teče bokovnicí ten terč najít? Nedělá pan Mazač z nás,
novinářů a Policie blbce?
bulda 05.06.2011 07:54:14

Zrzoun> :-D   brokovnicí se na terč nestřílí, teda většinou. klasickou dvojkou brokovnicí
když střelíš z 20-25m na terč náboj, který má v sobě broky 2,5 až 3,2 mm tak to
zásahy těchto několika desítek broků prakticky pokrejou plochu terče. na brokových
střelnicích se většinou střílí na tzv. asfaltové holuby, jsou to bakelitové talířky o
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průměru cca 12cm , ty jsou na signál vypouštěny vrhačkami těchto holubů. k střelbě
na holuby se používají brokovnice s upraveným - vyměnitelným zahrdlením hlavě tzv.
CHOOKE. To má za účel omezit rozptyl broků s narůstající vzdáleností cíle, pak po
výstřelu z takovéto zbraně broky letí ve shluku o průměru cca 50-60 cm a zbytek je již
na zkušenostech střelce.  
zmizík_zaks 05.06.2011 08:21:18

Bóže, bóže... Druhý řádek a ze čtyřkolkářů jsou tříkolkáři... Ještě že nenapsali že jeli s
lízátkem v jedné ruce a cukrovou vatou v druhé...
Dzejar 05.06.2011 08:24:14

bulda> tak řeknu ti, bejt taková plachá srnka nebo zajíček v okolí té střelnice, tak ten
hluk mi bude vadit mnohem víc, než když projedou jednou začas 4kolkláři. To v tom
lesním zákoně, že se nesmí v lese dělat brajgl a plašit zvěř, to na myslivce na střelnici
neplatí a nevztahuje se na ně?  OT: mimochodem, tahle střelba to taky asi nebude
levnej koníček ale spíš už kůň. Když vemu pořizovací cenu dobrý pušky, optika, náboje
a nějakej tuning.... to taky nebou chudáci socky, ale fakt pracháči jako my ne??? :lol:
:lol: :lol:
Dzejar 05.06.2011 08:26:56

zmizík_zaks> "to máš jedno vole, čtyřkolkář nebo tříkolkář, střel po něm pro jistotu"....
:lol:
mined 05.06.2011 08:30:31

:-DD Dzejar> máš pravdu předsedo :-)
bulda 05.06.2011 08:46:13

Dzejar> zvířata si zvyknou, tak jako jsou vidět zvířata pasoucí se u silnic při plném
provozu tak je možné vidět např. zvířata pasoucí se přímo v dopadových plochách
vojenských výcvikových prostorů, teda v době když se nestřílí. Prostě se přizpůsobí.  
Lesníci a myslivci přece hluk v lese nedělaj :-D a ve vozidlech bez úkapů používaj jen
biologicky odbouratelnej ekoolej. :-D
Redwing 05.06.2011 10:07:54

Teda, teraz som si pozrel celý článok (scan) a je velmi divné že pán Mazač strielal na
terč a nie na 4kolku, ked podla obrázku stál hned vedla terča (ak som správne pochopil
sám terče rovnal) a kolka bola od neho presne opačným smerom ako je smer terčov.
Pan Mazač si asi myslel že striela na terč a pritom pálil nielen smerom na kolku ale
rovno na palebnú čiaru (tyl strelnice). Môžu mat 100 krát schválenú strelnicu, môže
tam stokrát nepovolene vbehnut nepovolaná osoba. Ked sa to stalo tak ako je to
nakreslené, žiadným klmastvom to neukecá a každý normálny vyšetrovatel ho musí z
jeho verziou vysmiat, pretože ak aj je nejaka strelnica schválená, tak musí mat aj
jasné pravidlá a spôsoby použitia a hlavne jasné a prísne bezpečnostné pravidlá ktoré
sú svatým písmom a musia sa VŽDY dodržiavat (sám dobre viem že tie pravidlá sa
často píšu kvou). Podla reakcie ako ju popisal Dinli na začiatku, aká bola skutočne na
strelnici si hned uvedomil že to posral, a že mu teraz ide o kejhák a v tom prípade
zapre aj vlastnú matku, to je jasné. Mne to príde naozaj podla všetkeho čo som doteraz
videl a čítal velmi jednoznačné. Som samozrejme za to, aby to bolo naozaj poctivo a
spravodlivo vyšetrené políciou, myslet si a komentovat to môžeme ako chceme.
Musíme byt tiež fér a rešpektovat prezumciu neviny. Pravda je naozaj aj to, že sa tu
bojuje aj/hlavne o verejnú mienku. Práve preto sa ale bojím o objektivitu vyšetrovania.
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Aby bolo jasno, silno pochybujem že by sa niekomu nejak podarilo priklonit verdikt na
stranu kolkarov :
Kartkarel 05.06.2011 11:21:41

No i dle mého názoru to bude spíš na tom, že patrně byla použita bezdůvodně krátká
kulová zbraň na neschválené střelnici. No a ještě jsem nikdy neviděl ležet při střelbě
myslivce v trávě...leda že by byl tak vožralej, že nemohl stát... :lol: :lol: :lol:
Kartkarel 05.06.2011 11:29:14

No jak čtu ten článek, tak už se začínají ozývat i přátelé zeleného údolí...asi by mě to
taky nasralo, koupím si bouchačku, krásný khaky hadry s kloboukem, super munici a
pak pro hluk čtyřkolek neslyším ani vlastní výstřel!!! B-) B-) B-)
koncak 05.06.2011 12:11:15

nechci se nikoho zastavat,  ale povime si uprimne. vsechny hlasaj .strilel necim na co
strelnice neni schvalena. 4kolkar jel nekam kam se jet nesmi,( les )  takze jedine
provineni idiota v zelenym je ze si myslel ze je pan tvorstva a pouzil strelnou zbran
jinam nez kam mel. a to jakou a kde mel zbran bych nechal plavat, ponevac delame
take veci cose delat nemaj, a tam kde se delat nesmi. B-)
mined 05.06.2011 12:22:29

koncak> asi máš pravdu :-) .Nikdo není bez chyby,ale zároveň si myslím,že kdyby ti
vystřelil nad hlavu,tak nezůstaneš klidnej a pokuď ho rovnou netrefíš mezi lampy,tak to
ale budeš nějak řešit.Poklepáním na rameno asi ne : .Když metr,tak na každýho stejný
:-)
Kartkarel 05.06.2011 12:24:13

koncak> No to jo Vitaliji, ale my nemáme na čtyřkolku zbrojní pas, neděláme
psychotesty a testy odborné způsobilosti, nemusíme být bezúhoní... Vytáhnout krochnu
a jen tak na veřejnosti někomu vystřelit nad hlavu nevypovídá o vyrovanosti tohoto
jedince. Zdá se že jednal ve zkratu...tentokrát to byl výstřel do vzduchu, ale co třeba
až ho někdo nasere příště...??? Nedá se to srovnávat s tím, že jedeš s motorovým
vozidlem po lese...
koncak 05.06.2011 12:54:20

ale vyste me nepochopily, ja jen reagoval na hlasku ze pouzil na strelnici zbran,
respektive asi si sel zastrilet na strelnici s necim s ceho se tam strilet nesmi,  to ze ji
obratil proti nekomu to je bezdiskusi.
Zrzoun 05.06.2011 13:04:54

[quote]bulda>Zrzoun> :-D   brokovnicí se na terč nestřílí, teda většinou. klasickou
dvojkou brokovnicí když střelíš z 20-25m na terč náboj, který má v sobě broky 2,5 až
3,2 mm tak to zásahy těchto několika desítek broků prakticky pokrejou plochu terče.
na brokových střelnicích se většinou střílí na tzv. asfaltové holuby, jsou to bakelitové
talířky o průměru cca 12cm , ty jsou na signál vypouštěny vrhačkami těchto holubů. k
střelbě na holuby se používají brokovnice s upraveným - vyměnitelným zahrdlením
hlavě tzv. CHOOKE. To má za účel omezit rozptyl broků s narůstající vzdáleností cíle,
pak po výstřelu z takovéto zbraně broky letí ve shluku o průměru cca 50-60 cm a
zbytek je již na zkušenostech střelce.   Video = výše
-------------------------------------------------------------------  Díj za odpověď, z které je
tedy jasné, že na terče brokovnicí na myslivecké střelnici pro brokové zbraně nestřílel,
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protože by to byl nesmysl. ;-)   Mám ještě jako laik dotaz:  Může se krátká střelná
zbraň nosit na veřejnosti za pasem, nebo v podpaždí??  (já myslel, že to mohou pouze
policisté a detektivové na zvláštní povolení, příp. armáda)
Hans-quad 05.06.2011 13:13:16

Zrzoun> http://zbranekvalitn...legislativa/119-2002 snad to platí :o
Kartkarel 05.06.2011 13:18:06

Zrzoun> pokud máš vydaný zbrojní pas na ochranu osob a majetku na veřejně
přístupných místech (nebo jak je to znění) tak ano, ale zbraň musí být nošena skrytě a
odpovídajícím způsobem s ohledem na bezpečnost.  například myslivci mají lovecké
zbraně a tak na veřjnosti nebo při přepravě tyto musí být uloženy v pouzdru nebo v
obalu ve stavu neumožnujícím okamžité použití a munice musí být odděleně. Tzn, futrál
kde jsou hlavně a tělo zbraně zvlášť - brokovmice, kulovnice s vyjmutým závěrem a
bez nábojů v nábojové schránce či zásobníku....
Luboš 05.06.2011 13:33:01

koncak> nezlob se na mě, ale když tě chytnou na kolce mimo cestu, tak dostaneš flastr
a s pistolí je to stejně, každý je nevinný, dokud ho nechytnou a s tou jízdou do lesa to
není taky moc jednoznačné, jestli to dobře čtu, tak přes střelnici vedla cesta a ta
zřejmě pokračovala i v lese, takže účelová komunikace, tak proč bych tam nemohl jet,
vzal bych tomu chlapovi zbroják a u myslivců ať si klidně zůstane, může třeba pro
kolegy vykrmovat zvěř
mined 05.06.2011 13:37:28

koncak> teď už pochopil :-) a od toho si píšeme,abychom se chápali :-DD
Zrzoun 05.06.2011 15:19:00

HansLtm>Zrzoun> http://zbranekvalitn...legislativa/119-2002 snad to platí :o

   No dík, zajímavé čtení :-DD § 23 :-DD je velmi zajímavý a vůbec jsem se dozvěděl,
co všechno pán Mazač ve smyslu zákona o zbraních porušil.   Ještě by bylo zajímavé,
zjistit v jaké kategorii je zbraň, kterou pan Mazač použil k zjevnému útoku proti jiné
osobě či osobám, aby je ohrozil na životě (příp. na zdraví, o omezování osobní svobody
ani nemluvím = to je bezesporu jasné)
bulda 05.06.2011 17:33:07

Zrzoun> pro svou ochranu krátkou kulovou zbraň je dle zákona povinen nosit skrytě,
tzn tak aby nebyla vidět, tedy pod oděvem, v kapse, na kšírách, pro výkon povolání
platí, že musí nosit skraatě na místech kam má veřejnost přístup (banky, objekty,
výjezdovky PCO) , v místech kam veřejnost přístup nemá, lze nosit odkrytě.  Je velký
rozdíl střílet na brokové střelnici brokovnicí, dolet broků cca 500m, a na téže střelnici
použít kulovou zbraň pro kterou není schválená, protože v případě, že to nějakému
nešikovi uletí tak dostřel např náboje 9luger je při zmíněném výstřelu do vzduchu cca
1500-1600m. Proto jsou při schvalovacím řízení střelnice pro kulové zbraně
koncipovány tak aby případný směr možného úletu střel byl neobydleným směrem,
případně jsou střelnice omezeny maximální ráží, nebo typem zbraní (krátké, dlouhé)
kterou lze na dané střelnici použít aby střelba byla stále bezpečná.
hesin1 05.06.2011 20:18:46
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No a jak je to s plynovou pistolí?Nějaký předpisy,nebo je to na libovůli majitele? :o
marek.sm 05.06.2011 20:34:22

Plynovku nebo i třeba taky řeší zákon o zbraních. A skrytý nošení se jestli se nepletu
vztahuje i makety zbraní airsoft atd. prostě všechno co vypadá jako reálná zbraň.
PK-WELD 05.06.2011 21:14:46

plynovku bych si být tebou ani nekupoval, jednoho dne se může stát že ji na někoho
vytáhneš a borec tě zastřelí opravdovou zbraní prtože na to má dle zákona právo použít
v sebeobraně
Charliedk 05.06.2011 21:20:50

pistole p. Mazace je na zbrojni prukaz kategorie D, a je to zbran kategorie B,/ krátké
opakovací nebo samonabíjecí zbraně / a podle prukazu - pro ochranu zdravi, zivota,
majetku, na verejnosti ji nikdy nesmi mosit viditelne natoz s ni manipulovat vyjma
pripadu ohrozeni zdravi, zivota / coz v jeho pripade neprichazi v uvahu, protoze ho
kolkari neohrozovali / a majetku / coz podle meho taky neprichazi v uvahu, protoze
zadny majetek nenicili, navic jeli po ucelove komunikaci / Plynovka nebo AS zbran ma
stejna pravidla jako ostre zbrane, cili na verejnosti skryte / ve futralu v pripade dlouhe,
nebo proste pod oblecenim v pripade kratke /. A pripade AS zbrani jsou ale cajti
pomerne rozumni, protoze dobre vedi, ze je to vlastne hracka. Navic u zbrane neni
dulezite jak vypada, ale kam je zarazena. Na priklad AS zbran ktera vypada jako
kulomet, neni samozrejme zbran kategorie A / na vyjimku / ale kategorie D / plynové
zbraně, u nichž kinetická energie střely na ústí hlavně dosahuje nejvíce 16 J /. Cili ji lze
koupit nez jakekoliv ohlasovaci povinnosti a nemusi se registrovat. Situace okolo
zbranoveho zakona je pro laika pomerne neprehledna protoze se pouziva znaceni ABCD
a to jak pro kategorie zbrani, tak pro kategorie prukazu, ale samozrejme ty pismenka
pokazdy znamenaji neco jineho.. proste klasika, proc delat veci jednoduse... :)
jarmil41 06.06.2011 09:53:04

Já sem teda zvědavej co se tomu kundovi mysliveckýmu stane.. jestli nic tak příští sraz
uspořádáme u něj před barákem :o
jarda58 06.06.2011 12:01:02

jarmil41> :-DD :-DD :-DD
Marinemen 06.06.2011 13:45:44

Tak na můj příspěvek se na tom zeleným webbu rozjela debata - zase jsem tam zase
přispěl troškou do mlýna (mám tam nick Condor 22) - některé komentáře netřeba
komentovat  http://www.silvarium...le=f-smaller#content
JarB 06.06.2011 14:06:46

Marinemen> Tak uživatelé "lesmistr" a "brasi" jsou jasní, ty opravdu netřeba dál
komentovat....na internetu si opravdu dneska lidi dovolí leccos, jsem zvědavý, jestli by
Ti to řekl do očí....jinak Tvé příspěvky (y)
PK-WELD 06.06.2011 14:14:52

pěkné komenty (y) ale z některých lidí se mi chce zvracet (u)
PK-WELD 06.06.2011 14:16:09

jinak pro zajímavost, spolek Myslivců již podal stížnost na článek v MF Dnes, si mají tak
na co stěžovat když mají ostrostřelce jak na divokém západě (n)
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Miky26 06.06.2011 14:23:44

bulda>Dinlicenthor> střelnice musí bejt schválená, provoz je upraven provozním
řádem schváleným PČR, při střelbě musí být vyvěšen červený prapor, provozní řád a
projekt dělá většinou soudní znalec z oboru zbraní a střeliva, doporučuju si tyto
dokumenty vyžádat v případě potíží, měli by to předložit, pochybuju, že to budou mít
všechno pořádku, už jen to, že provozovatel střelnice dostatečněě nezajistil možný
přístup do plochy střelnice lze brát jako porušení zákona o zbr. a střelivu a mohlo by
mít za důsledek uzavření střelnice + finanšní sankci což by velmi nelibě nesli asi místní
myslivci. Ten článek je svým způsobem zavádějící bohužel.

 Tohle bude nakonec rozhodující prvek v tomto případu. Sem koukal jak blázen , že mě
hoši z MF dokonce citovali a jmenovali i jménem.
Miky26 06.06.2011 14:27:56

Pánové pošlete mi prosím někdo ten článek kde je konkrétně ten nákres .Rád bych jej
viděl, provozoval jsem 7 let střelnici a rád bych mrknul na to rozestavění dotyčných při
střelbě.Z toho se dá hodně posoudit a rozsoudit.
JarB 06.06.2011 14:28:37

Dinlicenthor> Můžeš prosím upřesnit, kdo podal stížnost? Jako sdružení Michalovice
podalo stížnost, nebo okresní spolek ČMMJ, nebo jiné? Nevím, no, ale je to zvláštní,
člověk by si řekl, že když je nějaký průser, tak by bylo logické "stáhnout ocas mezi
nohy" a snažit se to vyřešit a ne kolem sebe ještě nemotorně kopat. No, nevidím do
toho, tak nic. Ale zajímá mě, kdo podá stížnost za slušné čtyřkolkáře, až zase nebude v
novinách, nebo v televizi o ničem zajímavém psát a točit, a tak se zase udělá nějaká ta
masírovací reportáž......
Petr64 06.06.2011 14:29:46

Miky26> strana 9 příspěvek 256
PK-WELD 06.06.2011 14:51:44

Petr64>Miky26> strana 9 příspěvek 256

mají to tam trochu blbě ten střelec přišel od terčů přímo k cestě kudy jsem projížděl a
tam střílel cca 1-2 metry ode mě
Drtikol 06.06.2011 14:55:02

Dinlicenthor>Petr64>Miky26> strana 9 příspěvek 256mají to tam trochu blbě ten
střelec přišel od terčů přímo k cestě kudy jsem projížděl a tam střílel cca 1-2 metry ode
mě

  neuvěřitelné jak lže i ostatní ... držím ti palce ..
SMAZANO 06.06.2011 15:00:40

Uz jsem na to prisel. Mam to natoceny, akorat kdyz kolka chtela projed ale neni v
zaberu..
SMAZANO 06.06.2011 15:02:21
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SMAZANO 06.06.2011 15:04:47

Nebo si kolkare spletl z jelenem... 
Miky26 06.06.2011 15:29:26

Petr64>Miky26> strana 9 příspěvek 256

 mně to tam ukazuje pouze hlavní stránku jak se dostanu na ty dokumenty?
Miky26 06.06.2011 15:32:24

[quote]LTCar/quote] V souladu se zákonem o myslivosti lze 200m od obydlené oblasti
považovat psy a kočky pokud nejsou v dosahu pána za škodnou a eliminovat je
odstřelem.Toto se nevztahuje na lovecká a služební plemena psů a na psy označené
bílým obojkem.Pravidlem bývá pokud je znám majitel jeho upozornění ,nebo
upozornění na obec o možném odstřelu tohoto zvířete jako toulavé.
Petr64 06.06.2011 16:06:16

Miky26> http://leteckaposta.cz/581284500  http://leteckaposta.cz/243343347  roluj
stránku dolu je to asi v polovině
SMAZANO 06.06.2011 16:09:42

Miky26> No jo, kdyz pak rekne ze si ho spletl z nejakou jinou zveri tak uz to psa
nikomu nevrati....  Videl jsi na tom videu jak to tam sijou na vsechny strany jak stoji v
tom hloucku?? Ty broky asi nikam nedopadaji a v tom lese co miri na 100% neni zadny
ctyrkolkar... :-( :-( :-(
Miky26 06.06.2011 19:54:05

Dinlicenthor>Petr64>Miky26> strana 9 příspěvek 256mají to tam trochu blbě ten
střelec přišel od terčů přímo k cestě kudy jsem projížděl a tam střílel cca 1-2 metry ode
mě

 Takže sem skouknul ty nákresy z MF a pokud to je tak jak je to tam namalované? Lze
jeho počin přímo specifikovat jako pokus o zabití a obecní ohrožení.Vzhledem ke směru
střelby kdy dotyčný střílel směrem od dopadiště ke střeleckým pozicím, činil tak zcela
cíleně.Jako provozovatel střelnice přesně věděl odkud kam se smí střílet a on střílel
cíleně na opačnou stranu a ještě směrem k tobě.1. střílel mimo vyznačený
prostor,2.střílel směrem opačným než je určen balistikem.3.svou střelbou cíleně ohrozil
tvou osobu.4.střela vystřelená mimo určený prostor mohla ohrozit na životě další
osoby.
Zrzoun 07.06.2011 11:49:47

Hezky to frčí na tom lesáckým webu, opravdu ZAJÍMAVÉ :-DD :  
http://www.silvarium...te-mlada-fronta-dnes  Chtělo by, aby si to tam všichni z nás
přečetli a svůj názor tam projevili minimálně palcováním.   :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD
marek.sm 07.06.2011 12:12:35

No na silvariu jsem čekal daleko ostřejší komentáře. :-)
prezYdent 07.06.2011 12:25:06

No mě by docela zajímalo vyjádření tiskové(ho) mluvčí(ho) PČR k tomuto závažnému
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"prohřešku".... :-$
Drtikol 09.06.2011 15:28:51

Zrzoun>Hezky to frčí na tom lesáckým webu, opravdu ZAJÍMAVÉ :-DD : 
http://www.silvarium...te-mlada-fronta-dnes  Chtělo by, aby si to tam všichni z nás
přečetli a svůj názor tam projevili minimálně palcováním.   :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD

  Stalo se i s komentářem ;-)
Miky26 09.06.2011 16:20:30

Drtikol>Zrzoun>Hezky to frčí na tom lesáckým webu, opravdu ZAJÍMAVÉ :-DD : 
http://www.silvarium...te-mlada-fronta-dnes  Chtělo by, aby si to tam všichni z nás
přečetli a svůj názor tam projevili minimálně palcováním.  Dobrej komentář, akorát
myslivcům je to ukradený jestli máš , nebo nemá kde jezdit oni si za komančů prosadili
do parlamentu zákon o myslivosti, který jim umožnuje pohyb i na cizích
pozemcích.Tenkrát bylo všechno všech a tudíž jako lidoví myslivci udržovali stavy zvěře
v normě.Dříve toto dělal hajný ,kterého si najímal majitel lesů.Za komančů byl majitel
stát tak vznikli lidoví myslivci.Po revoluci se sice lesy vrátili majitelům, ale jediná
úprava která vznikla byla ,že myslivci musejí vzít do svého sdružení majitele lesa jenž
je v jejich honitbě.Takže je z toho pasquil.Takže jejich činnost je podporovaná
komunistickým zákonem, který doposud platí.Stejně jako u rybářů.Jsou to obrovské
molochy sdružující cca 300.000 členů.Nemáš šanci se tam k něčemu dobojovat.Pro nás
by mohlo být řešení využívání vojenských prostorů v ČR v době kdy zde nejsou cvičení
armády.Nebo zámožný majitel pozemků, který z nich udělá areál pro jízdu na ATV a
nechá nás tam jezdit.   :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD  Stalo se i s komentářem ;-)

PK-WELD 09.06.2011 16:26:26

dnes prozatím po návštěvě policie nic nového, případ bude vyřešen do 25.6. takže si
musíme ještě posečkat, bohužel jsem dostal zprávu že pan myslivec má maminku na
Městském Magistrátě takže bude o zábavu postaráno. Co se týče střelnice tak je tam
povoleno používat nejen brokové ale i kulové střely, schválení střelnice je z roku 2003,
myslím si že by se měla existence této nebezpečné volně přístupné střelnice znovu
prozkoumat.
kobrs 09.06.2011 20:48:22

Dinlicenthor> nemá někdo fotku té střelnice???
PK-WELD 09.06.2011 21:26:08

kobrs>Dinlicenthor> nemá někdo fotku té střelnice???

má ji policie, jinak na mapách ji najdeš, je tam fotomapa docela přehledná
SMAZANO 10.06.2011 10:01:49

 Za chvilku budou tyhle znacky vsude.. :lol: :lol: :lol:
janekx 10.06.2011 10:02:55
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Miky26>LTCar V souladu se zákonem o myslivosti lze 200m od obydlené oblasti
považovat psy a kočky pokud nejsou v dosahu pána za škodnou a eliminovat je
odstřelem.Toto se nevztahuje na lovecká a služební plemena psů a na psy označené
bílým obojkem.Pravidlem bývá pokud je znám majitel jeho upozornění ,nebo
upozornění na obec o možném odstřelu tohoto zvířete jako toulavé.

  Jo ten vlcak je sluzebni a taky ho nekdo zastrelil. Tady za domem jsou cedule u lesa
ze ti zastreli psa kdyz jej nebudes mit na voditku peknej alibismus, mam ohare a
myslivci klidne manzelku pri potkani v lese stresuji ze 8m dlouhe voditko je moc a ze ji
ho zastrelej.
Miky26 10.06.2011 10:24:38

Janekx_CHEC>Miky26>LTCar V souladu se zákonem o myslivosti lze 200m od
obydlené oblasti považovat psy a kočky pokud nejsou v dosahu pána za škodnou a
eliminovat je odstřelem.Toto se nevztahuje na lovecká a služební plemena psů a na psy
označené bílým obojkem.Pravidlem bývá pokud je znám majitel jeho upozornění ,nebo
upozornění na obec o možném odstřelu tohoto zvířete jako toulavé.  Jo ten vlcak je
sluzebni a taky ho nekdo zastrelil. Tady za domem jsou cedule u lesa ze ti zastreli psa
kdyz jej nebudes mit na voditku peknej alibismus, mam ohare a myslivci klidne
manzelku pri potkani v lese stresuji ze 8m dlouhe voditko je moc a ze ji ho zastrelej.

   to klidně vyhrožovat můžou pokud na psa vidíš to jest,že je v tvém dohledu a lze ho
odvolat a ovládat tak už zastřelení dnes myslivec neobhájí. Nejvíce funguje říci mu že
ho zažalujete protože podle zákona o myslivosti to tak prostě je.
Miky26 10.06.2011 10:26:32

Dinlicenthor>dnes prozatím po návštěvě policie nic nového, případ bude vyřešen do
25.6. takže si musíme ještě posečkat, bohužel jsem dostal zprávu že pan myslivec má
maminku na Městském Magistrátě takže bude o zábavu postaráno. Co se týče střelnice
tak je tam povoleno používat nejen brokové ale i kulové střely, schválení střelnice je z
roku 2003, myslím si že by se měla existence této nebezpečné volně přístupné střelnice
znovu prozkoumat.

  Na střelnici se vyprdni to stačí podat návrh na přezkum na policii ČR.Tam je důležité
to co jem viděl z toho nákresu, že střílel smerem od terčů a ne k terčům.To samo o
sobě je prokazatelný úmysl.
prezYdent 10.06.2011 11:05:46

Miky26>  ..jen tak mimo mísu - co když teda tu kočku nebo psa zastřelí, co potom
udělají s jejich ostatky? To to tam ti dobytkové nechají ležet někde na cestě? ..už jsem
pár takovejch mršin u cest viděl..
drobec 10.06.2011 11:21:12

prezYdent> po spravnosti by to mali dat do kafilerky - ale pravda je velakrat ina- mne
keby zastrelili psa tak do kafilerky odvazaju toho hajzla co by vystrelil
Zrzoun 10.06.2011 11:32:56

prezYdent> Oni /myslivci/ těm střeleným kočkám a asi i psům sekají ocásky, jako
důkaz toho, že to jako škodnou zastřelili a mají za to nějaké výhody, myslím odstřel
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navíc (to, ale pak nevím co má za souvislost s redukováním volně žijící zvěře).
Pochopitelně, že to tam nechají ležet, maximálně to kopnou do pangejtu nebo do
chroští. Jsou to dobytkové, jde jim o to jenom po něčem střílet a zabít to.
Zrzoun 10.06.2011 11:43:22

Dinlicenthor>  Říkáš, že pan myslivec má maminku na Městském Magistrátě?  To je
hezké, zase jeden mazánek a neviňátko co mu maminka a tatínek všechno zařídí a
vyžehlí. To bude hochu boj proti mašinérii, to se bude odvracet pozornost jinam,
poukazovat na nepodstatné věci, jako na důležité, jenom aby se vše oddálilo a zametlo
pod stůl.  A nakonec to zkončí, že už je po zákonný lhůtě a není to proto možné
dořešit. Klasika v ČR.  Vidím to asi tak, že ať už dopadne šetření Policie jakkoliv  (a já
si osobně myslím, že dopadne tak, že Ti sdělí, že jsi mu vlastně do tý hlavně lezl Ty a
on Ti v tom ještě všemožně bránil), budeš se muset obrátit na soud, vzít si právníka a
tam se snad pravdy a spravedlnosti domůžeš.  Je to sice smutné, ale obávám se že na
má slova dojde.  Jinak Ti Didli přeji, aby se Ti vše zdařilo s co nejmenšími
komplikacemi a přál bych si, aby v tomto případě pravda a úcta k životu zvítězila nad
lží, machrováním a nadřazováním.
martinur 10.06.2011 11:56:40

Zrzoun> Také myslím, že to vyšumí :-(. Podstatné je, jestli se to bude řešit jako
přestupek (pokuta, případně odnětí zbrojního průkazu) nebo jako trestný čin obecné
ohrožení (soud, trest).
Zrzoun 10.06.2011 12:07:09

martinur> jojo, už se to tu psalo (v nějakém odkazu).  Jestliže, je držitel zbrojního
průkazu potrestán v období jednoho roku zpět za přestupek, nesmí vlastnit tento
průkaz. Tzn. že by mu ho měli sebrat, protože snad minimálně přestupek policie uzná.  
Já osobně si myslím, že takovýto člověk co reagoval dle popisu Didliho, tak jak
reagoval a udělal to co udělal, by neměl mít doživotně umožněn přístup ke střelným
zbraním, a to z důvodu svého pro okolí nebezpečného a nepředvídatelného chování.
martinur 10.06.2011 12:14:33

Zrzoun> I kdyby dotyčný střelec pozbyl zbrojní průkaz, tak nejpozději za 5 let jej má
zpátky.
Zrzoun 10.06.2011 12:23:15

martinur> Martine, jako asi z hlediska zákona jó, ale z hlediska lidského a selského si
myslím, že takovýto člověk by si nesměl už nikdy vystřelit ani z praku.   Vem to tak,
jako bez emocí.   Jedeš máš za sebou na sedačce dítě a tohle střevo tam začne pálit. 
No jako otec se logicky prvně budeš bát a starat, jestli ti netrefil nevinné dítě do zad a
pak to budeš řešit, protože víše popisovaná situace není normální.
martinur 10.06.2011 12:39:19

Zrzoun> Po mně, v mládí, již myslivec záměrně střílel. Z brokovnice a trefil se. Byl to
myslivec a současně příslušník Veřejné bezpečnosti. Nestalo se mu vůbec nic. A to nás
zasáhl dva současně! Dnes bych samořejmě reagoval jinak a držím Pavlovi palce, aby
věc policie nezávisle vyšetřila. Nicméně ta střelba na čtyřkolky mne nepřekvapuje. Je
to jen jiná forma útoku-vyhrožování. Nejčastěji tak lidé činí motorovými vozidly.  Snad
přijde konečně doba, kdy budou muset žadatelé o zbrojní nebo řidičský průkaz
absolvovat psychotesty.
Zrzoun 10.06.2011 12:42:55
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Ono dneska bude pan M. střílet lidem nad hlavu, že jedou kde se mu nelíbí a 3x týdně
je to k nevydržení a zítra to půjde třeba vystřílet do mateřský školky, že jim tam vrže
houpačka a je to k nevydržení.  Víš ona nebezpečnost takto jednajících lidí je strašně
vysoká.  Ona jim totiž zbraň dodává pocit nadřazenosti a to je nebezpečné, proto se
chodí na psychotesty aby se tito jedinci hned ze začátku eliminovali.  Bohužel i někteří
lidé co projdou testy, pak mohou časem díky okolním vlivům své psychické vyrovnání
měnit.  (Nechceš snad říct, že při vydávání zbrojního průkazu na krátké a dlouhé
zbraně se nedělají psychotesty?? to snad zákonodárci nemyslí vážně!!!)
janekx 10.06.2011 12:51:51

Zrzoun> Zadne psychotesty se tusim ani ted nedelaji. Zprisnila se teorie misto k uceni
180 otazek na 500 nebo tak nejak a prakticka cast zachazeni a basta. A lekar jestli
vidis a slysis... :lol:
PK-WELD 10.06.2011 12:54:04

Zrzoun>Ono dneska bude pan M. střílet lidem nad hlavu, že jedou kde se mu nelíbí a
3x týdně je to k nevydržení a zítra to půjde třeba vystřílet do mateřský školky, že jim
tam vrže houpačka a je to k nevydržení.  Víš ona nebezpečnost takto jednajících lidí je
strašně vysoká.  Ona jim totiž zbraň dodává pocit nadřazenosti a to je nebezpečné,
proto se chodí na psychotesty aby se tito jedinci hned ze začátku eliminovali.  Bohužel i
někteří lidé co projdou testy, pak mohou časem díky okolním vlivům své psychické
vyrovnání měnit.  (Nechceš snad říct, že při vydávání zbrojního průkazu na krátké a
dlouhé zbraně se nedělají psychotesty?? to snad zákonodárci nemyslí vážně!!!)

ne nedělají se žádné psychotesty
prestige007 10.06.2011 12:56:11

Janekx_CHEC> Bezva, takze to muze delat i moje teta! :lol:  Bryle nema, sluch jak rys,
fotogenickou pamet a vzduchovkou strili lepe jak ja... :-D :-D :-DD
martinur 10.06.2011 12:57:20

Zrzoun> Na psychotesty chodí jen policisté a vojáci. Myslivci nemusí. Civilní zbroják
udělá každý trouba. Testy jsou velmi jednoduché, střelby a ovládání zbraně také.
Psychotesty se nedělají. V podstatě,když se rozhodneš mít zbroják, tak se naučíš testy,
ovládání zbraně a musíš se trefit do čtverce 75 x75 cm z 15 metrů, což trefíš i
kamenem. Zkoušky se dělají pořád někde, takže není problém se dnes rohodnou a do
týdne mít průkaz.
janekx 10.06.2011 13:05:17

Jiste, a vite proc tomu tak je? Protoze se to nekomu hodi. Vzpomenme na Kocku,
kamarada Paroubka, borec ho zastrelil a zmena zakona o zbranich prisla extra rychle a
zmena aby se nereklo, noseni pod vlivem je zakazano, ale psychotesty nikde.  Az
nejakemu papalasovi zastreli psa budou myslivci chodit do lesa se spuntovkou, jinak na
ne se..ou, je to obrovska lobby.
Zrzoun 10.06.2011 13:21:26

To teda pánové čumím.  Blbej řidič náklaďáku musí projít celou lékařskou prohlídkou,
včetně neura a psycho a na střelnou (smrtící) zbraň nic?????? To je paráda (y)
prezYdent 10.06.2011 13:36:53
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Janekx_CHEC>.....Vzpomenme na Kocku, kamarada Paroubka, borec ho zastrelil....

  A zas jsme u toho střílení po kočkách....
prestige007 10.06.2011 13:49:38

prezYdent> Jasny, protoze podstata toho vseho, je fakticka nebezpecnost takove
kocky!!! (n) (u) Jde o to, mit vice cilu a strilet :[
bulda 10.06.2011 13:54:52

při žádosti o vydání zbrojního průkazu dokládáte mimo kolek doklad o odborné
způsobilosti - to je ten papír že jsi udělal zkoušky a doklad o zdravotní způsobilosti - to
je to potvrzení od lékaře, ten mimo jiná vyšetření může požádat dle jeho posouzení o
psychotest pokud se mu žadatel nezdá. V praxi se to ale nevyužívá, neznám jediný
případ kdy by někdo na psychotest v douvislosti se zbrojákem šel.
pescaderka 10.06.2011 14:17:01

bulda>při žádosti o vydání zbrojního průkazu dokládáte mimo kolek doklad o odborné
způsobilosti - to je ten papír že jsi udělal zkoušky a doklad o zdravotní způsobilosti - to
je to potvrzení od lékaře, ten mimo jiná vyšetření může požádat dle jeho posouzení o
psychotest pokud se mu žadatel nezdá. V praxi se to ale nevyužívá, neznám jediný
případ kdy by někdo na psychotest v douvislosti se zbrojákem šel.

 jj, sice to potvrzení o zdravotní způsobilosti má vystavit psycholog, ale potvrdí to
jakýkoliv praktický doktor a neznám nikoho kdo by dělal psychotesty...jinak těch 500
otázek se naučit dá, ale chce to mít na to chvilku...
bulda 10.06.2011 14:24:15

pescaderka> to se pleteš, potvrzení o zdravotní způsobilosti ti vystaví tvůj ošetřující
lékař, ten tě může k tomu psychologovi na testy poslat.
pescaderka 10.06.2011 14:28:51

bulda>pescaderka> to se pleteš, potvrzení o zdravotní způsobilosti ti vystaví tvůj
ošetřující lékař, ten tě může k tomu psychologovi na testy poslat.

tak to taky bylo myšleno, asi jsem to blbě napsala, ale jakýmkoliv praktickým
doktorem jsem myslela toho u kterého je dotyčný přihlášený...ale když jsem dělala
zbroják, tak instruktor nám dával papír na potvrzení s tím, že jej chce mít potvrzený od
psychologa....no, ale pak od praktika mu razítko stačilo
bulda 10.06.2011 14:58:02

pescaderka> žádný instruktor, nebo zkušební komisař si nemá co vymejšlet kdo ti bude
dělat zdravotní způsobilost, viz.:  § 20 Zdravotní způsobilost pro vydání zbrojního
průkazu (1) Zdravotní způsobilost žadatele o vydání zbrojního průkazu zjišťuje a
posudek o zdravotní způsobilosti vydává posuzující lékař na základě výsledku lékařské
prohlídky, popřípadě psychologického vyšetření a dalších potřebných vyšetření.
Posuzujícím lékařem se pro účely tohoto zákona rozumí praktický lékař, u kterého je
žadatel o vydání zbrojního průkazu nebo držitel zbrojního průkazu registrován k
léčebné péči; v případě žadatele o vydání zbrojního průkazu skupiny D je posuzujícím
lékařem lékař zařízení poskytujícího zaměstnavateli závodní preventivní péči.  (2)
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Držitel zbrojního průkazu skupiny D a F je povinen se podrobit lékařské prohlídce u
posuzujícího lékaře do 1 měsíce po uplynutí 30 měsíců od vydání zbrojního průkazu. 
(3) Zjistí-li posuzující lékař u držitele zbrojního průkazu změnu zdravotního stavu, která
má za následek ztrátu jeho zdravotní způsobilosti, je povinen vydat nový posudek o
zdravotní způsobilosti a zaslat jej bez zbytečného odkladu příslušnému útvaru policie; u
držitele zbrojního průkazu skupiny D je povinen též informovat bez zbytečného odkladu
zaměstnavatele.  (4) Každý lékař, který zjistí nebo nabyde důvodné podezření, že
držitel zbrojního průkazu trpí nemocí, vadou nebo stavem, který vylučuje nebo
omezuje držení nebo nošení zbraně, poučí jej o této skutečnosti a oznámí ji bez
zbytečného odkladu posuzujícímu lékaři. Posuzující lékař pak postupuje podle odstavce
3.  (5) V případech uvedených v odstavci 3 je držitel zbrojního průkazu povinen
dostavit se na vyzvání posuzujícího lékaře v určeném termínu k tomuto lékaři a
podrobit se před vydáním nového posudku o zdravotní způsobilosti potřebnému
vyšetření. Nemůže-li se držitel zbrojního průkazu k vyšetření dostavit ze závažných
důvodů, musí tak učinit nejpozději do 1 měsíce od termínu určeného posuzujícím
lékařem. Pokud se držitel zbrojního průkazu k vyšetření nedostaví, posuzující lékař tuto
skutečnost oznámí bez zbytečného odkladu příslušnému útvaru policie.  (6) Požadavky
na zdravotní způsobilost podle odstavce 1, druhy prohlídek, jejich obsah, obsah
lékařského posudku a dobu jeho platnosti, dále určení nemocí, vad a stavů, kdy nelze
vydat kladný posudek nebo kdy jej lze vydat pouze za předpokladu odborného
vyšetření specialistou, stanoví prováděcí právní předpis.
martinur 10.06.2011 16:57:21

bulda> Je to přesně jak uvádíš.  Mám obavu, že brzy se opět dozvíme, že někdo použil
zbraň na někoho na 4kolce.
Zrzoun 10.06.2011 17:53:37

martinur> Divné je že pan Mazač uvádí v denníku MF Dnes, citace:  "Už od toho
incidentu mi chodí přes internet výhrůžné zprávy, některé jsou lživé. Je to dost
nepříjemné, zvlášť když vyšetřování zatím ještě neskončilo," stěžuje si střelec Mazač.
..............................................................  Přitom na svém ICQ nebyl přes rok ani
přihlášen, na mysliveckém ICQ také nikdo přes rok nebyl, email asi také na potkání
nerozdává, tak jak mu může někdo posílat přes internet výhružné zprávy???  Asi to
bude tak, že pan Mazač už je někým vyškolený a poučený a už ví dopředu co má komu
říkat a hlavně, jak odvádět pozornost od problému svého útoku na jinou osobu.
Zrzoun 10.06.2011 18:10:33

Drtikol>Zrzoun>Hezky to frčí na tom lesáckým webu, opravdu ZAJÍMAVÉ :-DD : 
http://www.silvarium...te-mlada-fronta-dnes  Chtělo by, aby si to tam všichni z nás
přečetli a svůj názor tam projevili minimálně palcováním.   :-DD :-DD :-DD :-DD :-DD 
Stalo se i s komentářem ;-)

  Četl jsem, hezky a rozumně napsáno :-)
pescaderka 10.06.2011 20:00:54

bulda>pescaderka> žádný instruktor, nebo zkušební komisař si nemá co vymejšlet kdo
ti bude dělat zdravotní způsobilost, viz.:  § 20 Zdravotní způsobilost pro vydání
zbrojního průkazu (1) Zdravotní způsobilost žadatele.... stanoví prováděcí právní
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předpis.

 bulda>to je pravda, ale je to tak 6 let zpět a dělala jsem ho ve škole v rámci
doplňkového vyučování/B,D,E/ a na stopro si pamatuji že instruktor chtěl razítko od
psychouše.Nehádám se (s) jen jsem napsala svůj poznatek. Ale je fakt, že zbroják
může dostat snad každý.
bulda 11.06.2011 09:10:22

pescaderka> štempl od cvokaře potřeboval spíš ten instruktor. B-)   Martinur: už delší
dobu zvažuju, že zase začnu nosit zbraň, to by pak ale takový konflikt někým
podobným Mazačovi nohl skončit hůř, na druhou stranu nevidím jediný důvod proč se
nechat takovýmito exoty ohrožovat střelnou zbraní, byť by byli v právu.
janekx 11.06.2011 09:26:03

Zrzoun>To teda pánové čumím.  Blbej řidič náklaďáku musí projít celou lékařskou
prohlídkou, včetně neura a psycho a na střelnou (smrtící) zbraň nic?????? To je paráda
(y)

 byl bych opatrny na spojeni strelna smrtici. on takovej nakladak, auto kdyz vleti do lidi
je taky de facto smrtici. jediny rozdil je v tom jak je tato vec dostupna nebo casta.
nakladak ci auto ma kazdej a nikomu neprijde divne je to bezne a muze to tedy
obsluhovat vice reknene nespolehlivich lidi. zbran se zbrojakem si poridi jen zlomek lidi
a neni tak tedy nebezpecna
Zrzoun 11.06.2011 10:07:03

Janekx_CHEC> jo to máš pravdu, ale já to beru podle toho na co je danná věc určená. 
 příklad: Auto je určeno na dopravu a přepravu. Střelná zbraň je určená na střelbu
sportovní a smrtící.  (to jestli smrtící nechám na uvážení každého, neboť více věcí okolo
nás se dá takto zneužít, příklad: sekera, švihadlo, bejzbolka, krumpáč, elektr. proud,
motorová pila, šroubovák, vidle atd.)
prezYdent 11.06.2011 10:40:21

Zrzoun>Janekx_CHEC> ...Střelná zbraň je určená na střelbu sportovní a smrtící...

  A proč zrovna smrtící? Já většinou mám v bubínku "neškodný" plasťáky (třeba na
rozzuřený psy)  a v speedloaderu pak olovo.. :-DD
Chtorr 11.06.2011 10:42:46

Kluci na co psychotesty to je podobná histerie jako na jinejch webech kvulima 4kolkám
:[ klasickej případ já to nepotřebuju tak bych to jinejm zakazal. testy nic neřeší jeden
doktor ti ho da jinej ne dyk se ani neschodnou u soudu :-D než vymejšlet novy
restrikce tak by bylo lepší nutit stát aby fungovalo obyčejný právo pro všechny stejně
:o ale to je taky sci fi (n)
bulda 11.06.2011 11:13:25

Chtorr>Kluci na co psychotesty to je podobná histerie jako na jinejch webech kvulima
4kolkám :[ klasickej případ já to nepotřebuju tak bych to jinejm zakazal. testy nic
neřeší jeden doktor ti ho da jinej ne dyk se ani neschodnou u soudu :-D než vymejšlet
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novy restrikce tak by bylo lepší nutit stát aby fungovalo obyčejný právo pro všechny
stejně :o ale to je taky sci fi (n)

   (y) souhlas
JarB 11.06.2011 11:24:01

Chtorr> ..."než vymejšlet novy restrikce tak by bylo lepší nutit stát aby fungovalo
obyčejný právo pro všechny stejně" (y) (y)
Igor68 11.06.2011 23:26:02

Kdybyste jezdili vybaveni tak jako ti na tom obrázku, nikdo by po Vás určitě nestřílel...
Igor68 11.06.2011 23:37:01

Miky26 11.06.2011 23:43:38

Jestli ty Linhaje maj stejně spolehlivý jako choděj k nám tak ten spolujezdec bude
určitě mechanik,střelec.
Miky26 11.06.2011 23:49:54

z mé zkušenosti jednoduchá úprava zákona o zbraních a střelivu.Získání ZP stejně jako
na autoškole.Testy v kurzu,výuka praktická a složení a mechanika zbraně.Doba trvání a
hodiny výuky jako na autoškole.Ubylo by o 90% laiků se ZP(zbrojákem). Kdyby jste
zažili to co já na naší střelnici polovině těch lidí by jste zbraně hned sebrali.3/4 lidí co
odejde se ZP netuší jak zbraň strávně použít ani jak s ní bezpečně zacházet.
Chtorr 12.06.2011 00:22:52

Miky26>   jojo to řeší spoustu problému :D:D proto u nas nejsou žadny nehody a
smrtaky dyž mame tak spolehlivej system (y) myslím v dopravě
bulda 12.06.2011 09:13:31

Miky26> no to si nevybereš :-D , to jsou jak jsi sám napsal laici, když vidíš na střelnici
policajty co jsou schopný dělat tak bys jim dal korunu (n)
Ludra 12.06.2011 21:18:19

bulda>při žádosti o vydání zbrojního průkazu dokládáte mimo kolek doklad o odborné
způsobilosti - to je ten papír že jsi udělal zkoušky a doklad o zdravotní způsobilosti - to
je to potvrzení od lékaře, ten mimo jiná vyšetření může požádat dle jeho posouzení o
psychotest pokud se mu žadatel nezdá. V praxi se to ale nevyužívá, neznám jediný
případ kdy by někdo na psychotest v douvislosti se zbrojákem šel.

 Tak já měl tu smůlu. Naše obvodní doktorka mě na ně poslala ( rozhodnutí, jestli
žadatel o ZP musí absolvovat psychotesty, záleží totiž na lékaři ). Takže jsem ještě dal
800,- Kč navíc za provedení psychotestů. :-( Nedávno dělal ZP zeť, už je tam nová
obvoďačka a bez psychotestů.
Miky26 13.06.2011 18:46:02

Chtorr>Miky26>   jojo to řeší spoustu problému :D:D proto u nas nejsou žadny nehody
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a smrtaky dyž mame tak spolehlivej system (y) myslím v dopravě

 Systém je spolehlivej.Problém je v kontrole systému a postihu.Tj nikdo ho řádně
nekontroluje a pro Česko ideální slovíčko ve všech zákonech "pokuta až do výše".Kdyby
každý přestupek měl svou pevnou cifru a páni policisté byli nesmlouvaví a pravidelně
kontrolovali,pokutovali a měřili.Věř, že by havárií bylo o hodně méně.Dnes stačí aby jsi
se policii po přestupku ztratil z dohledu na pár vteřin mezitím zastavil a vystoupil a
můžou ti tak akorát zkontrolovat technický stav vozidla a povinnou výbavu.Tím to pro
ně skončí.Máme prostě skvěle postavené zákony.Když tě ožrala vezme pálkou a ožralej
řidič sebere autem se stejným motivem jejich tresty budou parametrálně rozdílné.
bulda 13.06.2011 20:45:37

Miky26> jo to máš v mnohém pravdu, ale účel sankce má být výchovně preventivní, je
jedno jde li o přestupek se zbraní, nebo přestupek v silničním provozu, Určitě uznáš, že
pro někoho je 2500 hodně peněz a v rodinném rozpočtu to pocítí, a jinej masér vysadí
10 kolíků a tlemí se tomu. takže ty tabulkové ceny jako jsem to kdysi zažil v Polsku by
nebyly pro dnešní společnost vhodné.
Redwing 13.06.2011 23:35:03

Tak toto snad ani nie je mimo misu... Dnes dokončili moje nové polepy... 

Miky26 14.06.2011 08:29:29

Redwing>Tak toto snad ani nie je mimo misu... Dnes dokončili moje nové polepy... 

  Povedený citát.U nás by to neprošlo nemáme takhle postavené zákony.
Richard.cz 14.06.2011 08:45:27

Redwing> Hezkyyy! U nas nekdo delal podobny nalepky, ale uznevim kdo... Nevi to
nekdo z kolemjdoucich?
Zrzoun 14.06.2011 09:44:42

Miky26>Chtorr>Miky26>   jojo to řeší spoustu problému :D:D proto u nas nejsou
žadny nehody a smrtaky dyž mame tak spolehlivej system (y) myslím v dopravě
Systém je spolehlivej.Problém je v kontrole systému a postihu.Tj nikdo ho řádně
nekontroluje a pro Česko ideální slovíčko ve všech zákonech "pokuta až do výše".Kdyby
každý přestupek měl svou pevnou cifru a páni policisté byli nesmlouvaví a pravidelně
kontrolovali,pokutovali a měřili.Věř, že by havárií bylo o hodně méně.Dnes stačí aby jsi
se policii po přestupku ztratil z dohledu na pár vteřin mezitím zastavil a vystoupil a
můžou ti tak akorát zkontrolovat technický stav vozidla a povinnou výbavu.Tím to pro
ně skončí.Máme prostě skvěle postavené zákony.Když tě ožrala vezme pálkou a ožralej
řidič sebere autem se stejným motivem jejich tresty budou parametrálně rozdílné. 
Miky26> jo to máš v mnohém pravdu, ale účel sankce má být výchovně preventivní, je
jedno jde li o přestupek se zbraní, nebo přestupek v silničním provozu, Určitě uznáš, že
pro někoho je 2500 hodně peněz a v rodinném rozpočtu to pocítí, a jinej masér vysadí
10 kolíků a tlemí se tomu. takže ty tabulkové ceny jako jsem to kdysi zažil v Polsku by
nebyly pro dnešní společnost vhodné.   
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  To by se dalo řešit procenty z ročních příjmů.  Při opakovaném přestupku +
odebráním ŘP na dobu určitou + přezkoušení.  Při dalším stejném přestupku odebrání
na dýl + zkoušky.  Při jízdě bez nebo s odebraným ŘP vazba.   Ale hoši to by nám tam
nesměli sedět kamarádi zbohatlíků co jim teď zase zrušili za určitý přestupky body. 
Podívejte, bolševik po Únoru 48 začal makat na v té době novém silničním zákoně.  V
první polovině 50.let začaly tyhle pravidla silničním provozu, která byla sladěna s celou
střední Evropou fungovat a bez jakých koliv změn (vyjma zrušení vložky a pár
přidaných značek) fungovala do poloviny 9O.let. A od tý doby se silniční zákon a
pravidla silničního provozu, mění každý rok.  Příkladem toho je slavná lékárnička
schválená v r.2009 s platností od 1.1.2011, ještě před platností v r.2010 obsah změněn
také s platností k 1.1.2011.  Prostě bordel kam se podíváš.  Stačí se podívat na silnici,
kdo tam jezdí rychle, kdo nedodržuje předpisy, kdo machruje, kdo ohrožuje. Věršinou
jsou to buď luxusní vozy bohatých lidí, nebo a to dnes převažuje služební osobní vozy,
jejiž řidiči nenesou žádnou zodpovědnost za stav vozidla (neplatí si ze svého PHM ani
servis).  Já osobně neuznávám soukromou jízdu služebním vozidlem, protože tam
vzniká možnost podvodu a zlodějiny vůči zákonům ČR a řidiči co tato vozidla používají
jsou ze statistik nejagresívnější řidiči vůbec.  Jsem nakloněn tomu, aby se pokuty
platily formou procent z celkového ročního příjmu danné osoby tabulkově. Pak by
zmizelo to, co podotýká Miky26 o různé hodnotě peněz pro každého.
Redwing 14.06.2011 10:01:47

Richard.cz> Text som si navrhol sám, opierajúc sa o znenie spomínaného zákona. Je to
velmi šalamunsky napísané. Odkonzultoval som to aj so zbrojným oddelením u nás. A
navyše, je to další - vlastné prvý stupen ochrany/výstrahy. Niekoho by to mohlo
odradit. Koho to neodradí... (s) Je to na kvalitnom polepe, dal som si ich urobit viac a
jedna ma stála 1 euro... do profilu idem hodit dalšie fotky... a ked bude čas hodím aj
nejaky koment a velmi zaujímavé poznatky z 5-dnovej v Kalnej nad Hronom...
marek.sm 14.06.2011 10:22:28

Zrzoun> Myšlenka možná dobrá, ale v praxi nevím, nevím. U zaměstnance to by asi
problém nebyl, ale u živnostníka nebo jednatele s.r.o. by to šlo určitě obejít.
NeedToSpeed 14.06.2011 17:32:49

marek.sm>Zrzoun> Mě ta myšlenka přijde s mezerama. Zrušit osobní cesty
služebákem by byla pro mnoho lidí problematická věc. Třeba své auto nemají a do
práce dojíždějí. A firma o ně stojí tak s cestama služebním autem není problém. Proč
taky, byla by to represe většiny obyčejných zaměstnanců. Nevím o jakých podvodech a
zlodějinách v souvislosti s tímto mluvíš. Je to o lidech, ne o služebních autech. Kdo
chce tak se z přestupků vykecá snadno i u soukromého auta.  A mrkni se u čeho se
zrušili odebírání bodů, většinou jen prkotiny za které neměly body smysl protože
přestupek nikoho neohrožuje. Tabulkové pokuty podle výše příjmů jsou rozhodně
myšlenka správná.
skupo2 14.06.2011 17:40:16

Redwing> já služební auto mam a můžu si s nim i jezdit soukromě.Veškerý benzín si
platim sám a jezdim s nim i opatrně,protože jsem za něj rád a vim že když ho zníčim
další už mi nikdo nepřiřadí a já budu muset prodat kolku páč dvě vozidla bych
neuživil.Takže služebák je pro mě svatej a hýčkám ho :D .Jinak ve smlouvě mam že za
vozidlo zodpovídám,nesmim ho nikomu půjčovat atd,takže kdekoliv toto vozidlo udělá
průser jde to všechno na mě.
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marek.sm 14.06.2011 17:56:17

NeedToSpeed> Psal jsem k pokutám podle výše příjmu. Mám pochybnosti u
prokazování příjmu např u živnostníků a podnikatelů.
NeedToSpeed 14.06.2011 18:10:46

marek.sm> U úspěšných podnikatelů a živnostníků se určitě nepřizná vše ale myslím že
i to co se přizná rozhodně nebude průměrná mzda... podle mého by spadly v tabulce
do některé z výše umístěných kolonek ;-)
Zrzoun 14.06.2011 20:22:18

NeedToSpeed>marek.sm>Zrzoun> Mě ta myšlenka přijde s mezerama. Zrušit osobní
cesty služebákem by byla pro mnoho lidí problematická věc. Třeba své auto nemají a
do práce dojíždějí. A firma o ně stojí tak s cestama služebním autem není problém.
Proč taky, byla by to represe většiny obyčejných zaměstnanců. Nevím o jakých
podvodech a zlodějinách v souvislosti s tímto mluvíš. Je to o lidech, ne o služebních
autech. Kdo chce tak se z přestupků vykecá snadno i u soukromého auta.  A mrkni se u
čeho se zrušili odebírání bodů, většinou jen prkotiny za které neměly body smysl
protože přestupek nikoho neohrožuje. Tabulkové pokuty podle výše příjmů jsou
rozhodně myšlenka správná.

   :-) Kolego jsem rád že na něčem se shodnem.  Pokud jde o využití služebního vozidla
pro soukromé účely:  Z toho vyplývá plcení daní státu za toto využití. Jestliže danná
osoba využívá služební vozidlo a neplatí za to danné daně za km a využívání vozu,
dopouští se krácení daně a neodvádění daně a to je v ČR trestné.  Vím v ČR běžná věc.
:-)   Body se zrušily mimo jinné i u překročení rychlost, to je podle mě špatně.  Otázka
toho, kde kdo dělá a jak se kdo do své práce dostává je snad úsměvná.  Ještě víc je
úsměvné, jak píšeš: /byla by to represe většiny obyčejných zaměstnanců/,  nevím o
žádných obyčejných zaměstnancích co si vozí prdel do práce a z práce služebním
autem, nebo ti lidé kteří každé ráno jezdí v autobusech, tramvajích, metru a vlacích
nejsou obyčejní lidé. Co vím tak výhody /zdarma jezdit služebním vozem/ jsou pouze
pro vybrané vedoucí pracovníky.
Leonardo 14.06.2011 21:12:13

Zrzoun>NeedToSpeed> Promin Zrzoune, dovolim si nesouhlasit. Dan z pouziti
sluzebniho vozidla pro ssoukrome ucely se plati tim, ze se Ti navysi zaklad dane - tim
platis vyssi dane. Rovnez musis platit za spotrebovane PHM pro soukrome ucely.
Sluzebni auto, ktere muzes pouzivat pro soukrome ucely, je na urcitiych pozicich
standardni benefit, nikoliv jen pro vedouci pracovniky. Zalezi na to, co je pro Tebe
pojem "vedouci pracovnik". mam pocit, ze z Tebe mluvi trochu zavist. Proste nekdo ho
ma a nekdo nema.
bulda 14.06.2011 21:15:47

To si myslím není o závisti,je to konstatování faktu, kdejakej podnikatel má na firmě
auta manželky i dětí, telefony z rodiny taky, jinak se tomu myslím říká šedá
ekonomika- je to okrádání státu na daních. Ale chlapi, meleme tady mimo téma (n) .
Leonardo 14.06.2011 21:17:48

bulda> podnikatel asi ano, ale ten dela jen to, co mu umoznuje zakon. Sluzebni auto
od zamestnavatele je, myslim, jina vec. Souhlas, je to mimo tema a kdyz jsem si to
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precetl, nedokazal jsem nereagovat:-)
PK-WELD 14.06.2011 22:06:30

mimo téma je tu už hodně plků, bud rád když se to tu udrží tak jako na začátku, nerad
bych něco promazával
Zrzoun 14.06.2011 22:19:24

Dinlicenthor> Promaž to prosím dostáváme se do konfliktních a mezitřídních sfér.  A
myslím, že by nebylo vhodné se tu mezi sebou přít.  Chtěl jsem jenom ve výše psaných
příspěvcích naznačit, že největší prasata a siláci na silnici, jsou řidiči co nejezdí
vlastními vozidly a na nějakém tom poškození jim nezáleží, neplatí pov. ručení, servis,
oleje, tlumiče, STK, emise, hav. pojistku, dálniční známku, gumy a pohonné hmoty.  A
nějaká 1Kč za soukromý kilometr, když už ho napsat musí to je opravdu k smíchu. 
(řeč je o VIP zaměstnancích co mají vozidlo jako + ke svému postavení ve firmě) 
Netýká se to ale všech. Ti co jezdí služebním vozem a živí se řízením toho vozidla, to
jsou většinou normální tolerantní účastníci silničního provozu.   / můj osobní názor: 
soukromá jízda = soukromé vozidlo, služební jízda = služební vozidlo. Na tom se u mě
nic nemění/  Kam se diskuse dostala za to se zde zakladateli vlákna omlouvám.
bulda 14.06.2011 22:31:50

Dinlicenthor> co nového v Tvé věci?
PK-WELD 15.06.2011 07:54:25

nového skoro nic mají na to čas do 25.6. takže to prozatím nechávám tak jak to je,
výslech všech zůčastněných již proběhl, důkazní řízení taktéž, videa i foto Policie viděla,
nic víc se dělat zatím nedá
bulda 15.06.2011 08:09:06

no jsem zvědavej na výsledek :o
mined 15.06.2011 21:03:27

 http://www.novinky.c...kolegu.html?ref=boxD-další blbec (n)
.KUBA 15.06.2011 21:15:34

Kurňa do tých končin chodíme jezdit do pískovny tak aby sme mneli oči na stopkách :[
koncak 15.06.2011 21:23:00

mined >http://www.novinky....kolegu.html?ref=boxD-další blbec (n)

  tak je to v pohode, onise zlikvidujou samy, a tak nebude kdo by nas nahanel. staci si
pockat :lol: :lol: :lol: :lol: cas vsechno leci :lol: :lol: :lol: :lol:
jarda58 15.06.2011 22:03:16

Co dodat? Nic mIslivec a napitej přece normal néééééééé :-O
Redwing 15.06.2011 23:04:39

No jo... všetci dobre vieme ako také hony vyzerajú... (u)
KINGQUAD 15.06.2011 23:13:46

TVK kuba>Kurňa do tých končin chodíme jezdit do pískovny tak aby sme mneli oči na
stopkách :[
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  ;-) Teda Vy máte ale štěstí že se Vám vyramovali hned dva nepřátelé lidu naráz.U nás
se tolik nechlastá a tak je pořád hodně buzerantů ale doufám, že se to časem změní.
:-D
mahura 16.06.2011 02:19:17

Richard.cz>Redwing> Hezkyyy! U nas nekdo delal podobny nalepky, ale uznevim kdo...
Nevi to nekdo z kolemjdoucich?

  http://www.quadmania...tail/?ft=3303&fid=22
Bahňák 17.06.2011 22:28:00

a už je to zase pryč :lol: jakej pán takovej krám měli jste jim rozšlapat držky a né volat
pach ty kreténi to zametou příště tě ten kretén zastřelí!
PK-WELD 24.06.2011 11:11:59

(n) Dnešní novinka:podle vyjádření Policie a státního zástupce se vlastně trestný čin
nestal takže se postoupilo na správní řízení na oddělení zbraní v Mělníku kde se to
projednává jako přestupek, co se týče nebezpečnosti střelnice tak to je také vpořádku
jelikož je to schválené nějakým pánem co má titul před jménem a není v kompetenci
vyšetřujícího posuzovat nebezpečnost jelikož on titul nemá (n) (n) , mazec a hnus to
je, ale budeme pokračovat dále
Zrzoun 24.06.2011 11:44:28

Dinlicenthor> Tak to se dalo čekat, že to zametou pod koberec.  Hned se odvolej proti
rozhodnutí Policie ČR z odůvodněním, že máš důvodné podezření, že vyšetřování
nebylo oběktivně posouzené a máš i důvodné podezření, že bylo účelové!!!  Je možnost
se odvolat nebo podat stížnost proti rozhodnutí Policie co to šetřila. To se dělá tak, že
jim to písemně pošleš poštou na to samé oddělení co to řešilo a oni to musí sami podat
k projednání jejich nadřazenému úseku (většinou kraj). Ty je pochopitelně v rozhodnutí
podrží a když se odvoláš i pak jim, dostane to k přezkumu státní zástupce a tam se to
pak většinou vyřeší bez korupce a manipulování.  Na to jestli je nebo není střelnice
legální se vybodni, to je teď jedno.  Jde o to, že tě ten šílenec ohrožoval na životě a
zdraví střelbou ze střelné zbraně na obecní komunikaci a po tom bych šel
nekompromisně (to si nesmí nikdo v civilizované zemi dovolit). Jestliže se to stalo na
obecní komukaci, šlo navíc o omezování osobní svobody a to za použití střelné zbraně a
to je i v ČR trestné.
PK-WELD 24.06.2011 12:03:26

právě že státní zástupce to dostal již k řešení a neshledal v tom trestný čin
Zrzoun 24.06.2011 12:06:09

Dinlicenthor> A máš to vyjádření toho danného stát. zástupce v ruce?? (original s kul.
razítkem)
Zrzoun 24.06.2011 12:07:27

Dinlicenthor> Jó holt má maminka p. Mazače dlouhé prsty.
PK-WELD 24.06.2011 12:10:14

vyjádření od policie dostanu ofiko příští týden
Zrzoun 24.06.2011 12:16:06
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Dinlicenthor> Jako přestupek (asi proti občanskému soužití = finanční pokuta do
1500,-kč), to je směšné.  To je kvalifikováno jako přestupek, když si zapomeneš
zapnout pás v autě!!!  Určitě bych se až to ofiko dostaneš, v zákonné odvolací lhůtě
proti rozhodnutí a výsledku šetření Policie ČR odvolal.  Ještě je divné, že se do toho
hned v prvotním šetření Policie míchá ten státní zástupce a je také divné, že ti to jeho
rozhodnutí nepřišlo osobně poštou.  No uvidíme co Ti za týden příjde, ale jestliže to měl
už v ruce ten st. zástupce, měl bys od něj dostat vyrozumění i Ty.
Xsmile 24.06.2011 12:31:39

Proti usnesení PČR lze podat stížnost. Rozhodně nedoporučuji (!) odůvodnit ji tím, že
předchozí řízení bylo účelové - není jediný objektivní důvod, jak toto tvrzení prokázat.
Zaměstnání matky Mazače na úřadu k tomu opravdu nestačí :) Když už, tak stížnost
odůvodnit a) řízení nebylo vedeno tak, jak ukládá TŘ - nebyly zajištěny všechny důkazy
případně vyslechnuti svědci, b) objevily se nové skutečnosti či důkazy, které lze doplnit
ve stížnosti. I tak si myslím, že správní řízení také není špatné, otázka je, jak bude
rozhodnuto. Každopádně jisté nepříjemnosti mu to alespoň způsobilo.  To, že ve věci
vystupuje i státní zástupce je naprosto normální a vyplývá z průběhu řízení dle TŘ, kdy
má státní zástupce povinnost předat věc dalším orgánům, není-li věc kvalifikována jako
trestný čin.
jarda58 24.06.2011 12:51:37

Dinlicethor) nedej se a bojuj,nebo nás ty blbci v zelenej hadrech co si myslí,že jim patří
les budou střílet :[
Zrzoun 24.06.2011 13:01:55

Né víš o co jde?? Utčitě si vzpomeneš. Asi před dvěma lety nějací čtyři kluci hodili po
Tupolánkovi drobný písek ze silnice, a do čtyř dnů byli vypátraní, vyslechnutí, obvinění
a potrestaní (přestupkem).   Mě by zajímalo, kdyby v blízkosti pana Topolánka někdo
byť jen vyndal střelnou zbraň, tak snad vysí. A tady se střílelo ostrejma z 1metru na
obecní veřejné cestě a nic??
Pedros1 25.06.2011 09:21:25

Dinlicenthor napsal jsem ti před pár dny jednu radu v SZ je vidět, že jsi nad tím
nepřemýšlel, jinak by to šetření takhle nedopadlo. Každopádně se odvolej proti
rozhodnutí policie ČR a navíc znova zvaž moji radu, pokud ovšem toho parchanta chceš
dostat tam kam patří. No a když už jsem se tady do toho vložil, tak už i tady v MS kraji
začínají vystrkovat ti zelení růžky včera jeden napadl mého syna, jenže než jsem dojel
na místo kde se to stalo, tak zmizel pokud se ovšem raději neschoval, jak slyšel jed
2kolky no naštěstí mu nic vážného neudělal, ale praštil ho pěstí do ramene syn
nezastavil a ujel :lol: ještě že syn není drobeček a z té kolky neslítnul :lol: jenže já
jsem hodně naštvaný }:( }:( }:(
PK-WELD 25.06.2011 09:46:43

Pedros1: ať koukám jak koukám SZ nemohu nikde najít
Pedros1 25.06.2011 21:15:13

Dinlicenthor> hledej možná ji najdeš :-$
PK-WELD 26.06.2011 01:44:50

proč byl smazán příspěvek od uživatele Blem007?????
Richard.cz 26.06.2011 02:24:01
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Dinlicenthor>proč byl smazán příspěvek od uživatele Blem007?????

 Protože to byl naprosto nesmyslej spam, vloženej do cca 30ti vláken. Koukni na profil
uživatele, kdy se zaregistroval a co měl za příspěvky, a bude ti jasno, že ani on ani
jeho "příspěvky" nemají s kolkama vůbec nic společnýho: 
http://www.quadmania.cz/uzivatel/?uid=85047 Ten exot svýma kydama zas.al
prakticky celý fórum, to nebylo na ban, ale na přesdržku! Zlatá Dee, s tou byla aspoň
sranda!
Zrzoun 26.06.2011 02:54:29

Pavle je to jak píše Richard.   25.6. v 10 minutách okolo 20.45 zaslal /Blem007/ na
všechny aktuálí a aktivní vlákna i klubovny nesmyslný odkaz (SPAM).   Po chvíli byly
jeho nesmyslné a všude stejné příspěvky asi adminem mazány /Blem007 je v BANech/.
PK-WELD 26.06.2011 09:26:53

aha tak to je mazec, některý lidi opravdu nechápu (u)
Miky26 26.06.2011 21:16:57

Nechápu jak to může být řešeno jen jako přestupek.Ten člověk použil střelnou zbraň
mimo vyhrazený prostor k tomu určený a ještě účelově střílel na opačnou než je
balistikem určeno.Jako správce střelnice věděl kam se smí střílet.Tudíž by to mělo být
považováno za úmyslné ohrožení střelnou zbraní tudíž trestný čin nikoliv přestupek.
PK-WELD 26.06.2011 21:38:32

okamžitě podám odvolání a bude se řešit dále
Bahňák 26.06.2011 22:03:32

a just přes tu střelnici budu na schvál jezdit abych ty šmejdy vyprovokoval a pak se
uvidí kdo z koho :[ :[ :[
zmizík_zaks 26.06.2011 22:08:44

Baheňák> Hele já nepopírám že Renegade jede jak střelená svině, ale furt mám
takovej blbej pocit že ty kulky kterejma tam střílej jsou rychlejší :-P :-D
Bahňák 26.06.2011 22:12:27

zmizík_zaks> hele když jsme tam jednou projížděly tak tam byl takovej chytrák se
vzduchovkou a dostal smršť kamenů ud mího rendy tak si je vychutnám znovu no :lol:
:lol: :lol:
Francimour 26.06.2011 22:31:15

Baheňák>a just přes tu střelnici budu na schvál jezdit abych ty šmejdy vyprovokoval a
pak se uvidí kdo z koho :[ :[ :[

  To je snad vetsi blbost jezdit prez strelnici nez v Liberci po pesi zone :-D :-D
hesin1 27.06.2011 00:06:32

Z Liberce se jezdí po rychlostní v protisměru do Prahy,tak nějaká střelnice už není
adrenalin.Asi dobrej oddíl...... :-$ :-$ :lol: :lol:
PK-WELD 07.07.2011 13:20:54

Tak to pánové od policie chtějí pěkně zamést pod koberec, nikde se nic neděje, oficiální
vyjádření prý není potřeba a nebylo nic zjištěno takže se vůbec vlastně nic nestalo, ale
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stane se jen chvilku počkat na dopius který z nich musím páčit, pak to bude řešit
inspekce policie
Cali 07.07.2011 13:56:50

Dinlicenthor> nezlob se na mě ale seš hoooodně naivní že jsi věřil v pravdu a že policie
to se státním zástupcem vyřeší nic proti Tobě ale měl jsi víc řvát a rozmazávat to jak Ti
kluci na začátku radili byl jsi docela v klidu opravdu jsi měl tu Novu pozvat natočit
reportáž. odvoláš se stejně to zametou to je klasika českého národa :-DD ;-) a jinak
te´d ten střelec pujde po Tobě že jsi ho křivě nařčil z útoku na svoji osobu uvidíš sám
jak je ten náš právní systém kvalitně postaven :lol:
Richard.cz 07.07.2011 17:38:21

Cali> No ta Nova by se určitě dala řešit i teď, je okurková sezóna (v Německu by o
okurkách asi soudili jinak), tak by na tom mohla média popracovat...
mined 07.07.2011 19:37:40

Dinlicenthor> držím ti palce a jak se říká:nejlepší obrana je útok. Tak snad to jen tak
nevyšumí :-DD
PK-WELD 08.07.2011 00:05:57

budu se snažit aby pravda vyšla najevo, je to boj mocných nic víc (n)
Zrzoun 08.07.2011 09:59:41

Už jsi podal to odvolání, nebo podal tu stížnost, jak jsme to probírali???
PK-WELD 08.07.2011 13:50:38

zatím nemám ofiko žádné písemné vyjádření tak nelze podat odvolání
Dee.. 14.07.2011 12:25:07

ahoj,mela bych dotaz: http://zpravy.idnes....12_214423_domaci_abr  pokud je teda
cyklostezka pozemni komunikace tak na ni mohou ctyrkolky?
martinur 14.07.2011 12:39:53

Dee..> http://cs.wikipedia..../Stezka_pro_cyklisty
Dee.. 14.07.2011 13:23:35

martinur>Dee..> http://cs.wikipedia..../Stezka_pro_cyklisty

 takze pokud je polnacka zaroven cyklostezkou tak na ni nesmim? lol :D
prezYdent 14.07.2011 13:30:19

Dee..>  ..můžeš, ale musíš tvrdit, že jedeš na kole s pomocným motorkem.. :lol:
Dee.. 14.07.2011 18:53:28

prezYdent> to je ale blbost,dnes uz je snad cyklostezka vsechno kam muze kolo :( ti co
maj spz na quadech platej narozdil od cyklistu silnicni dan.. tak by pro nas stat mohl
taky neco udelat
prezYdent 14.07.2011 21:22:28

Dee..>  ..já tedy silniční daň neplatím, ale za DPH z koupě a provozu 4kolky jsem
nasral státu taky už pěknejch pár desítek tisíc korun a stát pro mne neudělal absolutně
nic. Tak se držím toho, že co není zakázáno - je povoleno, takže když vjezd na
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účelovou komunikaci není zakázán ani nijak omezen, mám to "na háku"  (sorry za plk)
kokoi 14.07.2011 22:25:11

Dee..>martinur>Dee..> http://cs.wikipedia..../Stezka_pro_cyklisty takze pokud je
polnacka zaroven cyklostezkou tak na ni nesmim? lol :D

  Aby byla polňačka cyklostezkou musí se tak označit příslušnou dopravní značkou.
Pokud je jako cykloztezka/cyklotrasa označená jen v nějakých mapách, může to být
každému jedno...
PK-WELD 14.07.2011 22:38:29

za kolku se silniční daň neplatí
fernet 20.07.2011 13:44:33

paradox: pohrozí vzduchovkou jehovistům a čelí trestnímu stíhání - střelí na tebe z
devítky a nic se neděj :  http://www.novinky.c...e-zbrani-v-ruce.html
PK-WELD 20.07.2011 14:13:52

dnes předáno Inspekci min. vnitra s radostí se s tím začnou zabývat
Tomas-JM 20.07.2011 14:16:00

fernet> Jenze ono "celit trestnimu stihani" v podobe clanku na novinkach jeste nic moc
neznamena. Treba to hned zase skonci, o tom uz ale novinky nic nenapisou. Maloktera
vec se tu novinama sleduje az do konce, pak uz to neni tak zajimavy.
Zrzoun 20.07.2011 14:22:11

fernet>  ,,Duchovně zjevně nevyrovnaný mladík´´ asi nemá maminku na magistrátě a
není ani členem žádného mysliveckého komplotu.  Tak se na něj pohlíží, jako na
obyčejného řadového občana a jako takový musí být dle zákona potrestán.  To je
bordel a pletichaření, že by jeden blil.  Posílám Vám všem odkaz pro zvednutí nálady
/nebo pro úplné donasrání/. 
prestige007 20.07.2011 14:26:17

Dinlicenthor> (y) (y) (y) (y)
Zrzoun 20.07.2011 14:29:07

Dinlicenthor>dnes předáno Inspekci min. vnitra s radostí se s tím začnou zabývat

  Držím, ti palec :-DD :-DD :-DD   Mohl by ses tam prosímtě zeptat, jestli je
nebezpečnější vzduchovka nebo 9mmová bouchačka??
jarda58 20.07.2011 16:02:59

Dinlicenthor> :-DD :-DD :-DD
Charliedk 20.07.2011 23:39:38

Dinlicenthor> drzim palce.. mas moji plnou podporu.. teda aspon moralni :)
PK-WELD 09.08.2011 09:32:35

Po nějaké době zase pár informací, spis předán od policie na Magistrát města a mě od
nich dnes přišlo předvolání k výslechu na září, alespoň se něco děje
Kartkarel 09.08.2011 09:41:15
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Dinlicenthor> tím je řekl bych celá věc uklizena z pozice trestného činu do pozice
přestupku... Nějak nevím, jak lze stavět použití střelné zbraně do pozice sousedského
sporu. Nečetl jsem to celé tady vše před tím, ale patrně bych se odvolal, ale chce to
advokáta, zaplatit poplatky atd. .... :-( :-( :-(
Zrzoun 09.08.2011 10:43:41

Kartkarel>Dinlicenthor> tím je řekl bych celá věc uklizena z pozice trestného činu do
pozice přestupku... Nějak nevím, jak lze stavět použití střelné zbraně do pozice
sousedského sporu. Nečetl jsem to celé tady vše před tím, ale patrně bych se odvolal,
ale chce to advokáta, zaplatit poplatky atd. .... :-( :-( :-(

  Souhlas!!!!!
PK-WELD 09.08.2011 10:54:33

ještě není vše ztraceno, celou akci sleduje a řeší inspekce min. vnitra, trestný čin nebyl
podle zákona spáchán takže s tím nic jiného dělat nejde
Tomas-JM 09.08.2011 11:25:44

V tom pripade je to jasne. Od ted necht sebou kazdy kolkar vozi kver a necht se neboji
ho pouzit. Strelba do vzduchu je tedy povolena. :-( Smutny pribeh.
prezYdent 12.08.2011 08:35:06

Zdary, včera jsem zaslechl v TV, že minimálně 5 "rádoby-myslivců" si zakoupilo
padělanou listinu (doklad potvrzující vykonání zkoušky z myslivbosti) pro získání
loveckého lístku.. Nevíte o tom něco? Znamená to, že ti hajzlové se nedovoleně
ozbrojovali a že půjdou sedět?
hesin1 12.08.2011 08:43:19

prezYdent> Seš padlejna hlavu?Museli by jim dokázat úmysl a ten tam nebyl ani
náhodou,bo "nevěděli",že jde o něco nelegálního.Byl to prostě loveckej rychlokurz,něco
jako rychlopráva z Plzně.Slyšel si snad,že by právníci a advokáti s plzeňským titulem
hromadně rušili živnosti? :lol: :lol: :lol: :lol:  Vítejte doma v rodné kotlině....... :-P :-P
:-P :-P
bulda 12.08.2011 08:46:20

prezYdent> nejedná se o nedovolené ozbrojování, oni si v podstatě koupili papír, že
jsou myslivci, na základě toho mají-li zbrojní průkaz skupiny C mohou držet a nosit
loveckou zbraň a v některém z mysliveckých združení legálně střílet po lesích .
Zrzoun 12.08.2011 08:59:20

Česká republika = země neomezených možností :lol: :-D :-) : :-( :´-( :[
prezYdent 12.08.2011 09:01:10

..uf, tak to mi spadl kámen ze srdce, že se klukům zelenejm nic nestane za to, že
stříleli nelegálně mimo střelnici... V případě čtyřkolkářů by obdoba této kauzy byla v
médiích pořádně rozmáznutá, jak se jedná o myslivce, tak se to ututlá, bo jsem na
netu žádnou zprávu nenašel..
hesin1 12.08.2011 09:07:39

prezYdent> Neboj,on to rád nějakej pisálek rozmázne,myslím,že teď budeme mít aspoň
argument,že ten zelenej mužíček,co skáče v lese do cesty je vlastně falešnej-tak jaký
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strachy!!!!!
prezYdent 12.08.2011 09:17:02

hesin1>  falešnej myslivec = zkurvenej pytlák (n) (n) (n)
hesin1 12.08.2011 21:17:47

prezYdent> Co je víc nelegální-falešní myslivci(pytláci) nebo tzv.nelegální motorismus
(prokypření půdy slehlé kyselými dešti)? : ;-) ;-) ;-) ;-)
prezYdent 13.08.2011 06:55:24

hesin1>  no já si myslím, že těch falešných myslivců nebude jen pět, ale že jich budou
desítky, stovky ne-li tisíce... Proto, až někde v lese uvidíte chlapa s puškou, okamžitě
volejte Policii, ať ověří, zdali je to pravej nebo falešnej myslivec. Vaši snahu jistě pak
ocení i územní myslivecké sdružení... :-DD
Charliedk 05.09.2011 18:47:29

neco novyho v pripadu?
PK-WELD 05.09.2011 18:55:44

na 14.9. je odloženo jednání na MÚ
ACHONZA 05.09.2011 20:25:55

Držím palce.
Charliedk 16.09.2011 10:41:33

Dinlicenthor> tak jak to dopadlo?
PK-WELD 05.10.2011 17:40:27

Tak po dlouhé době trochu zpráv ;-)  Nedávno mě došlo vyrozumění z inspekce kde se
píše že každý policista co s tím měl co dočinění tak udělal chybu, už i prvotní hlídka co
dorazila na místo špatně klasifikovala a poté i uařadila do špatné skupiny, takže budou
potrestáni, momentálně nevím co se s případem děje dál jelikož jak již víte byl předán
magistrátu města MB kde jsem byl pozván jen jako svěděk, vyrozumění co a jak se s
dotyčným udělá nedostanu nemám na to nárok. Při svědectví na magistrátě si p. Maz..
přivzal sebou právničku která se na nás na svědky snažila dělat bububu což se jí
očividně nedařilo.  Ve zprávě inspekce se píše že bylo prokázáno že p. Maz...
nezabezpečil střelnici, nebyl řádně označen ani jako střelmistr takže má průser i
nájemce střelnice, oba budou potrestání podle nějakého paragrafu. Kolečko se stále
točí a ještě se nedotočilo, budu nadále pokračovat
bulda 05.10.2011 17:51:14

Jumbo720> (y) tlač na pilu, měls na něj dát trestní oznámení, takhle ho budou dělat
pro přestupek jenom, vždyť se vás pokoušel zabít, ohrožoval střelnou zbraní a dokonce
i vystřelil. Ten tresťńák můžeš ale klidně podat, jestli má chytrou právničku tak by
přišla s mimosoudním vyrovnáním.
PK-WELD 05.10.2011 18:00:06

trestní oznámení podaj oni na mě za to že jsem si ho fotil a natáčel na soukromém
pozemku který má sdružení pronajaté od obce a bez jeho svolení, a taky za to že jsme
porušili prostor střelnice. Nebo to teda mladá slečna na nás zkoušela.
bulda 05.10.2011 20:47:41

Jumbo720> kecy v kleci, hned bych jí plesknul o tlamu, že sis zajišťoval důkazy pro
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případ že budeš dávat tresťnák pro pokus o zabití, protože tu výstrahu zas tak vysoko
nestřílel, že??? :-D Bys viděl jak by zavřela hubu.
bulda 31.10.2011 09:19:34

Tak co nového?
PK-WELD 31.10.2011 11:34:12

nového nic, vypadá že se už ani nic nedozvím
viki 31.10.2011 16:38:21

Jumbo720> na tohle pořád funguje jedno "dal bych mu deku" (y)
Zrzoun 31.10.2011 16:56:49

Jumbo720> Takže, vyšuměno, zameteno (klasika made in CZ), jo že zdravím úředníky
magistrátu MB :-DD
Zrzoun 07.12.2011 23:59:59

Jumbo720(Dinlicenthor)> Tak je něco nového?
PK-WELD 08.12.2011 08:15:50

bohužel moje zprávy skončily, nikde se nic už nelze dozvědět :[
www.weber 10.12.2011 14:27:54

To si dělaj legraci, ne? Jako účastníka, řízení by tě snad informovat měli povinost...
snad to už v tomhle stadiu nezametou...
Zrzoun 11.12.2011 21:23:20

www.weber> mám s tím. stejnou zkušenost, když to policie předá k vyřízení
Městskému úřadu jako přestupek k vyřízení, poškozeného pak už dál o průběhu řízení
neinformují. Nepodají mu ani odpověď na případný dotaz. Údajně ze zákona na toto už
nemáš nárok. (to je ta finta tohodle režimu = malé přestupky zbohatlíků a vlivných
šmejdů se v přestupkovém řízení úplně ztrácí).
Zrzoun 11.01.2015 11:39:40

Dinlicenthor , tak jak????  Dneska proběhla nová zpráva o zvýšení odstřelu prasat, to
zase budou mít ti organizovaní pytláci důvod k masakru.  
http://www.novinky.c...-tisic-divocaku.html  Tuhle zimu jsem neviděl jedinýho
(myslivce) jít do lesa s pytlem aby zakrmil. Jediný co jsem viděl jsou rozpadlé krmelce
a sem tam zbytek mokrého a zatuchlého, nebo hnijícího sena. Zato posedů je jak hub
po dešti - na Rokycansku jsou podel každého lesa tak po 200 metrech 
http://www.prolov.com/posedy-kazatelny.php někde i hustějš, když beru i sedačky.
gobern 11.01.2015 13:24:57

v praze žádnýho neuvidíš :-D   a prasat je moc, tak ať střílej, lepší po prasatech než po
kolkařích B-)
Zrzoun 11.01.2015 13:35:27

Jen aby to rozpoznali.
1Pegas 11.01.2015 13:50:27

tvl to už jsou ti "ochránci" lesa tak líný, že si ty svoje vyvíšený místa ke střelbě
kupujou?
PK-WELD 11.01.2015 16:51:47
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Nic nového se neudálo a ani dít nebude, věc je uzavřena už dávno ;-)
CizaPavel 20.03.2016 19:07:11

Tak dneska rano sem se taky setkal s jednim takovym blbem, jek sem si v
Kotvrdovicich, vidim pana se psem, tak uberu a jedu krokem, samo ze se po lesni ceste
nejezdi kor kdyz je tu zavora ale jel sem krokem, abych neplasil pana ani psa. A ejhle
pan vytahuje neco z kapsy, a v zrcatku vidim jak na me strili z kratke palne zbrane.
Tak do me vjel nerv, zastavil sem, vypl sem kolku a sel sem mu z kyblem nadavek
naproti. Slysim jenom cosi obzakazu vjezdu a ze tam nemam jezdit a pan chyta a
uvazuje psa bez kosiku v lese navolno a znovu na me miri, tak opet kybl nadavek a
snazim se mu vysvetlit ze me poplasnakem nebo plynovkou nezastavi, ted uz pan
pomalu zdrha. Vracim se ke kolce a odjizdim, ale pak me to nedalo a otacim to abych
pana nahnal, vidim ho az na zahrade svyho domu, schoval se do altanu a nevychazi. V
klidu odjizdim, protoze vim kde bydli, a na katastru i nasledne zjistiji o koho jde. Po
celodenim premysleni a po procteni tohoto tady, objednam teleskopickej obusek, a
budu ho vozit sebou. Uz nikdy nepujdu panovi nic rikat, primo si to vyridim a
nenecham zadneho agresora utect. Nic to nemeni na tom ze budu zastavovat a jezdit
pomalu kolem lidi, a konu a vubec, ale takovou agresi uz si libit nenecham.
martinur 20.03.2016 19:18:02

CizaPavel> Udělal jsi chybu. Kdyby jsi zavolal PČR, tak by pán možná řešil výtržnictví.
CizaPavel 20.03.2016 19:22:32

No co si budem povidat, pokud sem si to dobre zjistil, pan neni chudak, a ma slusne
slapahici firmu po tatovi, takze by to vysumelo jako prestupek.
martinur 20.03.2016 19:24:30

CizaPavel> Až pán narazí na někoho, kdo je vycvičený a bude se bránit "skutečnou"
střelbou, tak to nerozchodí.
CizaPavel 20.03.2016 19:41:27

No obusek jsem objednal, a panovipreji samo jen to nejhorsi, ale treba po dnesku si
uvedomil ze tudy cesta nepovede, utikal jak malej kluk kdyz sem po nem sel ;), asi
jsem metal blesky.
Luboš 21.03.2016 20:21:14

vozím v kufru mačetu, ale doufám že ji nebudu muset použít, zatím na mě pouze hrozil
nějaký strýc sekerou, tak bilance celkem pozitivní
CizaPavel 21.03.2016 20:33:23

No jo ja holt mam asi pech, nebo ty lidi pritahuju, snad to byl na dlouho posledni
pripad a bude klid, bo mam najeto teprve 60 km tak at me neodradi ;)
Tetsuo 21.03.2016 21:24:22

CizaPavel> na lidi se vyser furt někdo někde hrozí, horší je když potkáš 30 myslivců na
jedné cestě :lol: :lol:  
CizaPavel 21.03.2016 21:33:03

Tetsuo> Tak ted si me rozesmal, to snad neni ani mozny, tolik jich nechodi ani u nas
na kaceny ;). Peknej zaber ;), proste bomba. Tak jak vidim mame vsichni podobny
zkusenosti. Tak hlavne vyhybat se honum a vubec asranejm zakomplexovanejm lidem
:) Diky.
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Tetsuo 21.03.2016 21:36:45

CizaPavel> Tak nějak, vždycky se najde nějakej debil co ho objedeš rychlosti šneka a
stejně bude mít kecy. V případě těch nimrodů jsme radši hodně přidali :lol: :lol:
CizaPavel 21.03.2016 21:43:07

Jj to chapu, se divim ze byli tak klidni, asi se nestacili rozkoukat, bo to byl sok. :). Jj
sice mam sportku ale poridim si nosic a bagl na klace. Je jich plnej les, ale ak h
potrebujes hned, tak jak na svinu vsechno vysbirany :)
PetrP 21.03.2016 21:46:45

Tetsuo> já vždycky uberu plyn, objedu krokem a pokynu na pozdrav. Jelikož mám na
hlavě helmu, tak mě dotyčný nepozná a vždy stojí jak zkoprnělý a přemýšlí, kdo z jeho
známých ho tak mohl pozdravit. Vždycky stojí jak trubka, protože si nepřipustí, že by
ho cizí člověk mohl pozdravit.
CizaPavel 21.03.2016 21:49:05

PetrP> Jo to ja taky, pokynul sem a pan vytahl kves a strelil, mozna mam blbou helmu
;)
Tetsuo 21.03.2016 21:50:26

PetrP> :-DD ale základ je jezdit tam kde nikdo není
CizaPavel 22.03.2016 05:37:47

No ale pravda je ze kdyz clovek mavne poradne, tak by po nem nikd steilet nemusel,
bo bude vedet hovno jestli si kamos s dediny nekoupil novou hracku. Ok budu poradne
zdavit, a navix vozit obusek ;)
DJPepik 22.03.2016 07:45:32

Je tu někdo, kdo "nosí"? Já nosím, tak přemýšlím, jak bych v takové situaci zareagoval.
Páč první instinkt říká tasit...   O čtyřkolce vážně uvažuji, ale tohle mě nikdy
nenapadlo. Dokázal jsem si představit, že někdo hubuje, když potká někoho na
čtyřkolce, ale o střelbě nad vaší hlavou/do vás?! :´-(    Já sám si nějak nedokážu
představit, že bych tahal ven "železo" v situaci, kdy by mi nešlo o život, tak mi to asi
nedochází. Vždyť okolo vás jen někdo projíždí - to je tak maximálně na to slovní
vyhubování, pokud vám to z nějakého důvodu vadí.
BIGMAN 22.03.2016 10:44:31

DJPepik> ,,nosit"je jedna vec a pouzit je druha vec a to uz je na pruser zadelano.To uz
je na stejny urovni jako ti dementi co to vytahujou na kolkare.A nezaponen kde
zijes,2kolkare nekde nekdo zahledne jak delaj bordel v CHKO a podobnych
mistech,nafoti to,protahne to pres media a priblblej ceskej človíček co nevytahne paty
z baraku,max do knajpy na svejch par kusu,to zacne naramne řešit,posilnen nekolika
moky a namasirovan médii a svete div se,10 000 kolkaru jsou najednou vsichni
vyvrhelé pekel protoze to 2 vejři posrali.....Jezdim jen po silnicich a stejne jsem slysel
lidi jak se bavi,,hele ctyrkolka,to zase bude tady rozjebany!"Uz to ignoruju protoze
bych musel vzit kladivo a prastit je mezi voci aby se vzpamatovali a stejne by to
nepomohlo.Takze klidne ,,nos" ale zadelas si.....at se dari a co nejmene srážek s
blbci... ;-)
CizaPavel 22.03.2016 19:10:06

Jj je to holt slozity, kdyz si nechame vsechno libit, tak si budou dovolovat, kdyz se
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bude branit, budem za ty spatny. Vsichni vime ze v tom lese vice ci mene nemame co
delat, ale mam kolku chvilku, a nemit ju, tak nevim co vsechno lesaci doazou, takhle
zdevastovanou prirodu sem nevidel. Oni rozryjou hektary, znici pul lesa, nechaji k
silnici deset rad stromu aby to lidi nevideli a vsechno zatim splundrovany, a prej ze my
nicime les a obnazujem koreny :), oni ro berou i s korenama. Takze zavr z toho mam
jesnoduchej, dnes dosel obusek ;), takze budu vozit obusek, vsechny budu zdravit at
jsou zmateni, a kdyz nekdo napadne mne, budu se branit, pokud na me nekdo znova
vystreli, budu volat policii i za cenu pokuty. Takze asi tak.
BIGMAN 23.03.2016 01:55:49

CizaPavel> presne jak pises,kdyz jsem jezdil do Retzu do rakouska,myslis ze tam vozili
dtevo rakusaci?Kdepak!Vsechno bylo z cech,oni si svoje lesy chrani!Ale češi by prodali
vlastni mamu za flasku rumu!Takze vim jak to vypada a to fakt nejsem eko
zalozenej.Ale pravdou je ze to po tech tezkejch strojich v lesích vypada jak v Bagdádu
ale kolka v lese dela bordel.Kdepak,CZ je Kocourkov.Opatruj se.....
driana 18.04.2024 10:11:44

Now you can easily enroll in several courses through the Construction Management
Institute's live online program without having to leave your home or job. These courses
offer a diverse range of options for your future. Having this opportunity is a fantastic
way to enhance your knowledge and increase your chances of securing a well-paid job. 
https://www.cmiusaweb.com/   http://www.cmiusaweb.com/   Construction
Management Institute   Construction Management Institute   Construction Management
Institute
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